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 Încheiat azi 25 septembrie 2012, în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului Local al municipiului Alba -

Iulia. 

Şedinţa a fost convocată în baza Dispoziţiei nr. 1241/2012 a Primarului municipiului  Alba-Iulia. 

Lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Local sunt publice. 

Albani Rocchetti Simone: "La şedinţă sunt prezenţi un număr de 20 consilieri. Lipseşte domnul 

consilier Medrea Bogdan, aşadar şedinţa noastră este legal constituită. Domnul consilier Domuţa Iulius Viorel 

intră în sala de şedinţă în timpul discutării proiectului nr. 7 al ordinii de zi.” 

Marcel Jeler: “Domnul preşedinte, aş vrea să supun aprobării dumneavoastră procesul verbal al 

şedinţei ordinare din data de 7 august 2012, al şedinţei de îndată din 8 august 2012 şi al şedinţei extraordinare 

din data de 17 septembrie 2012. Discuţii dacă sunt pe marginea acestor procese verbale? Nu sunt, aşadar 

supun la vot. Cine este pentru?” 

"Fiind supuse la vot acestea au fost votate cu 19 voturi pentru." 

Marcel Jeler: "Domnilor consilieri, doresc să precizez faptul că, la lucrările şedinţei noastre  participă: 

domnul Primar Mircea Hava, doamna Georgeta Rânghet şef Serviciu administraţie publică locală, d-na Liliana 

Mărincean – Şef Serviciu financiar salarizare, d-na Silvia Moldovan – director tehnic, dl. Gabi Armean şef 

Serviciu administrare drumuri şi reţele, d-na Mihaela Petcu - consilier Serviciu administraţie publică locală, 

juridic, contencios, autoritate tutelară, doamna Marcela Avram - Serviciul public comunitar pentru cadastru şi 

agricultură, doamna Delia Cristescu - Serviciul Public de Asistenţă Socială, doamna Luminiţa Fara - 

Compartiment informare, presă, relaţii cu publicul, domnul Inurean Ioan - şef Serviciu administrarea 

patrimoniului local, domnul Mihai Pripon – consilier juridic Serviciul administrarea patrimoniului local, 

doamna Elena Burba consilier Serviciu administraţie publică locală, juridic, contencios, autoritate tutelară, dl. 

Remus Corcheş – Direcţia venituri, domnu Bucur Vasile – Birou resurse umane, relaţii internaţionale  precum 

şi presa." 

 Albani Rocchetti Simone: " Supun aprobării modalitatea de vot pe care o vom avea pentru această 

şedinţă. Propunerea mea este de vot deschis prin ridicare de mână. Cine este pentru?" 

"Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 19 voturi pentru." 

Albani Rocchetti Simone: "Pe ordinea de zi avem 38 proiecte de hotărâre. Peste ordinea de zi au fost 

introduse 2 proiecte de hotărâre şi anume: 

        39. Proiect de hotărâre privind aprobarea cesionării de către SC Grup Corint SA a contractului de asociere 

nr. 7798/2006 către SC Corint SRL. 

        40. Proiect de hotărâre privind deplasarea unei delegaţii a municipiului Alba-Iulia la Chişinău în 

Republica Moldova în perioada 13 – 15 octombrie 2012." 

 Albani Rocchetti Simone: “Proiectul nr. 38. Achiziţionarea serviciilor juridice   de consultanţă, 

asistenţă şi reprezentare a Consiliului local al municipiului Alba-Iulia în faţa instanţelor de judecată este retras 

de pe ordinea de zi de către iniţiator.  

 Supun la vot ordinea de zi cu aceste completări şi modificări. Cine este pentru.” 

"Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 19 voturi pentru." 

Albani Rocchetti Simone: "Şi acum vă prezint următorul 

 

PROIECT AL ORDINII DE ZI 

 

I. Diverse. 

II. Proiecte de hotărâri privind:  

 

1. Rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli pe anul 2012  

2. Modificarea şi completarea prevederilor Hotărârii nr. 171/2012 a Consiliului local al municipiului 

Alba Iulia  

3. Neacordarea de facilităţi fiscale unei persoane fizice 

4. Aprobarea unor modificări în statul de funcţii al Serviciului public de asistenţă medicală din 

subordinea Consiliului local al municipiului Alba Iulia 

5. Aprobarea Planului de ocupare a funcţiilor publice din cadrul aparatului de specialitate al Primarului 

municipiului Alba Iulia şi din cadrul serviciilor publice aflate în subordinea Consiliului local al municipiului 

Alba Iulia, pentru anul 2013 

6. Deplasarea unei delegaţii a municipiului Alba Iulia la Sliven în Bulgaria în perioada 24 – 27 



octombrie 2012  

7. Participarea Municipiului Alba Iulia în cadrul proiectului „E-SKILLS FOR INNOVATIVE CITIES” 

– E4C (E – ABLITĂŢI PENTRU ORAŞE INOVATOARE) finanţat prin programul european The Urban 

Development Network Programme URBACT II 2007 – 2013 

8. Participarea Municipiului Alba Iulia în cadrul proiectului „INNOVATIVE PLACE – BRAND 

MANAGEMENT” – CityLogo (MANAGEMNETUL UNUI BRAND LOCAL INOVATOR) finanţat prin 

programul european The Urban Development Network Programme URBACT II 2007 – 2013 

9. Participarea Municipiului Alba Iulia la Clusterul Inovativ Naţional POLUL DE COMPETITIVITATE 

PRELUCRĂRI METALICE TRANSILVANIA şi la Programul Operaţional Sectorial „Creşterea 

Competivităţii Economice (POS CCE) 2007 - 2013” – co-finanţat din Fondul European de Dezvoltare 

Regională – Axa Prioritară 1 „Un sistem de producţie inovativ şi ecoeficient” Domeniul major de intervenţie 

D1.3 „Dezvoltarea durabilă a antreprenorialului” 

10. Participarea Municipiului Alba Iulia la Clusterul Inovativ Naţional POLUL DE 

COMPETITIVITATE : ALIMENT TRANSILVANIA (FOOD TRANSILVANIA) şi la Programul Operaţional 

Sectorial „Creşterea Competitivităţii Economice (POS CCE) 2007 - 2013” – co-finanţat din Fondul European 

de Dezvoltare Regională – Axa Prioritară 1 „Un sistem de producţie inovativ şi ecoeficient” Domeniul major 

de intervenţie D1.3 „Dezvoltarea durabilă a antreprenorialului” 

11. Participarea Municipiului Alba Iulia în cadrul proiectului „Unir nos forces pour construire un autre 

Nouveau Monde!” – UNMOND cofinanţat de Ambasada Franţei în România 

12. Participarea Municipiului Alba Iulia la Asociaţia Internaţionala TRANSROMANICA – The 

Romanesque Routes of European Heritage 

13. Alocarea unor sume de bani pentru activităţi culturale 

14. Modificarea şi completarea Hotărârii nr. 177/2012 a Consiliului local al municipiului Alba Iulia 

pentru aprobarea planului de acţiuni/lucrări de interes local pentru anul 2012 

15. Modificarea Hotărârii nr. 220/2012 a Consiliului local al municipiului Alba Iulia privind constiuirea 

comisiei de analiză a cererilor de locuinţe sociale şi a cererilor de locuinţe sociale destinate chiriaşilor evacuaţi 

sau care urmează a fi evacuaţi din locuinţele retrocedate foştilor proprietari 

16. Organizarea de către Consiliul local al municipiului Alba Iulia a Competiţiei Sportive pentru copii şi 

tineri cu dizabilităţi din municipiul Alba Iulia, ediţia a IX – a 2012 şi susţinerea financiară cu o suma de bani 

din bugetul local 

17. Aprobarea studiului de soluţie proiectare şi execuţie sistem de supraveghere Cetatea de tip Vauban 

Alba Iulia  

18. Aprobarea studiului de soluţie semaforizare intersecţii Alba Iulia 

19. Aprobarea studiului de soluţie pentru obiectivul „Construire reţea electrică strada Valea Popii” 

20. Documentaţia tehnico-economica – faza Documentaţie avizare lucrări intervenţie pentru obiectivul: 

„REFUNCŢIONALIZARE ZONA CENTRALĂ MUNICIPIUL ALBA IULIA – STRADA TUDOR 

VLADIMIRESCU” 

21. Redistribuirea pe obiective de investiţii a creditului bancar în valoare totală de 42.000.000 lei şi 

modificarea anexei la Hotărârea nr. 25/2012 a Consiliului local a municipiului Alba Iulia  

22. Desemnarea reprezentantului municipiului Alba Iulia în Adunarea Generala a Acţionarilor la 

Societatea Comerciala „Apa-CTTA” SA 

23. Desemnarea reprezentanţilor Consiliului local al municipiului Alba Iulia în consiliile de 

administraţie ale unităţilor de învăţământ preuniversitar cu personalitate juridică din municipiul Alba Iulia 

24. Atribuirea denumirii unor strazi 

25. Aprobarea şi avizarea unor documentaţii de urbanism (PUD, PUZ):  

 Art.1: Avizează Planul Urbanistic Zonal „CONSTRUIRE LOCUINTE INDIVIDUALE, STR. 

VICTORIEI, OARDA DE SUS, solicitant ANGHEL RAZVAN CLAUDIU”,  

 Art.2: Avizează Planul Urbanistic Zonal „CONSTRUIRE LOCUINTA UNIFAMILIALA, STR. 

LACRAMIOAREI, OARDA DE JOS, solicitant BARBU RAZVAN GEORGE”, 

 Art.3: Avizează Planul Urbanistic Zonal „AMENAJARE SI CONSTRUIRE ATELIERE 

EDUCATIONALE DE DEZVOLTARE PERSONALA A COPIILOR SI TINERILOR IN RISC DE 

ABANDON SI ESEC SCOLAR CARACTER PROVIZORIU 10ANI, ALBA IULIA, EXTRAVILAN STR. 

VALEA POPII, solicitant FILANTROPIA ORTODOXA”, 

 Art.4: Avizează Planul Urbanistic Zonal „MODIFICARE REGLEMENTARI PUZ aprobat cu HCL 

Nr.191/2011 pentru UTR – ZONA MIXTA, STR. LALELELOR intersectie cu STR. ION LANCRANJAN, 

ALBA IULIA, solicitant COSER NICOLAE, COSER ANA MONICA, GRECU MARIA MIHAELA”, 

 Art.5: Avizează Planul Urbanistic Zonal „MODIFICARE UTR DIN ZONA AGRO-INDUSTRIALA 

IN ZONA LOCUINTE, OARDA DE JOS, STR. GAROAFELOR – 2C solicitant DREGHICI AVRAM”, 

 Art.6: Avizează Planul Urbanistic Zonal „MODIFICARE UNITATE TERITORIALĂ DE 

REFERINTĂ DIN ZONA DE GRĂDINĂRIT IN ZONA LOCUINTE FAMILIALE CUPLATE, ALBA 

IULIA, STR. TURNĂTORIEI, FN solicitant DRĂGAN SIMION, BITOLEANU MARIN”,  

 Art.7: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „MODIFICARE PUD aprobat cu HCL 420/2005, ART.3, 



STR. PONOR, MICESTI, ALBA IULIA, solicitant FLOREA IOAN si ELENA”,  

 Art.8: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „MODIFICARE TRASEU STRAZI din PUZ aprobat cu 

HCL 108/2008, ALBA MICESTI, STR. MIHAIL SADOVEANU, solicitant LAZAR GABRIELA”, 

 Art.9: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „REALIZARE ACCES PT. CONSTRUIRE LOCUINTE 

INDIVIDUALE, ALBA MICESTI, STR. ALCALA DE HENARES, solicitant MANICA ILUZIA 

PETRONELA”, conform planului de situatie anexat, cu conditia rezolvarii, pana la autorizare, a situatiei 

juridice a terenurilor reglementate ca strada prin parcelare si inscrierea in Cartea Funciara a categoriei de 

folosinta - drum. 

 Art.10: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „AMENAJARE BAZA SPORTIVA CETATEA ALBA 

CAROLINA – RAVELINUL CAPISTRANO; -MODIFICARE PUD, BASTIONUL SF.ELISABETA-

RAVELINUL SF. CAPISTRANO, solicitant CLUB SPORTIV MOVA ALBA IULIA”, conform planului de 

situatie anexat, cu conditia obtinerii avizului de la cultura.  

 Art.11: Nu aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „SCHIMB DESTINATIE DIN CENTRALA 

TERMICA CT7 IN TIPOGRAFIE SI ATELIER LUMANARI, STR. GLADIOLELOR FN, solicitant 

ARHIEPISCOPIA ORTODOXA ROMANA ALBA IULIA”, 

 Art.12: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „CONSTRUIRE CENTRU CULTURAL MISIONAR 

“SFANTUL LAZAR”, STR. FRANCISCA NR.1, solicitant ARHIEPISCOPIA ORTODOXA ROMANA 

ALBA IULIA”, 

 Art.13: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „CONSTRUIRE PENSIUNE TURISTICA, 

STR.LALELELOR, NR.37, ALBA IULIA, solicitant SC ALBA CHIM COLOR SRL”, 

 Art.14: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „CONSTRUIRE LOCUINTA FAMILIALA – A 3-A 

CONSTRUCTIE PE PARCELA, STR. VASILE ALECSANDRI, NR.27, ALBA IULIA, solicitant ADAM 

EUGENIA”, 

 Art.15: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „CONSTRUIRE LOCUINTA UNIFAMILIALA, ALBA 

IULIA, STR. LILIACULUI, NR.4, solicitant MATEI LILIANA”,  

 Art.16: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „CONSTRUIRE LOCUINTE INSIRUITE, ALBA 

IULIA, STR. FERDINAND I – NR. 52, solicitant VADAN GIGEL”, 

 Art.17: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „MANSARDARE SI AMENAJARE APARTAMENTE 

DE LOCUIT SI SPATII COMERCIALE IN CLADIRE CAMIN NEFAMILISTI, STR. LIVEZII, NR.48, 

solicitant SC CDS ROMANIA SRL”, 

 Art.18: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „CONSTRUIRE CLINICA MEDICALA SI LOCUINTE 

DE SERVICIU, B-DUL REVOLUTIEI 1989, NR.2F, solicitant SC OPTIC MEDICAL LINE SRL-D”,  

 Art.19: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „STATIE DE EPURARE, ALBA IULIA STR. 

ROGOZULUI, solicitant APA CTTA”,  

 Art.20: Aprobă Planul Urbanistic Zonal „CONSTRUIRE BIROURI SI HALA INDUSTRIALA,STR. 

FABRICILOR, ALBA IULIA, solicitant SPATACEAN IOAN”,  

 Art.21: Aprobă Planul Urbanistic Zonal „CONSTRUIRE  LOCUINŢE UNIFAMILIALE, STR. 

GAROAFELOR, NR.6A, OARDA DE JOS, solicitant TOMA PETRONELA OFELIA, SULEA MIRCEA”,  

 Art.22: Aprobă Planul Urbanistic Zonal „CONSTRUIRE LOCUINTE INDIVIDUALE IN REGIM 

INSIRUIT, CUPLAT, IZOLAT, STR. GRIGORE VIERU, solicitant MOGA TRAIAN DANIEL, NISTOR 

DORIN, SUTEU ALEXANDRU”,  

 Art.23: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „MODIFICARE PUD aprobat cu HCL 18/01.2007, 

ART.2, CONSTRUIRE LOCUINTE FAMILIALE, STR. CORNELIU BABA, solicitant BOLOG 

GHEORGHE” 

 

26. Încheierea unui act adiţional la contractul de închiriere nr. 57594/2011 încheiat între Consiliul local 

al municipiului Alba Iulia şi Ţălnar Ilinca Alexandra. 

27. Închirierea prin licitaţie publică a unor terenuri situat în municipiul Alba Iulia în vederea amplasării 

de panouri publicitare. 

28. Vânzarea prin licitaţie publică a unui imobil (teren) situat în Alba Iulia – Oarda, DN1, FN. 

29. Darea în administrarea Tribunalului Alba a imobilului Centrală Termică, nr. 24. 

30. Prelungirea termenului de execuţie a lucrărilor de amenjare a imobilului Centrala Termică nr. 10, 

conform contractului de comodat nr. 65044/2010 

31. Vânzarea prin negociere directă a unui imobil (teren) situat în Alba Iulia – Oarda, DN1, FN 

32. Însuşirea expertizei tehnice de parcelare a unui apartament situat în Alba Iulia, strada Gladiolelor, 

bl. VG1 

33. Parcelarea unui imobil (teren) cu nr. topografic 1230/1/1/12/2/1 situat în Alba Iulia, strada 

Bucureşti, nr. 30 

34. Rectificarea suprafeţei imobilului (teren) situat în Alba Iulia, strada Gladiolelor, nr. 7B, înscris în CF 

nr. 77159 Alba Iulia  

35. Însuşirea documentaţiei extrajudiciare, întocmită în Dosar nr. 3822/176/2012 aflat pe rol la 

Judecătoria Alba Iulia  



36. Însuşirea expertizei extrajudiciare, întocmită în Dosar nr. 5237/176/2012 aflat pe rol la Judecătoria 

Alba Iulia  

37. Însuşirea documentaţiei de parcelare a unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, B-dul Revoluţiei, 

lângă bl. A13 

38. Achiziţionarea serviciilor juridice de consultanţă, asistenţă şi reprezentare a Consiliului local al 

municipiului Alba Iulia în fata instanţelor de judecată 

           

 

         Iniţiator 

           Primar  

                  Mircea Hava   

  

 

 

         III. Stabilirea datei şedinţei Consiliului local al municipiului Alba Iulia pentru luna octombrie 2012.  

 

          1. Rectificarea bugetului general de venituri şi cheltuieli pe anul 2012. 

 Se dă cuvântul doamnei Liliana Mărincean care prezintă proiectul de hotărâre precum şi raportul de 

specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Sandu Cornel Stelian care prezintă raportul de avizare din partea 

Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

 Sandu Cornel Stelian: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în 

privinţa adoptării acestuia." 

 Liliana Mărincean: „Conform adresei Direcţiei Generale a Finanţelor Publice nr. 129172/212 şi nr. 

129019/2012 prin care ni se comunică modificarea sumelor defalcate din TVA  şi cotelor defalcate din 

impozitul pe venit, pentru echilibrarea bugetului local am procedat  la rectificarea pozitivă a bugetului  general 

de venituri şi cheltuieli cu  suma de 972,28 lei. Dacă aveţi întrebări, vă stau la dispoziţie.” 

 Albani Rocchetti Simone: "Discuţii dacă mai sunt? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este pentru 

aprobarea acestui proiect." 

 "Fiind supusă la vot proiectul a fost votat cu 14 voturi pentru şi 5 abţineri Clepan Dimitrie, Pleşa 

Gabriel, Pocol Dorin, Buglea Rareş, Petric Vasile Daniel." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 263/2012. 

   

       2. Modificarea şi completarea prevederilor Hotărârii nr. 171/2012 a Consiliului local al municipiului Alba 

Iulia.  

 Se dă cuvântul doamnei Silvia Moldovan  care prezintă proiectul de hotărâre precum şi raportul de 

specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Sandu Cornel Stelian care prezintă raportul de avizare din partea 

Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

Sandu Cornel Stelian: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în 

privinţa adoptării acestuia." 

 Silvia Moldovan: „Vă spun eu câte ceva în ceea ce mă priveşte pe mine. Este vorba de modificarea 

art. 1 din HCL nr. 171/2012, a creditului. Aici este vorba de perioada de maturitate a creditului pe care 

dumneavoastră l-aţi aprobat şi de modificare a listei propuse pentru susţinere din creditul aprobat de 

dumneavoastră. Pentru că un obiectiv s-a finalizat, respectiv „Reţea străzi oraşul de jos”, am introdus 

cheltuiala respectivă propusă pentru  latura de vest pentru susţinerea cheltuielilor de prefinanţare şi 

rambursarea cheltuielii.” 

Albani Rocchetti Simone: "Dacă sunt discuţii, Nu sunt, aşadar supun la vot cine este pentru?" 

  "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru." 

  

 S-a adoptat Hotărârea nr. 264/2012 

 

 

          3. Neacordarea de facilităţi fiscale unei persoane fizice. 

      Se dă cuvântul domnului Remus Corcheş  care prezintă proiectul de hotărâre precum şi raportul de 

specialitate.  

      Se dă cuvântul d-lui consilier Sandu Cornel Stelian care prezintă raportul de avizare din partea Comisiei 

Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

       Sandu Cornel Stelian: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în 

privinţa adoptării acestuia." 

 Remus Corcheş: „Este vorba despre o doamnă din Sibiu. Doamna solicită scutirea de la plata 



majorărilor de întârziere aferente impozitului pe teren datorate bugetului local al municipiului Alba-Iulia  

pentru imobilul situat administrativ în Alba-Iulia, în zona „După Gară”. Doamna Ordean deţine în proprietate 

un teren arabil  în suprafaţă de 7800 mp, zona IV de fertilitate. Petenta datora bugetului local al municipiului 

Alba-Iulia până la sfârşitul anului 2012 suma totală de 754,44 lei reprezentând impozit pe teren şi majorări de 

întârziere. În data de 02. 07. 2012 doamna Ordean a achitat suma de 459 lei rămânând de achitat suma de 

295,44 lei reprezentând majorări de întârziere aferente impozitului pe teren pentru care solicita scutire sau 

reducere. Din cuponul de pensie rezultă că petenta are o pensie lunară de 1301 lei. În urma analizei noi am 

propus neacordare.” 

Albani Rocchetti Simone: "Discuţii dacă sunt?  Nu sunt, aşadar supun la vot cine este pentru 

neacordare?" 

  "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru neacordare." 

  

 S-a adoptat Hotărârea nr. 265/2012 

 

         4. Aprobarea unor modificări în statul de funcţii al Serviciului public de asistenţă medicală din 

subordinea Consiliului local al municipiului Alba-Iulia. 

     Se dă cuvântul domnului Bucur Vasile Dorică care prezintă proiectul de hotărâre precum şi raportul de 

specialitate.  

      Se dă cuvântul d-lui consilier Sandu Cornel Stelian care prezintă raportul de avizare din partea Comisiei 

Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

        Sandu Cornel Stelian: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în 

privinţa adoptării acestuia." 

 Bucur Vasile Dorică: „Este vorba de un asistent medical care a promovat concursul în principal. 

Trebuie aprobat de Consiliul local.” 

 Albani Rochhetti Simone: "Supun la vot cine este pentru?" 

"Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru." 

 

      S-a adoptat Hotărârea nr. 266/2012 

 

 

     5. Aprobarea Planului de ocupare a funcţiilor publice din cadrul aparatului de specialitate al Primarului 

municipiului Alba Iulia şi din cadrul serviciilor publice aflate în subordinea Consiliului local al municipiului 

Alba Iulia, pentru anul 2013. 

  Se dă cuvântul domnului Bucur Vasile Dorică care prezintă proiectul de hotărâre precum şi raportul de 

specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui consilier Sandu Cornel Stelian care prezintă raportul de avizare din partea Comisiei 

Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

       Sandu Cornel Stelian: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în privinţa 

adoptării acestuia." 

  Bucur Vasile Dorică: „Tot despre promovare este vorba. Pentru anul viitor se face un plan. Dacă nu, nu se 

pot promova funcţionarii publici. Dacă nu există acest plan. Acest plan a fost aprobat de ANFP şi se supune la vot 

Consiliului local.” 

  Albani Rocchetti Simone: "Discuţii dacă sunt? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este pentru?" 

  "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 19 voturi pentru." 

   

  S-a adoptat Hotărârea nr. 267/2012 

 

         6. Deplasarea unei delegaţii a municipiului Alba Iulia la Sliven în Bulgaria în perioada 24 – 27 octombrie 

2012  

  Se dă cuvântul domnului Mihai Belală  care prezintă proiectul de hotărâre precum şi raportul de 

specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui consilier Sandu Cornel Stelian care prezintă raportul de avizare din partea Comisiei 

Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

       Sandu Cornel Stelian: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în privinţa 

adoptării acestuia." 

  Mihai Belală: „Este vorba de un oraş înfrăţit cu municipiul nostru. Este o întâlnire anuală a partenerilor.” 

  Rareş Buglea: „Mai exact, ce fel de întâlnire este?” 

  Mihai Belală: „Legată de amplificarea relaţiilor dintre cele două oraşe şi identificarea unor noi modalităţi 

de cooperare. Este întâlnire anuală a municipiului Sliven cu oraşele înfrăţite.” 

  Albani Rocchetti Simone: „Cine va merge în delegaţie?” 

  Mihai Belală: „Ei fac recomandarea!” 

  Albani Rocchetti Simone: „Alte discuţii?” 



  Rareş Buglea: „Categoric că mai sunt discuţii? Atât eu cât şi colegul meu în şedinţele anterioare am cerut 

mereu să ni se spună cine face parte din aceste excursii pe bani publici! Niciodată nu ni s-a răspuns! Cine merge în 

excursiile acestea, care este scopul, care este câştigul municipalităţii, al comunităţii locale? Faptul că se merge 

dintr-o excursie în alta! Nu înţeleg scopul acestei deplasări!  S-au invocat mereu scuze de genul că nu sunt pe banii 

noştrii, că sunt pe bani europeni! De data aceasta nu este pe bani europeni, că e pe bani de la buget sau pe banii 

celor care ne invită! Niciodată nu spunem că la sfârşit există un decont de câteva mii de euro şi nu vedem 

rezultatul! Nu văd scopul acestei deplasări în această perioadă de criză, în perioada în care mulţi cetăţeni  îl caută 

pe Primar la cabinet şi nu îl găsesc! Din excursii în excursii nu cred că se poate conduce oraşul! Şi niciodată nu am 

înţeles de ce e atât de secretă componenţa acestei delegaţii! Merge domnul Primar cu doamna şefă de cabinet, cu un 

consilier, cu un director sau cu cine merge! Şi cine merge în aceste deplasări şi cu ce scop? Cât costă la sfârşit este 

foarte evazivă chestiunea! E categoric motivul acestor deplasări care sunt tot mai dese  în această perioadă de criză! 

Culmea! Modelul Răzvan Ungureanu îl aplicăm tot mai des în teritoriu!” 

  Albani Rocchetti Simone: „Am eu o rugăminte. Când mai votăm alte hotărâri, să se ştie dinainte cine 

merge!” 

  Rareş Buglea: „Niciodată! Niciodată nu s-a ştiut cine merge în aceste delegaţii!” 

  Albani Rocchetti Simone: „Mai sunt discuţii?” 

  Dorin Pocol: „Da. Am şi eu o părere. Eu sunt echidistant. Îmi pare rău! Nu sunt de aceeaşi părere cu 

colegul meu consilier! Pentru că, într-o lume modernă, dacă există parteneriate trebuie să ţi legătura! Trebuie să ţi 

legătura! Nu poţi să stai numai în curtea ta  sperând că totul se va rezolva aşa din senin! Împotriva acestor deplasări 

nu sunt dar, îi dau dreptate dintr-un punct de vedere! Ar fi util să se ştie, să se vadă că există transparenţă! Cine face 

parte, care e scopul şi durata vizitei? Nicidecum să le eliminăm! Aceasta este părerea mea!” 

  Rareş Buglea: „Domnule consilier! În această lume modernă de care vorbiţi dumneavoastră, dacă îmi daţi 

un exemplu de un oraş modern de dimensiunea noastră, sau mai mare sau mai mic din Europa aceasta din care 

facem parte, în care primarul  merge de cel puţin 10 ori în deplasări în străinătate, pot să vă dau dreptate! Dar eu 

sunt convins că avem un primar campion la excursii pe bani publici şi nu îl egalează nimeni! Şi de aceea sunt 

contra şi sunt vehement! Invocaţi o lume modernă în care transparenţă trebuie să aibă loc!” 

  Mircea Hava: „Domnule preşedinte de şedinţă, nu suntem pe stadion!” 

  Rareş Buglea: „Domnule Primar! Nu am cerut să-mi răspundeţi! Nu aveţi nicodată bunăvoinţa şi bunul 

simţ să-mi răspundeţi la aşa ceva! Eu am avut un punct de vedere! Aţi avut foarte multe deplasări în străinătate pe 

bani publici! Şi de aceea eu o să votez împotriva acestei deplasări!” 

  Albani Rocchetti Simone: „Alte discuţii?” 

  Mircea Hava: „Am vrut să tac! Pentru că e foarte bine să taci! În general vorbeşti cu cine poţi să vorbeşti! 

Vreau să vă spun: Consiliul hotărăşte pentru deplasarea consilierilor! Ştiţi lucrul acesta! Primarul prin dispoziţie 

hotărăşte, dă dispoziţie pentru deplasarea personalului! Sunt lucruri pe lege! Prin noua ordonanţă dată de noul 

guvern pot să plece trei: primarul plus doi. Indiferent că sunt consilieri şi cutare! Dumneavoastră trebuia să hotărâţi 

acum dacă vor să plece doi domni consilieri şi care, sau doamne  la Sliven! Aceasta era singura chestiune pe care 

trebuia să o faceţi! Dacă încercaţi, legat de deplasări puteţi să cereţi, pentru că e oficial orice! Tot! Şi câţi au fost! 

Dacă sunt mai puţin de 10, atenţie, jumătate, vă cereţi scuze! Nu, nu! Retractez chestia cu scuze, că nu am nevoie 

de scuze! Vreau să vă spun lucrul acesta: toate sunt publice! Este drept! Poţi să vorbeşti orice! Mai ales în Consiliul 

local! Pentru că acesta este Consiliul local al nostru mare şi tare! Eu vă mulţumesc, domnule preşedinte, pentru că 

m-aţi ascultat! Îmi pare rău! Trebuia să vă spun lucrul acesta! Şi de ce? Nu ca să mă disculp! Vă spun că aceasta 

este legea! Poate că trecea şi nu mergea nimeni! Nici nu am de gând să merg la Sliven! Este vorba că este ultimul 

an! Măcar odată la patru ani trebuia să se întâmple! Înţelegi? Şi aceasta a fost totul! Şi dacă vreţi să vedeţi 

deconturile, le puteţi vedea pe toate! Şi o să vedeţi, nici o deplasare nu este cum spuneţi dumneavoastră, bătută în 

cuie! Lucruri care nu se pot ascunde! Dar poţi să spui orice în cartier, lângă ghena de gunoi! Mulţumesc!” 

  Rareş Buglea: „Domnule preşedinte, domnule Primar! Atât eu cât şi colegii mei am vrut transparenţă! 

Despre aceasta este vorba în intervenţiile mele şi în intervenţiile colegilor mei! Transparenţă! Nu a existat aşa ceva 

niciodată în aceste deplasări!” 

  Albani Rocchetti Simone: „Mai am o completare. Vreau să dau de înţeles că e foarte importantă  fiecare 

deplasare pentru relaţiile  pe care le are fiecare municipiu sau ţară. Dar este foarte important să facem şi o regulă a 

deciziei cine pleacă de aici. Adică, să nu fie tot timpul aceeaşi persoană! Adică, să fie prin rotaţie! Şi aşa cred că e 

mai bine pentru toţi!” 

  Popa Pavel: „La foarte multe deplasări domnul Primar primeşte invitaţii de la ceilalţi de peste hotare. Şi 

atunci nu putem altfel, dacă e invitat domnul Primar!” 

  Pleşa Gabriel: „Sigur că această problemă, cum să vă spun, este de foarte mult timp! Şi toată lumea ştim, 

şi din vechiul consiliu şi văd că se perpetuează şi în noul consiliu, că într-adevăr nu a existat nici un fel de 

transparenţă în jurul acestor deplasări! Ţin minte că, de câteva ori eu am cerut, după ce s-a făcut, să vedem cine s-a 

dus, ce s-a cheltuit, dacă s-a cheltuit ceva, ce întâlniri au fost? De regulă, s-a dat o informare despre activitatea de 

acolo, despre întâlniri şi ce s-a petrecut în cele două zile cât durează aceste deplasări. Dar eu aş vrea, sigur, cu voia 

dumneavoastră începând de astăzi, sunt pentru ce a spus colegul Albani, sunt pentru dezvoltarea relaţiilor bilaterale 

dintre oraşele înfrăţite. Trebuie să facem lucrul acesta, trebuie să avem reprezentanţi, categoric, la nivelul cel mai 

înalt! Dar din aceste delegaţii, prin rotaţie pot să facă parte colegi, doi sau trei colegi din Consiliul local. Şi, sigur, 



lucrurile acestea ar da o mult mai mare greutate delegaţiei care merge acolo. Sigur, sunt funcţionari din aparatul 

Primăriei care probabil se duc punctual pe anumite probleme la aceste întâlniri. Dar, de regulă, ştim la fel de bine  

şi noi când organizăm zilele oraşului şi când invităm delegaţii, că practic sunt nişte zile de sărbătoare în care mai 

puţin se discută probleme tehnice şi administrative. Cele mai multe sunt acele evenimente la care luăm parte 

împreună. Şi de aici, rugămintea mea este ca din aceste delegaţii, când se fac, mă rog, aniversarea între oraşe 

înfrăţite să facă parte unu, doi sau trei consilieri locali, cât considerăm că vom lua hotărârea, care să-l însoţească pe 

domnul Primar!” 

  Rareş Buglea: „Domnul Primar să meargă mai rar şi să stea mai des la Primărie!” 

  Mircea Hava: „Domnul consilier! V-am explicat clar, domnule! Chiar trebuie să vă desenez pe aici pe 

pereţi ceva? Faceţi propuneri, domnule, care vor să meargă! Mergeţi toţi trei! Chiar vreţi să mă duc cu cine vreţi 

dumneavoastră? Eu mă duc să reprezint oraşul! Indiferent de votul dumneavoastră! Dacă mă duc să reprezint 

oraşul! Acesta este un aspect! V-am rugat să faceţi propuneri! V-am spus care este noua hotărâre de guvern! Trei 

persoane! Doamna Rânghet, te rog frumos să citeşti! Toţi pot să plece?” 

  Pleşa Gabriel: „Fac o nouă propunere! Haideţi să mergem prin rotaţie ca la preşedenţia Consiliului local! 

Începem în ordine alfabetică! Cel care nu va putea să meargă acum, în perioada aceasta, merge data viitoare. Mi se 

pare cel mai corect! De acord? Este propunerea mea! Dacă nu vă convine, faceţi dumneavoastră altă propunere!” 

  Mircea Hava: „Faceţi propuneri! Asta v-am explicat! Vă explic tot timpul!” 

  Rareş Buglea: „Lucrul acesta l-aţi explicat după ce am ridicat problema! Ce Dumnezeu, suntem copii? 

Acum veniţi cu bunăvoinţa de a face propuneri după ce am ridicat problema! S-au supus la vot deplasări şi în 

şedinţele trecute! După ce m-aţi făcut băiat de cartier! Dacă nu, treceam la vot fără nici o propunere!” 

  Jidveian Ovidiu: „Eu vă propun să votăm! Haideţi să votăm! Sigur, că nu o să ne plictisim la şedinţa de 

consiliu local, dar avem probleme importante de dezbătut pentru interesul cetăţenilor! Şi să nu stăruim prea mult!” 

  Marius Adrian Costinaş: „Eu îl propun pe domnul Buglea să ne reprezinte oraşul în această deplasare!” 

  Sandu Cornel Stelian: „Domnul Buglea cred că greşeşte! Eu aş vrea să vă spun că nu faceţi nici o 

diferenţă între deplasările făcute la invitaţiile între oraşele înfrăţite şi deplasările care se fac pe proiecte europene! 

Dacă sunt pe proiecte nu pot merge cei care nu fac parte din echipa de proiect! Noi, toţi, în calitate de consilieri 

locali nu putem lucra pe proiecte europene ale Primăriei. Aşa că, este exclus în acele deplasări să plecăm!  Deci, în 

calitate de consilieri locali suntem incompatibili şi nu putem să lucrăm în acele proiecte! Şi, în concluzie, în acele 

deplasări unde pleacă echipele pe proiect nu se poate pleca! Pot pleca numai cei angajaţi în acel proiect!” 

  Pocol Dorin: „Eu fac altă propunere. Să plece un consilier local de la PDL şi unul de la USL!” 

  Albani Rocchetti Simone: „Mai sunt propuneri legat de cine vrea să meargă? În afară de domnul Buglea. 

Domnul Buglea, sunteţi de acord să mergeţi?” 

  Rareş Buglea: „Vă rog să nu mă propuneţi în nici o deplasare! Timp de patru ani, vă rog să nu mă 

propuneţi în nici o deplasare!” 

  Albani Rocchetti Simone: „Mai sunt alte propuneri? Mai este cineva care vrea să meargă?” 

  Pocol Dorin: „Eu vreau să merg la Chişinău!” 

  Albani Rocchetti Simone: „Supun la vot proiectul.” 

  Pleşa Gabriel: „Numai puţin! Şi cu componenţa? Şi cu propunerea? Am propus în ordine alfabetică. 

Dumneavoastră ce propunere aveţi? În ordine alfabetică am propus. Mai este altă propunere? Haideţi să votăm!” 

  Jidveian Ovidiu: „Dumneavoastră ar trebui să mergeţi, dacă mergem pe criteruil alfabetic! Sunteţi cu 

litera A. Ar trebui să mergeţi!” 

  Rareş Buglea: „E preşedinte de şedinţă şi nu poate!” 

  Albani Rocchetti Simone: „Supun la vot ce a propus înainte domnul Pleşa legat de deplasări. Cine este 

pentru?” 

  „Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată  cu 8 voturi pentru Pleşa Gabriel, Zdrânc Daniel, Clepan 

Dimitrie, Albani Rocchetti Simone, Rareş Buglea, Petric Vasile, Crişan Vasile, Jidveian Ovidiu, 3 voturi împotrivă 

Sandu Cornel Stelian, Presecan Marius, Raul Sebastian Tudoraşcu şi 8 abţineri Paul Voicu, Ioan Bogăţan, Şerdean 

Dorin Pavel, Pocol Dorin, Ludoşan Mircea, Popa Pavel, Domuţa Iulius Viorel, Marius Adrian Costinaş.” 

  Marcel Jeler: Propunerea nu a trecut.” 

  Pocol Dorin: „Dumneavoastră ce votaţi? Ce punct?” 

  Albani Rocchetti Simone: „L-am întrebat pe domnul secretar dacă e voie şi a spus că da.” 

  Jidveian Ovidiu: „Majoritatea consilierilor pot introduce un amendament pe ordinea de zi. Dar nefiind 

majoritate ...” 

  Albani Rocchetti Simone: „Acum votăm proiectul în sine. Cine este pentru proiect în forma iniţială?” 

  „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 17 voturi pentru, un vot împotrivă Rareş Buglea şi o abţinere 

Zdrânc Daniel” 

  Marcel Jeler: „Aşa a rămas. Cum a fost iniţial.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 268/2012 

 

        

         7. Participarea Municipiului Alba Iulia în cadrul proiectului „E-SKILLS FOR INNOVATIVE CITIES” – E4C 



(E – ABLITĂŢI PENTRU ORAŞE INOVATOARE) finanţat prin programul european The Urban Development 

Network Programme URBACT II 2007 – 2013 

         Se dă cuvântul doamnei Crina Iacob care prezintă proiectul de hotărâre precum şi raportul de specialitate.  

         Se dă cuvântul d-lui consilier Sandu Cornel Stelian care prezintă raportul de avizare din partea Comisiei 

Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

       Sandu Cornel Stelian: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în privinţa 

adoptării acestuia." 

        Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă raportul de avizare din partea 

Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică şi disciplină, relaţii cu publicul, 

probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

   Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în 

privinţa adoptării acestuia." 

 

   Intră în sala de şedinţă domnul consilier Domuţa Iulius Viorel. 

 

            Albani Rocchetti Simone: „Este o deplasare.” 

            Crina Iacob: „Nu e deplasare. E vorba de participarea la un proiect. Un proiect din cadrul Programului 

URBACT II. Noi am mai avut participări. Ca urmare a bunelor cooperări suntem invitaţi să participăm împreună cu 

un consorţiu condus de liderul din Spania. Aveţi materialul în faţă. Bănuiesc că l-aţi citit. Dacă aveţi întrebări? Prin 

acest program se doreşte întărirea cooperării în domeniul IT-ului şi transferul de competenţă pentru IMM-uri pe 

domeniul comunicaţiilor inteligente.  În general vin experţi care dezvoltă planuri locale de acţiune care, ulterior vor 

sta la baza elaborării şi implementării unor proiecte cu impact economic în comunitatea noastră.” 

  Albani Rocchetti Simone: "Dacă mai sunt  discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este pentru." 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru." 

  

  

     S-a adoptat Hotărârea nr. 269/2012 

 

         8. Participarea Municipiului Alba Iulia în cadrul proiectului „INNOVATIVE PLACE – BRAND 

MANAGEMENT” – CityLogo (MANAGEMNETUL UNUI BRAND LOCAL INOVATOR) finanţat prin 

programul european The Urban Development Network Programme URBACT II 2007 – 2013 

         Se dă cuvântul doamnei Crina Iacob care prezintă proiectul de hotărâre precum şi raportul de specialitate.  

         Se dă cuvântul d-lui consilier Sandu Cornel Stelian care prezintă raportul de avizare din partea Comisiei 

Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

       Sandu Cornel Stelian: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în privinţa 

adoptării acestuia." 

  Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă raportul de avizare din partea 

Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică şi disciplină, relaţii cu publicul, 

probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

  Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în 

privinţa adoptării acestuia." 

        Crina Iacob: „Este o altă invitaţie pe care noi am primit-o  de a participa în cadrul aceluiaşi proiect URBACT 

II. De data aceasta este în domeniul promovării LOGO-ului oraşului, în special pentru proiectele ulterioare care ar 

putea să vină în zona propusă. Liderul proiectului este de data aceasta  un brand din Olanda. Şi, după cum vedeţi 

este un parteneriat foarte larg! În general, după cum vedeţi, aceste programe URBACT nu sunt mari consumatoare 

de bani.” 

  Albani Rocchetti Simone: "Dacă mai sunt  discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este pentru." 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru." 

  

  

     S-a adoptat Hotărârea nr. 270/2012 

 

        9. Participarea Municipiului Alba Iulia la Clusterul Inovativ Naţional POLUL DE COMPETITIVITATE 

PRELUCRĂRI METALICE TRANSILVANIA şi la Programul Operaţional Sectorial „Creşterea Competivităţii 

Economice (POS CCE) 2007 - 2013” – co-finanţat din Fondul European de Dezvoltare Regională – Axa Prioritară 

1 „Un sistem de producţie inovativ şi ecoeficient” Domeniul major de intervenţie D1.3 „Dezvoltarea durabilă a 

antreprenorialului” 

         Se dă cuvântul doamnei Crina Iacob care prezintă proiectul de hotărâre precum şi raportul de specialitate.  

  Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă raportul de avizare din partea 

Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică şi disciplină, relaţii cu publicul, 

probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

   Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în 



privinţa adoptării acestuia." 

        Crina Iacob: „Atât proiectul nr. 9 cât şi proiectul nr. 10 vizează un alt program, de data aceasta cu sectorul de 

desfăşurare pe sectorul ţării noastre. Este vorba de Programul Operaţional Sectorial de Creştere a Competitivităţii 

economice care are ca şi o axă  în domeniul de dezvoltare, este înfiinţarea unor poli economici. Noi, ca şi autoritate 

locală nu putem participa în mod direct la acest tip de finanţare. Se creează şi avem modelul după programul 

operaţional regional, unde, după cum ştiţi avem finanţări destul de generoase  în cazul centrelor urbane, respectiv  

planurilor integrate de dezvoltare urbact. La fel există şi pe acest Program Operaţional de Creştere a 

Competitivităţii economice unde se înfiinţează aceste zone economice şi sunt vizate în general oraşele mari cum e 

Braşovul, Clujul care, pe lângă participarea autorităţilor locale vizează şi participarea universităţilor, a IMM-urilor, 

de creare a unor clustere, respectiv poli de cercetare, poli economici cât şi poli instituţionali pentru o dezvolatre 

integrată a regiunii sau zonei de interferenţă a acestor poli. Am primit invitaţia de a participa în cadrul acestor 

programe mari din partea municipalităţii Cluj Napoca sau a Universităţii Cluj Napoca, care în proiectul nr. 9 aveţi 

intenţia noastră de a participa, dacă dumneavoastră îi veţi da girul, în cadrul unui program Poli de Competitivitate 

în Domeniul Metalurgic. Noi ne vom regăsi aici cu resurse umane care vor participa la dezvoltarea acestui plan 

integrat. Iar în cazul în care se va aproba, vom depune şi noi proiecte pentru dezvoltarea unor resurse umane în 

universitatea noastră. După cum vedeţi şi universitatea noastră este participantă.” 

  Albani Rocchetti Simone: "Alte discuţii dacă mai sunt? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este pentru." 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 18 voturi pentru şi 2 abţineri Buglea Rareş, Zdrânc Daniel 

Liviu." 

  

  

     S-a adoptat Hotărârea nr. 271/2012 

 

  10. Participarea Municipiului Alba Iulia la Clusterul Inovativ Naţional POLUL DE COMPETITIVITATE : 

ALIMENT TRANSILVANIA (FOOD TRANSILVANIA) şi la Programul Operaţional Sectorial „Creşterea 

Competitivităţii Economice (POS CCE) 2007 - 2013” – co-finanţat din Fondul European de Dezvoltare Regională 

– Axa Prioritară 1 „Un sistem de producţie inovativ şi ecoeficient” Domeniul major de intervenţie D1.3 

„Dezvoltarea durabilă a antreprenorialului” 

  Se dă cuvântul doamnei Crina Iacob care prezintă proiectul de hotărâre precum şi raportul de specialitate.  

        Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă raportul de avizare din partea 

Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică şi disciplină, relaţii cu publicul, 

probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

   Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în 

privinţa adoptării acestuia." 

  Albani Rocchetti Simone: "Proiectul nr. 10 a fost prezentat odată cu proiectul nr. 9. Aşadar supun la 

vot cine este pentru." 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru ." 

  

  

     S-a adoptat Hotărârea nr. 272/2012 

 

11. Participarea Municipiului Alba Iulia în cadrul proiectului „Unir nos forces pour construire un autre 

Nouveau Monde!” – UNMOND cofinanţat de Ambasada Franţei în România. 

       Se dă cuvântul doamnei Crina Iacob care prezintă proiectul de hotărâre precum şi raportul de specialitate.  

         Se dă cuvântul d-lui consilier Sandu Cornel Stelian care prezintă raportul de avizare din partea Comisiei 

Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

       Sandu Cornel Stelian: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în privinţa 

adoptării acestuia." 

   Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă raportul de avizare din partea 

Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică şi disciplină, relaţii cu publicul, 

probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

   Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în 

privinţa adoptării acestuia." 

         Crina Iacob: „Mai demult, nu ştiu dacă dumneavoastră ştiţi,  domnul Primar şi alţi consilieri locali  au 

participat la o întâlnire cu ambasadorul Franţei în care s-au pus bazele unei cooperări, în special cea referitoare la 

comunitatea romă. Să ştiţi că avem prieteni foarte buni chiar de la nivelul comisiei europene. Domnul comisar 

european pe agricultură cunoaşte foarte bine activitatea noastră. Am primit vizita unui expert european  care ne-a 

transmis din partea lui multă răbdare şi mult succes în continuare pentru susţinerea proiecului. Deci, ambasada 

Franţei ne oferă o finanţare pentru comunitatea romă şi noi punem la dispoziţie terenul din strada Muzicanţilor. 

Marea parte a sumelor vor veni din partea acestui finanţator.” 

  Albani Rocchetti Simone: "Discuţii dacă sunt. Nu sunt, aşadar supun la vot cine este pentru?" 

 "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru ." 



  

 S-a adoptat Hotărârea nr. 273/2012 

 

12. Participarea Municipiului Alba Iulia la Asociaţia Internaţionala TRANSROMANICA – The Romanesque 

Routes of European Heritage 

      Se dă cuvântul doamnei Crina Iacob care prezintă proiectul de hotărâre precum şi raportul de specialitate.  

         Se dă cuvântul d-lui consilier Sandu Cornel Stelian care prezintă raportul de avizare din partea Comisiei 

Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

       Sandu Cornel Stelian: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în privinţa 

adoptării acestuia." 

        Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă raportul de avizare din partea 

Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică şi disciplină, relaţii cu publicul, 

probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

   Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în 

privinţa adoptării acestuia." 

     Crina Iacob: „În urma unor proiecte pe care noi le-am avut în parteneriat cu comunitatea romă, proiecte 

trasnaţionale  finanţate prin Programul Operaţional de Dezvoltare a Resurselor Umane, a apărut această 

oportunitate de a ne asocia într-o reţea internaţională Transromanica  alături de 7 regiuni din ţări europene, prin care 

sau cu ajutorul cărora noi vom putea dezvolta noi proiecte care să ne ajute să integrăm comunitatea romă. Deci, este 

vorba de o participare la o reţea transnaţională care ulterior va putea fi concretizată prin proiecte de parteneriat. 

  Albani Rocchetti Simone: "Discuţii dacă sunt. Nu sunt, aşadar supun la vot cine este pentru?" 

  "Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru ." 

  

  S-a adoptat Hotărârea nr. 274/2012 

 

 

 13. Alocarea unor sume de bani pentru activităţi culturale. 

   Se dă cuvântul doamnei Anca Crişan care prezintă proiectul de hotărâre precum şi raportul de specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Domuţa Iulius Viorel care prezintă raportul de avizare din partea 

Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, cultură, sănătate, protecţie socială, culte, 

sport, agrement, turism şi protecţia copilului. 

 Domuţa Iulius Viorel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în 

privinţa adoptării acestuia." 

 Popa Pavel: “Dacă îmi permiteţi, ca să mai fie trecut încă un articol cu privire la atribuirea unei sume 

de bani pe care o stabilim noi în consiliu pentru Festivalul de Teatru ce va fi organizat  de Teatrul de Păpuşi 

Alba-Iulia la nivel naţional şi internaţional. Dumnealor cer 15000 ron şi rămâne să stabilim cât consideraţi 

dumneavoastră.” 

 Petric Vasile Daniel: “Domnule preşedinte! Dacă îmi permiteţi! Aş dori să supun atenţiei 

dumneavoastră cererea nr. 68329/19. 09. 2012 a Federaţiei Române de Powerlifting pentru premierea 

sportivilor. Ca fost sportiv de performanţă, ştiu ce înseamnă munca acestor oameni şi condiţiile lor. Aşa că, 

dacă nu se poate în totalitate, măcar 50% din suma pe care au cerut-o. Respectiv 4500.” 

 Albani Rocchetti Simone: “Au avut o deplasare şi au câştigat două medalii.” 

 Petric Vasile Daniel: “Este vorba de premiere. Măcar dacă nu premiem medaliile câştigate de aceşti 

sportivi la campionatele mondiale, atunci nu are rost să discutăm!” 

 Sandu Cornel Stelian: “Aş dori să spun şi eu ceva aici. Discuţia cu Powerlifting a fost şi acum o lună, 

dacă nu mă înşel. Şi atunci s-a acceptat o premiere în şedinţa extraordinară. Eu sunt de acord cu premierea 

olimpicilor, că sunt de şcoli, la matematică, la fizică sau la chimie! Dar, la fel ştim că aceşti olimpici şi 

campioni mondiali îi premiază şi federaţiile. Federaţia Română de Sport i-a premiat pe aceşti sportivi olimpici 

ai lor?” 

 Petric Vasile Daniel: “Nu.” 

 Pleşa Gabriel: “Domnilor colegi! Haideţi să discutăm articolele pe rând! Eu aş mai fi vrut să propun 

încă un articol, dacă sunteţi de acord. Şi după aceea să le discutăm pe rând.” 

 Sandu Cornel Stelian: “Ca principiu, eu nu voi fi de acord!” 

 Petric Vasile Daniel: “Dar să vă gândiţi totuşi că sunt două medalii mondiale! Dacă nu ajutăm 

campionii mondiali, atunci putem construi în continuare 2000 de stadioane!” 

 Sandu Cornel Stelian: “Dacă erau 4500 nici nu trebuia să ziceţi că bugetul este aşa cum este! Eu ştiu la 

punctul 3 şi chiar ştiu că nu le ajung la cei de la Colegiul Horea, Cloşca şi Crişan banii pentru grupul acela de 

copii pe care îl au din Germania şi propun suplimentarea la 7000. Luăm jumătate de la Powerlifting şi dăm la 

şcoală! Pentru că şcoala, spre deosebire de Powerlifting nu au altă sursă de finanţare!” 

 Petric Vasile Daniel: “Aş dori să vedeţi condiţiile în care se antrenează!” 

 Pleşa Gabriel: “Haideţi să discutăm punctual că dacă facem dialoguri ne prinde seara aici! S-a propus 

completarea cu nişte articole. Şi, la articolul respectiv, propus de domnul Popa şi domnul Vasile discutăm 



atunci! Eu aşa zic. Pentru că şi eu vreau să completez cu un articol şi după aceea le discutăm pe rând. Sunteţi 

de acord? Aş vrea să mai introduc un articol pe care să-l discutăm. Vă propun suma de 3500 ron  cu care să 

susţinem festivalul, a treia ediţie a festivalului  de dans sportiv al cărui partener media am fost.  Am văzut şi 

afişele, am văzut şi în presă şi care nu este pe ordinea de zi din vina celui care a făcut cererea. Pentru că din 

câte am verificat şi nu şi-au făcut o cerere corespunzătoare. Adică, au arătat cheltuielile care au necesitat 

pentru organizarea acestui festival dar nu ne-au spus cu ce cerere concretă vin. Dar eu v-aş ruga să discutăm şi 

această sumă  pentru că ştim că e al treilea an în care am fost parteneri la acest festival naţional de dans sportiv 

şi să încercăm să dăm totuşi o sumă. Cu voia dumneavoastră!” 

 Albani Rocchetti Simone: “Supun la vot cine este de acord cu introducerea pe ordinea de zi a celor trei 

propuneri de a acorda sume de bani pentru Federaţia Română de  Powerlifting, Teatrul de Păpuşi Prichindel 

din Alba-Iulia şi Clubului de dans sportiv “Dance to Sunrise.” 

 “Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru.” 

 

 

 Albani Rocchetti Simone: “Discutăm proiectul pe articole. Începem cu articolul 1.” 

 Art.1 Aprobă alocarea sumei de până la 4000 lei, din bugetul local pe 2012 – Capitol 67.02, cultură, 

poziţia Alte evenimente – Universităţii „1 Decembrie 1918, Facultăţii de Ştiinţe, Departamentul de Ştiinţe 

Economice şi Gestiunea Afacerilor, a două manifestări ştiinţifice internaţionale, din 28-29 septembrie 

„International Workshop on Economics, Management and Marketing”, respectiv 2-3 noiembrie 2012, 

„Advanced Reaserch and Trends in Accounting, Audit and Finance”. 

 Albani Rocchetti Simone: “Discuţii dacă sunt? Nu sunt, atunci supun la vot cine este pentru?” 

 “Fiind supus la vot, articolul 1 a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 Art.2 Aprobă alocarea sumei de până la 3000 lei, din bugetul local pe 2012 – Capitol 67.02, cultură, 

poziţia Alte evenimente – Liceului Arte Alba Iulia, pentru acoperirea cheltuielilor de deplasare la manifestarea 

culturală „Festivalul Inter-Val d’Automne” din Lyon, Franţa, a Orchestrei de muzică Ţarina. 

 Albani Rocchetti Simone: “Discuţii dacă sunt? Dacă nu sunt, supun la vot cine este pentru?” 

 “Fiind supus la vot, articolul 2 a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 Art.3 Aprobă alocarea sumei de până la 7000 lei , din bugetul local pe 2012 – Capitol 67.02, cultură, 

poziţia Alte evenimente – Colegiului Naţional „Horea, Cloşca şi Crişan” – pentru găzduirea in bune condiţii a 

grupului de elevi din Koln, de la Gimnaziul Bilingual german-francez Kreuzgasse. 

 Albani Rocchetti Simone: “Discuţii?” 

 Sandu Cornel Stelian: “Aici s-a făcut o altă propunere: 7000 lei.” 

 Albani Rocchetti Simone: “Supun la vot cine este pentru articolul 3 cu această propunere.” 

 “Fiind supus la vot, articolul 3 a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 Art.4 Aprobă alocarea sumei de până la 1500 lei , din bugetul local pe 2012 – Capitol 67.02, cultură, 

poziţia Alte evenimente – Clubului Sportiv Constructorul Alba Iulia, pentru organizarea Cupei Cetăţii, 

Competiţie de Tenis de nivel naţional. 

 Albani Rocchetti Simone: “Discuţii dacă sunt? Nu sunt, atunci supun la vot cine este pentru?” 

 “Fiind supus la vot, articolul 4 a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 Art.5 Aprobă alocarea sumei de până la 5000 lei , din bugetul local pe 2012 – Parohiei Ortodoxe 

Partoş, pentru realizarea unor reparaţii curente lăcaşului. 

 Albani Rocchetti Simone: “Discuţii dacă sunt? Nu sunt, atunci supun la vot cine este pentru?” 

 “Fiind supus la vot, articolul 4 a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 Art.6 Aprobă alocarea sumei de până la 35.000 lei, din bugetul local pe 2102 – Capitol 67.02, cultură, 

poziţia Alte evenimente – pentru realizarea standului din cadrul concursului naţional EDEN „Destinaţii 

Europene de Excelenţă”, la care Municipiul Alba Iulia a fost desemnată ca fiind câştigătoare, cu un punctaj de 

89,6 puncte. 

 Albani Rocchetti Simone: “Discuţii dacă sunt? Aş dori totuşi, să îl rog pe domnul Primar sau pe 

domnul Coşer să ne arate detaliat costurile. Sau domnul Primar să-l roage pe domnul Coşer.” 

 Mihai Coşer: “Nu trebuie să mă roage domnul Primar! Vă spun şi pentru ce, în cazul în care nu sunteţi 

lămurit deplin pentru ce este acest stand despre care se discută. În luna noiembrie avem o participare la târgul 

de turism Romexpo, ocazie cu care vom fi găzduiţi în pavilionul principal al târgului, în standul mare al 

Ministerului Turismului din pricina faptului că Alba-Iulia a primit titlul de destinaţie de turism de excelenţă în 

acest an, titlu conferit de comisia europeană. Ca un rezumat absolut. Aceasta înseamnă faptul că s-a mai 

discutat în diverse şi nenumărate ocazii, ceea ce ne onorează şi ne garantează participarea la târgul de turism al 

României în regim de gratuitate. Concluzia fiind: având expunerea cea mai mare dintre toţi participanţii  care 

vor fi prezenţi la târgul de turism al României sau cea mai bună, nu ne este permis  să mergem acolo cu plasa 



în mână şi să împărţim materiale care au legătură cu promovarea municipiului Alba-Iulia. Standul este unul 

modular. Din cercetările pe care le-am făcut, construcţia minimă a unui stand modular în funcţie de 

complexitatea lui, de aici pornim de la forma 3D a Cetăţii, de la masa pe care am imaginat-o ca fiind Cetatea 

şi înăuntru elementele care alcătuiesc Cetatea şi aşa mai departe. Costul minim este undeva de la 5000 şi 

ajunge până la 10000 euro. Am încercat să facem o medie, să ajungem la suma pe care o aveţi în faţă 

dumneavoastră. Standul va fi modular şi va putea fi folosit cu orice alt eveniment şi cu orice altă ocazie de 

reprezentare a municipiului în diverse târguri sau alte prezenţe de genul acesta. Cred sau mai bine zis, nu ne 

este permis să facem un astfel de gen de reprezentare chiar în momentul în care apărem pe harta comisiei 

europene sau pe harta Europei ca destinaţie de excelenţă în turism sau cu rola. Datoria ne-o vom face oricum 

şi vom onora evenimentul. De altfel, ni se va înmâna şi distincţia.” 

 Albani Rocchetti Simone: “Am o întrebare. Aţi mai fost la alte evenimente de genul acesta bănuiesc?” 

 Mihai Coşer: “Da. Am mai fost. Am participat la expoziţii contra cost. Aceste participări la târguri au 

fost finanţate pe proiecte. A fost un proiect de promovare al municipiului  în valoare de 200000 de euro din 

fonduri europene. Participarea la târg  a costat la Romexpo peste 2000 de euro. Nu mai ţin minte exact. 2400 

euro. Am spus şi am luat în calcul chestiile acestea. Având în vedere faptul că în acest an nu ne mai costă nici 

un leu participarea, dacă putem ...” 

 Albani Rocchetti Simone: “V-aţi dus cu un stand?” 

 Mihai Coşer: “Ne-am dus cu pop-up şi în spate am avut un perimetru mult mai mic. În jur de 12 mp.” 

 Albani Rocchetti Simone: “Acum cât avem?” 

 Mihai Coşer: “În jur de vreo 50 mp.” 

 Pleşa Gabriel: “Aveţi vreo machetă? Cum va arăta?” 

 Mihai Coşer: “În momentul de faţă nu avem. Aş minţi să spun că avem.” 

 Pleşa Gabriel: “O poză, ceva?”  

 Mihai Coşer: “În aproximativ 2-3 zile de la momentul de la care hotărâţi pentru că şi aceasta implică 

costuri şi să-i ceri cuiva să deseneze Cetatea 3D! Nu ne-o face nimeni aşa pe gratis! Bineînţeles că cheltuiala 

nu este obligatoriu să ajungă la 30000 lei! Depinde ce material foloseşti! Dacă foloseşti material de cea mai 

bună calitate, bineînţeles că nu o să-ţi ajungă aceşti bai! Dacă foloseşti un material nu de calitate maximă, te 

înscri! Depinde foarte mult de acest material!” 

 Ioan Bogăţan: “Vreau să vă spun că eu am fost la ultima participare la Romexpo şi am văzut cât de 

sofisticate sunt alte standuri şi câţi bani s-au investit acolo! Consider că nu este o sumă exagerată şi de aceea 

vă propun să fiţi de acord!” 

 Mihai Coşer: “În comparaţie, au mai existat şi alte oraşe din România care au avut astfel de proiecte 

europene de promovare. Vă dau exemplu Cetatea Râşnovului care au avut un format exact cetatea cu cavaleri 

şi aşa mai departe. Se încearcă atingerea unui nivel cât mai ridicat profesional.” 

 Marius Adrian Costinaş: “Trebuie să facem un stand care să fie profesionist şi să ne reprezinte! Şi 

atunci mai bine suplimentăm suma, că eu am înţeles că sunt şi alte materiale mai de calitate. De aceea, eu zic 

că mai bine suplimentăm acum suma şi facem ceva de calitate pentru că e vorba de cartea noastră de vizită. E 

vorba de imaginea oraşului!” 

 Pocol Dorin: “Vreau să închei! Am fost la mai multe târguri.” 

 Mihai Coşer: “Eu am propus 35000 lei iniţial.” 

 Marius Adrian Costinaş: “Eu propun să suplimentăm suma aceasta! Mai bine să ne încadrăm să facem 

ceva aşa cum trebuie!” 

 Pocol Dorin: “Daţi-mi voie şi cu aceasta încheiem! Eu am participat, în domeniul meu de activitate la 

mai multe târguri. Chiar şi la cel mai mare din Europa, adică din Madrid! Daţi-mi voie să vă spun că suma 

care este aici nu este mare, domnilor!” 

 Marius Adrian Costinaş: “Mi se pare mică!” 

 Mihai Coşer: “Cu toate că referinţa este comercială, am discutat cu cei de la Transavia care au plătit 

pentru standul pentru care îl au ei pentru astfel de evenimente 10000 euro.” 

 Mircea Hava: “Este excepţional că există atâta grijă azi! V-o spun fără ironie! Dar, gândiţi-vă că 

suntem printre cele 23 de oraşe din Europa  care au primit acest titlu. Alba-Iulia este printre cele 23 de oraşe 

care au primit acest titlu! Standul acesta nu se face pentru o zi, să mergem cu el acolo  ca şi o carte de vizită şi 

pe urmă dacă vrei faci ceva cu el! E cale lungă! Trebuie făcut ca lumea! Ei au spus 35000! Duceţi-vă în 

comisie să discutaţi! Aduceţi-vă argumentele! Este prima dată când se întâmplă lucrul acesta! Normal că nu 

este întâmplător! Acesta este rezultatul unei echipe care  şi-a făcut bine treaba! Nu văd de ce ar fi atâtea 

discuţii!  Cam câţi euro sunt?” 

 Pocol Dorin: “6900 aproximativ!” 

 Mircea Hava: “Se respectă tot ceea ce înseamnă lege în achiziţie! Vă daţi seama că acesta nu îl poate 

face domnul Vasile din colţul străzii! Trebuie să îl facă o firmă serioasă! Concepţie, realizare! Şi trebuie să te 

prezinţi cu ceva! E prea minunat oraşul, ai primit o distincţie şi tu te duci acolo cu trei bare îndoite, vopsite şi 

cu abţibilduri!” 

 Pocol Dorin: “Şi cu o pungă de Kaufland!” 

 Marius Adrian Costinaş: “Noi trebuie să suplimentăm! Asta e!” 



 Rareş Buglea: “Domnule preşedinte! Biroul de specialitate, Mihai Coşer a prezentat, probabil se 

încadrează în suma aceasta!Eu aş vrea să nu ne hazardăm pentru că am suplimentat punctul acesta cu încă trei 

subpuncte! Nu este infinit bugetul pe acest departament! O să vedeţi că mai sunt pretenţii!” 

 Mircea Hava: “Fără supărare! Douăzeci de copii care au venit aici să vorbească despre Alba-Iulia! 

Frumos! Douăzeci de copii care vor scrie o teză despre Alba-Iulia! Excepţional! Un stand reprezintă oraşul, 

respectul şi dragostea pentru oraş! Vreau să vă spun, domnilor consilieri, că oraşul nu sunt eu cum credeţi 

dumneavoastră. Este drept că mie mi se va înmâna distincţia! Dar este cu totul altceva! Poate să o înmâneze la 

oricine altcineva. Nu discut în sensul acesta!” 

 Domuţa Iulius Viorel: “Domnule preşedinte! Propunerea mea este să suplimentăm până la echivalentul 

a 10000 euro.” 

 Marius Adrian Costinaş: “Până la 35000 lei cât a fost iniţial.” 

 Sandu Cornel Stelian: “Mihai, spune ce sumă trebuie? Spune tu suma!” 

 Mihai Coşer: “Eu, aşa cum am făcut aici, am făcut media în aşa fel încât să nu ajungem la nivel de 

compromis, în sensul că peste trei luni de zile să trebuiască să reparăm tabla.” 

 Sandu Cornel Stelian: “Deci, câţi îţi trebuie?” 

 Mihai Coşer: “Eu am zis iniţial 35000 lei.” 

 Sandu Cornel Stelian: “Propune atunci 35000 lei.” 

 Albani Rocchetti Simone: “Supun la vot cine este pentru aprobarea articolului 6 cu suma de 35000 

lei.” 

 “Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru.” 

 

   Art.7 Aprobă alocarea sumei de până la 4500 lei, din bugetul local pe 2012 2102 – Capitol 67.02, 

cultură, poziţia Alte evenimente – Federaţiei Române de Powerlifting ce a obţinut rezultate deosebite la 

Campionatele Mondiale de Powerlifting, Juniori, Szczyrk, Polonia, din perioada 28 august – 02 septembrie 

2012. 

 Pleşa Gabriel: “Ce articol este? Haideţi să vedem!” 

 Albani Rocchetti Simone: “Dacă vă amintiţi, am spus de Powerlifting.” 

 Domuţa Iulius Viorel: “Nu e Powerlifting!” 

 Sandu Cornel Stelian: “E propunerea domnului Popa.” 

 Marcel Jeler: “Dânsul aşa a notat aici:Powerlifting.” 

 Albani Roccheti Simone: “9000 au cerut. Vă rog, comisia?” 

 Domuţa Iulius Viorel: “Domnule preşedinte. Dacă tot s-a rediscutat suma aceasta de bani, eu propun 

să premiem doar sportivul.” 

 Petric Vasile Daniel: “Daţi-mi voie să am o intervenţie. Probabil că, suma vi se pare mare sau nu 

pentru două medalii mondiale. E drept! Trebuie premiat sportivul, dar să nu uităm  nici de munca antrenorului, 

pentru că ştim ce salarii au antrenorii şi profesorii de sport şi ştiu că e mai mult pasiune!” 

 Domuţa Iulius Viorel: “Şi luna trecută s-au premiat şi antrenorii şi sportivii!” 

 Pleşa Gabriel: “Cu imensa sumă de 600 de lei!” 

 Albani Rocchetti Simone: “Domnul Pănăzan este aici. Dacă doreşte, îi dau cuvântul.” 

 Petric Vasile: “Dacă pentru sport nu facem nimic, putem să închidem sălile, să facem mall-uri pe 

terenurile de fotbal şi la piscină să facem grădinărit!” 

 Domuţa Iulius Viorel: “Eu am propus.” 

 Rareş Buglea: “Domnule Pănăzan, vă ascultăm câteva cuvinte!” 

 Domnul Pănăzan: “Bună ziua. Noi am venit cu performanţe. Nu am venit să cerem bani ca să 

promitem că vom realiza anumite rezultate! Vreau să fac câteva corecţii. Am auzit discuţiile. Sunt patru 

medalii mondiale. Sunt campionate mondiale, nu sunt campionate judeţene! Vreau să faceţi diferenţa! Pe de 

altă parte, vreau să vă spun că bugetul federaţiei nu cuprindea premieri pentru sportivi. Deci, nu au fost 

premiaţi sportivii sau antrenorii în nici un fel! Şi, mai mult decât atât, cheltuielile pentru deplasările la aceste 

competiţii sunt suportate din bugetul personal în mare măsură  pentru că cei care au aprobat bugetul pe 2012, 

la sfârşitul lui 2011 ne-au alocat o sumă extrem de mică. Dacă mai sunt alte întrebări, vă rog să-mi spuneţi!” 

 Albani Rocchetti Simone: “Federaţia a cerut suma de 9000 lei.” 

 Petric Vasile Daniel: “Nu federaţia! Clubul!” 

 Domnul Pănăzan: “Şi aş mai face o precizare. Federaţia Română de Powerlifting este singura entitate 

juridică de drept privat  şi de utilitate publică din judeţul Alba. Am adus documenlele la Primărie. Se ştie!” 

 Marcel Jeler: “În şedinţa de data trecută a fost premiat Clubul Zamolxis, de fapt. Acum îi premiază, 

dacă veţi fi de acord, federaţia.” 

 Domnul Pănăzan: “ Mai fac o menţiune. A fost vorba de campionatele europene iar acum de 

campionatele mondiale!” 

 Albani Rocchetti Simone: “Mai sunt discuţii?” 

 Mircea Hava: “Numai ceva vreau să spun! Haideţi să discutăm în general aceeaşi limbă! Eu aş dori să 

discut cu dumneavoastră, adică cu Federaţia. Nu am nici o problemă cu clubul x sau cu clubul y care face 

parte din federaţie. Cred că cel mai bine ar fi să discutăm cu dumneavoastră, cu Federaţia. Dumneavoastră să 



vedeţi la clubul x sau clubul y. Aş vrea să vă mai spun un singur lucru care se vede foarte bine de aici, şi din 

afară. Domnule, toţi suntem prieteni, toţi umblăm prin oraşul acesta! Dar aici este vorba de altceva! 

Chestiunea aceasta ar trebui să o discutăm aşa cum trebuie! Eu sunt de acord pentru ceea ce au făcut! Ştiu că 

nu au bani, că bugetul este aşa cum este! Este club de drept privat, singurul care a fost. Mai sunt. Şi sunt de 

utilitate publică. Deci, se poate face. Cred că este singurul lot din ceea ce aţi aprobat, înafară de suma pentru 

stand care îmbracă toate formele legale. Acum, fiecare nu are decât să citească legea! Nu fac seminarii! Dar vă 

spun ca să ştiţi! Fiindcă se poate face treaba aceasta! Iar discuţia trebuie făcută altfel! Şi eu vă propun de fapt 

ceea ce putem stăpâni, că o să lucrăm pe Legea nr. 350. Ştiţi Legea nr. 350! În Legea nr. 350 există un ordin al 

ministrului sportului prin care la fiecare început de an  o să lucrăm, o să veniţi să spuneţi aceasta este! 

Negociem, ne hârâim, dumneavoastră depuneţi programul şi dumneavoastră aveţi din partea Consiliului local, 

dacă se aprobă, veţi primi pentru un an competiţional atâţia lei. Şi pe urmă, închidem fileul! În ceea ce se 

întâmplă, fiecare care vrea să se ducă să scârţie pe nu ştiu unde, altcineva care vrea să facă cutare, toate 

reprezintă municipiul cu mare succes şi cu mare patriotism de zbârnie totul. Avem şi rezultate deosebite pe 

treaba aceasta. A crescut şi numărul de turişti! Acum, chiar nu glumesc! Aceasta va fi modalitatea! Pentru că 

modalitatea, afară de singura chestiune a tot ce s-a întâmplat  aici, vă spun cinstit este pe lângă tovarăşa lege! 

Şi dumneavoastră trebuia să ştiţi lucrul acesta! Nu puteţi să daţi bani în Consiliul local înafară de Teatrul de 

Păpuşi care este  instituţie publică, chiar dacă este judeţeană! Dânşii, având utilitatea publică recunoscută prin 

hotărâre de guvern. Şi cam aici, sărut mâna! Afară de ceea ce facem noi! Dacă cineva, nu am vrut să vă spun 

lucrurile acestea, decât am spus, domnule, cine vrea să discute cu mine şi vrea să-i spun din experienţă şi din 

lege îi spun! Restul, nu vreau să fac paradă din lucrurile acestea! Celelalte sunt lucruri care …! Eu vă spun 

lucrul acesta, dumneavoastră faceţi ce vreţi! Îmi şi pare rău că am deschis gura!” 

 Pocol Dorin: “Păi nu trebuie să vă pară rău! Nu trebuie să ne lăsaţi să ne băgăm în...!” 

 Mircea Hava: “Cu şcolile mai există încă o chestiune în care putem să o rezolvăm. Avem o chestiune 

cât de cât de interfaţă. Ce vreau să vă spun! O să vă promovăm pentru că este o treabă a Primăriei ceea ce 

înseamnă 350 şi treabă de sport! La sfârşitul lui noiembrie, înainte de buget, cine se va înscrie şi cine va 

participa ca şi anul acesta cu 350, va intra cu o sumă de bani. Cine nu poate, să se ducă să facă ce vrea! Aşa 

este normal, legal şi aşa este corect! Nu putem toată ziua să mutăm  banii dintr-o parte în alta  ca să primim nu 

ştiu ce.! Eu zic pentru federaţie da!” 

 Pleşa Gabriel: “Despre federaţie discutam!” 

 Mircea Hava: “Nu mai amestecaţi toate clubuleţele! Înţelegeţi că aşa este mai bine!” 

 Albani Rocchetti Simone: “Discuţii dacă mai sunt? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este pentru 

aprobarea acestui articol cu suma de 4500 ron, aşa cum a propus comisia.” 

 “Fiind supus la vot, articolul 7 a fost votat cu 19 voturi pentru şi un vot împotrivă Sandu Cornel 

Stelian.” 

 

 

 Art.8 Aprobă alocarea sumei de până la 15.000 lei, din bugetul local pe 2012 2102 – Capitol 67.02, 

cultură, poziţia Alte evenimente - Teatrului de Păpuşi Prichindel din Alba Iulia  care organizează în perioada 

3-7 octombrie 2012 cea de-a VII-a ediţie a Festivalului Internaţional de Teatru Poveşti Alba Iulia 2012. 

 Popa Pavel: “15000 lei ne cer pentru acest festival. Este a VII-a ediţie. Municipiul, Consiliul local a 

participat în toţi cei şase ani la organizarea acestui mare eveniment cultural de pe teritoriul municipiului Alba-

Iulia. Dumnealor cer 15000! Să rămână datorită importanţei acestui eveniment!” 

 Albani Rocchetti Simone: “Eu aş propune, cum s-a făcut şi la celelalte, să-i dăm 7500.” 

 Jidveian Ovidiu Viorel: “A trecut prin comisie? S-a discutat în comisie?” 

 Mircea Hava: “Domnule consilier! Ţin să vă anunţ că, comisia are un vot consultativ!” 

 Jidveian Ovidiu Viorel: “Ştim aceasta!” 

 Mircea Hava: “ Comisia poate să spună: nu suntem de acord cu 3 lei sau cu 1,5 lei! Poate să spună! 

Dacă doreşte cineva din comisie  nu are decât să iniţieze  un proiect!” 

 Albani Rocchetti Simone: “Sunt două propuneri?” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: “Una de 15000 şi una de 7500 lei.” 

 Rareş Buglea: “E un festival mai vechi, în fiecare an?” 

 Pocol Dorin: “Da.” 

 Mircea Hava: “În fiecare an am sprijinit. Nu-mi amintesc cu ce sumă! Noi încercăm, nu să-i sprijinim! 

Noi încercăm să intrăm parteneri! Este un eveniment în oraş.” 

 Albani Rocchetti Simone: “Supun la vot cine este de acord pentru propunerea de 7500 lei.” 

 “Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 9 voturi pentru Pleşa Gabriel, Albani Rocchetti 

Simone, Buglea Rareş, Zdrânc Daniel Liviu, Clepan Dimitrie Vasile, Jidveian Ovidiu Viorel, Crişan Vasile, 

Pocol Dorin, Petric Vasile şi 11 voturi împotrivă Paul Voicu, Şerdean Dorin Pavel, Ioan Bogăţan, Sandu 

Cornel Stelian, Ludoşan Mircea, Domuţa Iulius Viorel, Popa Pavel, Presecan Marius, Raul Sebastian 

Tudoraşcu, Crişan Aurel, Marius Adrian Costinaş.” 

 

 Mircea Hava: “Domnul secretar! Sunt 9 voturi pentru. Trebuiau 11 voturi pentru! Ce tot număraţi 



atâta?” 

 

 Albani Rocchetti Simone: “Supun la vot cine este de acord cu propunerea de 15000 lei.” 

 “Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată  cu 11 voturi pentru Paul Voicu, Şerdean Dorin Pavel, 

Ioan Bogăţan, Sandu Cornel Stelian, Ludoşan Mircea, Domuţa Iulius Viorel, Popa Pavel, Presecan Marius, 

Raul Sebastian Tudoraşcu, Crişan Aurel, Marius Adrian Costinaş şi 9 voturi împotrivă Pleşa Gabriel, Albani 

Rocchetti Simone, Buglea Rareş, Zdrânc Daniel Liviu, Clepan Dimitrie Vasile, Jidveian Ovidiu Viorel, Crişan 

Vasile, Pocol Dorin, Petric Vasile.” 

  

 Art.9 Aprobă alocarea sumei de până la 3500 lei, din bugetul local pe 2012 2102 – Capitol 67.02, 

cultură, poziţia Alte evenimente - Clubului de Dans Sportiv „Dance to Sunrise”  care organizează ediţia a 3-a a 

Concursului „Cupa Dance to Sunrise Alba Iulia”, în data de 22 septembrie 2012. 

 Mircea Hava: “Domnule preşedinte! Vă rog să se noteze şi să se scrie acolo “până la suma” la fiecare 

chestiune. Aşa să se scrie: “până la suma”! 

 Pleşa Gabriel: “După cum ştiţi, am zis-o şi înainte. Este vorba de a treia ediţie  a  Festivalului de Dans 

Sportiv. Ştiţi că Primăria  a fost în fiecare an partener media. Şi nu numai! Şi partener în organizarea acestui 

festival! E a treia ediţie. A avut loc sâmbătă sau duminică, dacă nu mă înşel. Nu a fost şedinţă de consiliu ca să 

putem hotărî şi eu propun suma de 3500 lei, pe care să o acordăm.” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: “Festivalul a fost internaţional, dacă nu mă înşel!” 

 Pleşa Gabriel: “Naţional, dar au avut şi participanţi din Ungaria!” 

 Pocol Dorin: “Dar e legal să dăm la chestia aceasta bani?” 

 Pleşa Gabriel: “Dacă suntem parteneri da!” 

 Pocol Dorin: “Mă faceţi să nu mai ridic mâna la nimic!” 

 Albani Rocchetti Simone: “Alte discuţii dacă mai sunt? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este pentru 

aprobarea acestui articol cu suma de 3500 lei.” 

 “Fiind supus la vot articolul 9 a fost votat cu 16 voturi pentru, un vot împotrivă Domuţa Iulius Viorel 

şi 3 abţineri Paul Voicu, Marius Adrian Costinaş şi Pocol Dorin.” 

 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 275/2012. 

 

 Popa Pavel: “Domnule preşedinte! Chiar dacă la vârsta pe care o am, mi-e teamă să trec pe alte cărări, 

ceea ce a spus şi domnul Primar  şi cred că sunteţi cu toţii conştienţi, pe lângă lege! Pe viitor cer şi rog să ni se 

dea mai ales nouă, comisiei,pentru  solicitările acelea făcute pentru alocări de bani, după ce criterii legale  

putem să acordăm noi aceşti bani şi pentru ce? Fiindcă am depăşit treaba  şi nu am nimic de spus cu răutate. 

La Clubul Sportiv de dans ni se cere 55000, costul...” 

 Pleşa Gabriel: “Nu a fost cererea aceasta! El a arătat cheltuielile totale!” 

 Popa Pavel: “Bun. Costuri ce cuprind transportul arbitrilor, medalii, cupe, sonorizare, prezentări, 

tipărituri, flori, cazare. Aici  nu înţeleg eu: unde intrăm pe lege că poate vine peste câteva luni de zile sau peste 

un an de zile  să dăm cu subsemnatul că de ce am aprobat aşa ceva! Cer în scris executivului, Oficiului juridic 

şi domnului secretar să ne dea şi nouă, comisiei, până unde ne putem întinde şi ce e legal.” 

 Pleşa Gabriel: “Domnule preşedinte! Domnul Popa are dreptate! Sunt persoane care vin să ceară un 

sprijin şi nu ştiu cum să-l ceară! E adevărat! Acum ne-am dat seama despre ce este vorba! Ei ne-au arătat 

cheltuielile totale. A fost o greşeală procedurală.” 

 Popa Pavel: “Din ele, exact, pe ce vor să cheltuiască banii noştrii? De la Consiliul local să ne spună să 

avem şi noi acoperirea legală.” 

 Pleşa Gabriel: “Vă rog să-mi daţi încă odată cuvântul! Este în sală şi domnul  director de la Clubul 

Sportiv Unirea şi am vrut să ridic încă odată problema. Pentru că ne implică pe toţi! Există un proiect aprobat 

acum un an  de zile dacă nu mă înşel, prin care Clubul Sportiv Unirea, nu cei cu fotbalul, cei cu atletismul, li 

s-a acordat sprijin suma de 150000 lei. Până în acest moment nu I s-a dat nici un leu clubului sportiv şi poate 

cu bunăvoinţa dumneavoastră îl ascultaţi şi pe domnul director. Nu au banii pentru deplasările sportivilor la 

competiţii! Încă odată repet: pe un proiect aprobat de noi! Eu am mai atras atenţia şi aş vrea să nu mai 

amânăm! Pentru că nimeni nu zice să se dea acea sumă! Dar să se dea ceva eşalonta sau să se vadă ce 

posibilităţi sunt! Cu bunăvoinţa dumneavoastră, să-l ascultăm pe domnul director!” 

 Nicolae Nistor: “Domnule preşedinte, stimaţi colegi şi presă! Vorbea domnul Primar de legalitate! 

Faci un acord de parteneriat cu Consiliul local şi Consiliul Judeţean aprobat prin hotărâre a Consiliului local şi 

hotărâre a Consiliului Judeţean! Tot domnul Primar vorbea de imaginea oraşului la care şi sportivii au adus 

merite! Să ştiţi că şi noi existăm, Clubul Sportiv Unirea  cu cei 98 de sportivi, cu 7 ramuri sportive! Şi noi 

reprezentăm imaginea oraşului în ţară şi bineînţeles şi peste hotare! După cum ştiţi, avem două sportive care 

au participat la şase olimpiade! Stimaţi domni! Să mă scuze şi domnul Sandu! Dacă tot premiaţi elevi, şi fac o 

paranteză, să ştiţi că majoritatea sportivilor noştrii sunt elevi! Sunt copii din familii modeste! Oameni care nu 

deţin un efort financiar ca să susţină activitatea sportivă a acestora! Am vorbit cu majoritatea dintre domnii  



consilieri. Şi aici, un acord de parteneriat, un acord legal care nu se respectă de anul trecut din 28 aprilie! Nu 

ştiu dacp persoana mea deranjează! Nu ştiu ce s-a întâmplat! Dar vă spun sincer! Degeaba l-aţi votat dacă nu 

se respectă, domnilor consilieri!” 

 Albani Rocchetti Simone: “Câţi bani au fost alocaţi în ultimii doi ani de zile?” 

 Nicolae Nistor: “Nici un leu! Din 28 aprilie, nici un leu!” 

 Albani Rochhetti Simone: “Şi până atunci?” 

 Nicolae Nistor: “Nu a fost acord de parteneriat. Ne-am lovit de aceeaşi problemă de care a spus şi 

domnul Primar. Să fim în legalitate! Când am intrat în legalitate, tot aşa! Vă daţi seama! 98 de sportivi care se 

deplasează în ţară şi scrie pe ei Clubul Sportiv Unirea Alba-Iulia! După ce că nu avem baze sportive, nu 

vorbesc de ce a spus  domnul Pleşa ş de antrenori! Nu se poate să omitem … Domnul Primar ştie, au fost şi 

cei doi viceprimari! Pe ce săli să ne desfăşurăm activitatea? Fără cuvinte! Atunci ce facem? Le desfiinţăm? De 

cinci luni de zile bat culoarele Primăriei! De cinci luni de zile am fost în Consiliul local şi tot nimic! Daţi-mi 

dumneavoastră o soluţie, stimaţi consilieri! Ce să mai fac? Am avut ideea în cap, pe bază medicală să-mi dau 

demisia! Vă spun sincer! Nu mai rezist! Nu mai pot! Toată lumea vine şi cerşeşte! Încă oadtă repet: aici e 

ilegalitate!” 

 Rareş Buglea: “Asta vroiam să spun! Dacă în anumite hotărâri de a acorda sume de bani suntem 

oarecum în nuanţe de ilegalitate, bănuiesc că aceleaşi nuanţe le căpătăm şi atunci când ne angajăm în diferite 

acorduri de parteneriat cu nişte sume şi nu le acordăm! Probabil aceleaşi nuanţe de ilegalitate le căpătăm şi 

atunci, municipalitatea!” 

 Nicolae Nistor: “De cinci luni de zile bat culoarele Primăriei! De cinci luni de zile vin la doamna 

director economic!” 

 Sandu Cornel Stelian: “Înseamnă că acolo aveţi o problemă!” 

 Nicolae Nistor: “Mai sunt sportivi de performanţă! Domnul consilier Zdrânc care a fost la club ştie şi 

care reprezintă Consiliul local în organigramă!” 

 Albani Rocchetti Simone: “Aţi fost la domnul Primar?” 

 Nicolae Nistor: “Domnul Primar a spus data trecută, acum cinci luni... M-a îndrumat unde să mă duc!” 

 Albani Rocchetti Simone: “Doamna directoare nu e la şedinţă. Vă rugăm să reveniţi la următoarea 

şedinţă.” 

 Nicolae Nistor: “Am un an competiţional care se termină în jurul Zilei Unirii. La 28 noiembrie se 

termină. Şi am două- trei competiţii în decembrie. Fiindcă toate acţiunile sunt în aer liber. Şi acum, am nevoie 

de bani! Şi acum cinci luni aveam sau mai bine zis acum doi ani!” 

 Rareş Buglea: “Domnule preşedinte! Suma cu care Consiliul local s-a angajat  în acest parteneriat este 

mare?” 

 Nicolae Nistor: “E un parteneriat de şase ani. Nici un leu nu s-a dat! Se dau anual 150000.” 

 Rareş Buglea:  “Măcar o parte.” 

 Nicolae Nistor: “E o sumă mare. Mie nu-mi trebuie acum 150000! Îmi trebuie o sumă cu care să 

termin activitatea pe care am început-o! Am nişte competiţii pe care le-am început şi acum când să le termin, 

nu mai am bani!” 

 Pleşa Gabriel: “Ca să concluzionăm. Eu zic că trebuie să facem ceva în această situaţie!” 

 Marius Adrian Costinaş: “Avem proiect?” 

 Pleşa Gabriel: “Avem proiect din aprilie 2011! Da? Chiar proiect de hotărâre!” 

 Albani Rocchetti Simone: “S-a lansat oficial. Întrebare pentru domnul Primar care a spus că o să 

verifice  pentru următoarea şedinţă sau poate chiar mai devreme. Dacă trece domnul preşedinte pe la Primărie 

şi o să găsească o soluţie.” 

 Pleşa Gabriel: “Problema este în felul următor. Noi am atras atenţia că s-a votat ceva şi nu se pune 

nimic în aplicare.” 

 

 

 14. Modificarea şi completarea Hotărârii nr. 177/2012 a Consiliului local al municipiului Alba Iulia 

pentru aprobarea planului de acţiuni/lucrări de interes local pentru anul 2012. 

 Se dă cuvântul doamnei Delia Cristescu care prezintă proiectul de hotărâre precum şi raportul de 

specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Domuţa Iulius Viorel care prezintă raportul de avizare din partea 

Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, cultură, sănătate, protecţie socială, culte, 

sport, agrement, turism şi protecţia copilului. 

 Domuţa Iulius Viorel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în 

privinţa adoptării acestuia." 

 Delia Cristescu: “Beneficiarii de ajutor social îşi efectuează orele de muncă în folosul comunităţii în 

locaţiile de pe domeniul public. În acest proiect vă propun să lărgim aceste locaţii de la 33 la 35. Aveţi în 

anexă. Este vorba de Grădiniţa Bărăbanţ şi Grădiniţa nr. 10. Mai avem o cerere pe care o voi prezenta în 

şedinţa viitoare, tot aşa pentru lărgirea planului.” 

 Albani Rocchetti Simone: “Mai sunt alte discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este pentru.” 



 “Fiind supus la vot, proiectul a fos votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 276/2012. 

 

 

15. Modificarea Hotărârii nr. 220/2012 a Consiliului local al municipiului Alba Iulia privind constiuirea 

comisiei de analiză a cererilor de locuinţe sociale şi a cererilor de locuinţe sociale destinate chiriaşilor evacuaţi 

sau care urmează a fi evacuaţi din locuinţele retrocedate foştilor proprietari. 

 Se dă cuvântul doamnei Delia Cristescu care prezintă proiectul de hotărâre precum şi raportul de 

specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Domuţa Iulius Viorel care prezintă raportul de avizare din partea 

Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, cultură, sănătate, protecţie socială, culte, 

sport, agrement, turism şi protecţia copilului. 

  Domuţa Iulius Viorel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în 

privinţa adoptării acestuia." 

 Delia Cristescu: “Componenţa comisiei a fost votată tot în Consiliul local. Între timp s-a schimbat 

viceprimarul. Aceasta este şi modificarea propusă.” 

 Mircea Hava: “Din păcate nu avem ce da. Între timp s-au tăiat toţi banii! Stau frumoase, zugrăvite şi 

oamenii stau pe liste. Asta ca să ştie cum trebuie făcut.” 

Delia Cristescu: “Am vrut să pregătesc comisia, că am crezut că începem analiza.” 

Albani Rocchetti Simone: “Mai sunt discuţii?” 

Rareş Buglea: “Practic, la proiectul acesta se cere modificarea comisiei? Cu schimbarea unui membru?” 

Delia Cristescu: “S-au schimbat viceprimarii.” 

Marius Adrian Costinaş: “Preşedintele! E firesc!” 

Rareş Buglea: “O fi firesc dar nu ştiu dacă e neapărat în litera legii! Eu propun să rămână aceeaşi 

componenţă. Nu o fi firesc să rămână aceeaşi componenţă?” 

Delia Cristescu: “Dânsul era viceprimarul înainte!” 

Rareş Buglea: “E o cutumă!” 

Albani Rocchetti Simone: “Scrie undeva că trebuie să fie un viceprimar?” 

Delia Cristescu: “Nu ştiu.” 

Albani Rocchetti Simone: “Am întrebat.” 

Rareş Buglea: “Eu propun să rămână aceeaşi componenţă!” 

Şerdean Dorin Pavel: “Domnule preşedinte, dacă îmi daţi voie!  Pentru că pe mine mă priveşte personal 

aspectul acesta! Din 24 iunie de când sunt viceprimar mă ocup de problemele de ordin social din municipiul 

Alba-Iulia şi cred că sunt potrivit. Dumneavoastră aţi fost viceprimar înaintea mea. Nu trebuie să fim adversari 

de nici un fel! Noi, împreună cu doamna Delia Cristescu analizăm în fiecare săptămână dosarele. Cunosc mai 

bine decât dumneavoastră situaţia! Şi doamna s-a gândit la această modificare tocmai  pentru a oglindi 

activitatea la nivel social.” 

Mircea Hava: “Ştiţi prea bine! Viceprimarul care se ocupă de problemele sociale  a fost dintotdeauna 

preşedintele comisiei. Vorba aceea! Le ştie pe toate şi lucrează direct cu Serviciul social. Aceasta este toată 

chestiunea: de funcţionalitate.” 

Albani Rocchetti Simone: “Discuţii dacă mai sunt? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este pentru 

aprobarea acestui proiect?” 

“Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 11 voturi pentru, 7 voturi împotrivă Pleşa Gabriel, Albani 

Rocchetti Simone, Rareş Buglea, Jidveian Ovidiu Viorel, Petric Vasile Daniel, Clepan Dimitrie, Zdrânc Daniel 

şi 2 abţineri Crişan Vasile şi Pocol Dorin.” 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 277/2012. 

 

16. Organizarea de către Consiliul local al municipiului Alba Iulia a Competiţiei Sportive pentru copii şi 

tineri cu dizabilităţi din municipiul Alba Iulia, ediţia a IX – a 2012 şi susţinerea financiară cu o suma de bani 

din bugetul local. 

 Se dă cuvântul doamnei Delia Cristescu care prezintă proiectul de hotărâre precum şi raportul de 

specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Domuţa Iulius Viorel care prezintă raportul de avizare din partea 

Comisiei Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, cultură, sănătate, protecţie socială, culte, 

sport, agrement, turism şi protecţia copilului. 

  Domuţa Iulius Viorel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în 

privinţa adoptării acestuia." 

 Delia Cristescu: “Este într-adevăr al IX-lea an în care Consiliul local prin Serviciul Public de Asistenţă 

Socială organizează acest concurs pentru copii şi tineri cu dizabilităţi. Împreună cu domnii consilieri din 

comisie am stabilit să mergem ca în anii anterioricu 50 lei/participant şi să propunem organizarea acestui 



concurs şi alocarea sumei de până la 10000  lei pentru toată organizarea. Anul trecut am avut 109 participanţi. 

De aceea scriu aici “până la”. Pentru că nici într-un an nu ştim de fapt  câţi vin să se înscrie la concurs. 

Niciodată nu am restricţionat înscrierea şi niciodată nici un participant nu a plecat acasă  fără să fie premiat. 

Cam aceasta este situaţia. Dacă aveţi întrebări?” 

Pleşa Gabriel: “Nu este nici o întrebare pentru doamna Delia. Dar aş vrea să-mi acordaţi un minut. Nu-

mi stă în obicei că aş vrea să laud activitatea departamentului condus de doamna. De ce spun lucrul acesta? 

Am participat la câteva acţiuni, inclusiv pentru copiii cu autism şi cu alte dizabilităţi. Colegii din acest serviciu 

îşi fac incredibil datoria! I-am găsit acolo şi la 6 seara şi la 8 seara. Vreau să subliniez că este un compartiment 

care face cinste municipiului.” 

Delia Cristescu: “Vă mulţumesc!”  

Albani Rocchetti Simone: “Alte discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este pentru.” 

“Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 278/2012. 

 

 17. Aprobarea studiului de soluţie proiectare şi execuţie sistem de supraveghere Cetatea de tip Vauban 

Alba Iulia.   

 Se dă cuvântul doamnei Silvia Moldovan care prezintă proiectul de hotărâre precum şi raportul de 

specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din partea Comisiei 

pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

        Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în privinţa 

adoptării acestuia.” 

 Gabi Armean: „Este vorba de un sistem integrat  care urmăreşte supravegherea căilor de acces către 

Şanţurile Cetăţii, din exterior spre Şanţurile Cetăţii, şanţ Cetate integral şi interiorul Cetăţii. Se urmăreşte în 

mod principal identificarea celor care vandalizează sau distrug dar în acelaşi timp poate să fie un mod de 

publicitate pentru că toate camerele de supraveghere pot să fie conectate la internet şi să fie permanentă 

funcţiune astfel încât să se vadă toată activitatea care se desfăşoară acolo. Camerele de supraveghere ar fi în 

număr de 60 care să fie focalizate  în zonele de acces, de identificare, celelalte pentru urmărirea zonelor, mă 

rog, unde sunt atâtea activităţi. În afară de supravegherea propriu zisă a persoanelor care vor fi acolo, a 

zonelor şi a autovehicolelor care se deplasează. Va supraveghea inclusiv modalitatea de funcţionare a 

instalaţiilor şi eventualele avarii, accidente, incendii. Cam desprea aceasta este vorba. Deocamdată este doar 

un studiu de soluţie. Sunt localizate în cadrul proiectului  care sunt zonele care urmează a fo propuse pentru 

monitorizare. Urmează a fi făcut proiect tehnic şi realizarea practică a unui sistem integrat de supraveghere.” 

 Albani Rocchetti Simone: „Alte discuţii?” 

 Petric Vasile Daniel: „Aş dori să întreb dacă a fost vandalizată vreo zonă din acestea şi dacă chiar sunt 

necesare prezenţa unor camere care să ne supravegheze tot timpul?” 

 Gabi Armean: „În zona Obeliscului este vandalizat. La trei luni de zile trebuie curăţat. Nu neapărat 

vandalizări! Dar pot să se întâmple accidente!” 

 Petric Vasile Daniel: „Da! Dar de accidente se ocupă altcineva!” 

 Gabi Armean: „Nu, dar dacă se întâmplă trebuie să fie sesizate! Am avut şi vandalizări. Furturi de mici 

dimensiuni. Şi la instalaţia electrică am avut doi stâlpi care au fost loviţi!” 

Mircea Hava: „Vandalizări! Nu vă speriaţi că nu sunt valori de miliarde! Însă, nu e normal să ai turişti care vor 

să treacă pe tunelul care face legătura de aici de la Renel  şi pe urmă să afli că instalaţia electrică a fost 

smulsă! Nu a fost valoarea făcută! Nu ştiu cât Dumnezeu a fost!  Câteva mii de lei! Zeci de mii de lei! Însă 

avem pomi rupţi, bănci pe care se scrie! Pe Obelisc ştergem pentru că scriu acolo tot soiul de poveşti! Ca şi 

om, nu-mi place acest lucru! Nu mi-a plăcut niciodată! Cred că nici unul dintre dumneavoastră nu are de gând 

să meargă, la vârsta aceasta, prin şanţuri să facă tot soiul de giumbuşlucuri! Cei mai tineri pot să facă chestii 

din acestea! Va fi, cum să vă spun, mai mult o chestie de descurajare. Este o cheltuială care este prezumată! 

Nu mare! Urmează proiect tehnic, pe urmă trebuie să se facă licitaţia aşa cum trebuie să se facă! Şi sumele vor 

fi cele pe care le va da licitaţia! Însă ceea ce ţinem, este ca şi camerele de luat vederi să fie performante! Să 

poată să facă şi zoom-ul! Poate cu timpul o să punem şi  programul de face detecting pentru cei care sunt în 

baza de date să îi cauţi. Pentru că aceasta este lumea! Nu am făcut-o nici noi, nici dumneavoastră aşa de bună! 

Poate reuşim să o facem şi mai bună! Vreau să vă spun că vrem să prelungim programul acesta şi cu camerele 

de luat vederi la intrările  şi ieşirile din oraş. Nu de a vedea noi în special cine intră! Dar ştiţi prea bine la 

furturi, o cameră nenorocită care vedea un accident, la furturi sau la o bancă la intrare a rezolvat problema 

identificării individului care a făcut această tâmpenie. Viaţa nu este deloc roză. Şi dumneavoastră ştiţi prea 

bine lucrul acesta! Cei care fură, numărul lor a crescut! Cam aceasta este toată discuţia! Cred că nu deranjează 

pe nimeni!” 

 Paul Voicu: “Vreau să vă spun că într-un an avem cam 300 de dibluri cu şuruburi din acelea mari de la 

bănci care dispar. Stau pe bancă, iau şuruburile şi dau unul după altul! I-am văzut pe câţiva! I-am identificat 

pentru că avem Poliţia Locală. Dar nu poţi să ai Poliţie Locală la fiecare stâlp sau la fiecare monument!” 



 Mircea Hava: “Tot ce se poate lua se ia!” 

 Paul Voicu: “Merge cu bicicleta şi de pe bicicletă lovesc în pomii care sunt puşi acolo! Beţele 

toboşarului din Şanţurile cetăţii s-au rupt! Au dispărut! Totul se distruge step by step, bucată cu bucată! Au 

mâncărici la mână!” 

 Albani Rocchetti Simone: “Aş vrea să ştiu cine a făcut această estimare de valori?” 

 Mircea Hava: “Estimarea?” 

 Gabi Armean: “Un stâlp de iluminat vandalizat înseamnă aproximativ 2000...” 

 Paul Voicu: “Nu, nu! În cadrul acestui proiect!” 

 Gabi Armean: “Valoarea proiectului?” 

 Mircea Hava: “Cine a făcut-o?” 

 Gabi Armean: “Estimarea am făcut-o noi şi cu serviciul iar evaluarea s-a făcut împreună cu firme 

profesioniste care sunt şi pentru aşa ceva. Au fost două firme specializate din Bucureşti cu care am localizat 

zonele în care se amplasează şi tipul de cameră care se va folosi.” 

 Pocol Dorin: “Care este suma?” 

 Gabi Armean: “1500000 lei la care se adaugă TVA.” 

 Pleşa Gabriel: “Noi am avut nişte dezbateri destul de aprinse  în cadrul comisie pe acest subiect. Şi 

colegii care fac parte din comisie pot să vă spună. Noi am propus, pentru că tot cereţi avizul comisiei, noi am 

propus să nu se facă, adică să nu se facă supravegherea pe toate căile de acces, şi pe locuri de plimbare şi unde 

e locul teraselor. Ci să se facă acolo unde sunt probleme de vandalizare şi la monumentele de interes public. 

Probabil că sunt probleme de vandalizare şi pe circuitul acesta din şanţuri. Dar sunt convins că nu este plăcut 

pentru nimeni să aibă camere de luat vederi în momentul în care  bea o bere la terasă sau dansează! Deci, eu 

cred că ar fi mai bine să montăm aceste camere, şi domnul Armean ştie că aceasta a fost problema noastră, 

doar la monumentele de interes public sau la locurile care sunt sensibile  din acest punct de vedere  şi de aceea 

putem discuta de valoarea investiţiei care, sigur, se va diminua considerabil. Şi, ca să nu mai iau încă odată 

cuvântul că poate am vorbit prea mult azi, ţin să vă aduc aminte, pentru că nu pot să nu vă aduc aminte că în 

urmă cu câteva luni, în vechiul consiliu am avut o astfel de iniţiativă. Cei din opoziţie, e drept, puţini la număr, 

cu supravegherea video  a intersecţiilor principale din oraş. Şi îmi aduc aminte că ni s-a respins pe bandă 

rulantă! Deşi uitaţi-vă cât de eficiente sunt aceste camere!” 

 Zdrânc Daniel: “Aş vrea să fac o precizare legat de preţul camerelor! În proiect estimarea este de 8350 

fără TVA. Cu TVA ar fi 10354 pe cameră. Eu am făcut o solicitare principalilor distribuitori Sony din România 

şi am obţinut patru oferte de preţ, cu preţul variabil cu tot cu TVA de la 4374 cel mai mic la 4909. Aia 

înseamnă exact cu jumătate din preţul estimat de voi! Cel mai mare preţ pe care l-am găsit la distribuitorii din 

România!” 

 Gabi Armean: “Dacă îmi daţi voie. Pentru punerea în funcţiune a unei camere ...” 

 Zdrânc Daniel: “Dar preţul aici este pe cameră, nu pentru punerea în funcţiune!” 

 Gabi Armean: “Ba da. Este pe cameră. Dar uitaţi-vă că sunt trecute pentru numărul de camere o 

valoare care înseamnă inclusiv  partea de acumulatori  care să poată să-i permită să facă transmisia în lipsa 

presiunii.” 

 Zdrânc Daniel: “Domnule dragă! Dumneavoastră aţi cerut aici …!” 

 Gabi Armean: “Am zis camere de luat vederi total echipate!” 

 Zdrânc Daniel: “Eu am cerut aici exact oferta pentru codul pe care l-aţi pus aici. V-o pun la dispoziţie 

dacă doriţi! Am patru oferte! Preţul cel mai mare este jumătate din preţul estimat de dumneavoastră!” 

 Gabi Armean: “Pentru punerea în funcţiune a fiecărei camere este nevoie de alte echipamente care să 

le susţină şi să le permită transmiterea de date wireles către sistemul centralizat. Dumneavoastră aţi luat numai 

camera fără să aveţi componentele care sunt necesare.” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: “Domnule preşedinte! Este un studiu de soluţie. În urma acestui studiu de 

soluţie trebuie făcut un proiect tehnic, în urma proiectului tehnic o licitaţie! Vorbim acum de nişte sume, aşa 

că, probabil mai avem un pic de timp.” 

 Zdrânc Daniel: “Vreau să mai lămuresc o problemă. Domnul a spus că s-a consultat cu două firme de 

specialitate. Dacă acesta este preţul obţinut acum, astăzi, eu sunt convins că nu o să difere mult la final! Dacă 

nu o să fie cel puţin mai mare! Dacă nu o să fie exorbitant! Dublu! Mie mi se pare preţul mare!” 

 Silvia Moldovan: “Eu cred că nu se înţelege! Poate că din neştiinţa literaturii de specialitate! Vă rog să 

nu vă supăraţi dacă spun aceasta! Pentru că există documentaţii şi documentaţii! Un studiu de soluţie 

fundamentează necesitatea şi oportunitatea unei investiţii, nu fixează bani, nu dă nimănui bani!” 

 Marius Adrian Costinaş: “Studiul de soluţie stă la baza unei documentaţii ulterioare. Documentaţia o 

faceţi raportat la studiul de soluţie!” 

 Zdrânc Daniel Liviu: “Dar mi se par importante sumele!” 

 Marius Adrian Costinaş: “Să nu-mi spuneţi mie că faceţi documentaţii altfel!” 

 Silvia Moldovan: “Documentaţia nu se face din punc de vedere al dezvoltării soluţiei! Nu se face din 

punct de vedere al preţului care este stabilit aici!” 

 Marius Adrian Costinaş: “Şi atunci de ce facem numai o soluţie?” 

 Silvia Moldovan: “Există o fundamentare a necesităţii şi oportunităţii. Ce însemna dacă puneam doi 



de “i”?” 

 Marius Adrian Costinaş: “Însemnăm să avem două soluţii!” 

 Silvia Moldovan: “Două soluţii nu sunt la momentul acesta. Acum nu sunt soluţii. Este un studiu de 

soluţie din punct de vedere al mobilării şi al echipării. Nu este nimic bătut în cuie! Atâta timp cât este licitaţie 

pentru elaborarea proiectului şi execuţia licitaţiei! Nu se poate vorbi despre sume deja angajate cu cineva sau 

date cuiva!” 

 Pocol Dorin: “Eu cred că noi trebuie să votăm  dacă suntem de acord cu prezenţa camerelor sau nu!” 

 Silvia Moldovan: “Exact! Cu dezvoltarea acestui sistem în Cetate!” 

 Pocol Dorin: “Dacă suntem de acord cu monitorizarea sau sau nu!” 

 Pleşa Gabriel: “Şi noi discutasem să fie doar la monumente nu şi în căile de acces şi pe unde te plimbi 

şi stai la un suc.” 

 Silvia Moldovan: “Aceasta este o variantă alternativă care se poate pune în documentele de achiziţie şi 

se pune şi o variantă alternativă legată de instalarea acestui sitem doar pe anumite obiective. Dar să nu uităm 

totuşi că sunt foarte multe zone ascunse mai ales pe traseele din Cetate. Curtine, aşa cum le spunem noi, care 

dacă nu se supraveghează, puteţi să vedeţi şi acum că există zone cu pavajul dislocat, pur şi simplu! Scos şi 

făcut grămadă! Sau scoase şi date la ţintă în diferite elemente ale Cetăţii şi tot ce înseamnă elemente 

decorative pe vârful bastioanelor sau pe colţul bastioanelor. Puteţi să mergeţi să verificaţi. Noi facem o 

propunere pentru instalarea unui sistem de supraveghere. Acesta poate să urmărească toate zonele pe care noi 

le-am propus, spaţiul public sau numai anumite obiective. Pot fi dezvoltate două alternative în acelaşi proiect. 

Şi atunci, vor rezulta costurile unuia sau altuia.” 

 Pleşa Gabriel: “Doamna directoare, am omis să spunem colegilor consilieri că este şi legat wireless. 

Adică, practic, cine e în zona respectivă poate accesa internetul  şi se pot uita pe camerele respective.” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: “Wireless-ul poate fi protejat!” 

 Pleşa Gabriel: “Poate fi protejat! Dar hai să fim serioşi!” 

 Silvia Moldovan: “Să nu uităm aspectul bun şi favorabil al acestei soluţii! Aceste tipuri de instalaţii 

pot să aducă  şi un plus de promovare!” 

 Paul Voicu: “Atât suntem de specialişti! Aceste date, indiferent că se transmit fir sau wireless, tot pot 

fi sparte! Chiar atât suntem de sofisticaţi? Indiferent că e pe fir sau că e pe satelit, tot se sparge! Acum, facem 

proiectul!” 

 Mircea Hava: “Poate aţi fost la terase! Poate ar fi fost excepţional să avem aceste camere la terase!  

Nu avem nici o problemă cu cine bea o bere! Dar poate avem o problemă cu cine trage un praf pe nas! Poate 

cine ştie! Poate le arătăm noi, celor care ar trebui să vadă lucrurile acestea! Lucruri care se întâmplă acolo! Cu 

cei care răcnesc! Pentru că la mine vin oamenii din zonă să spună: domnule, nu mai lăsaţi nimic în Cetate! Am 

aici martori din Primărie! Închidem domnule: facem cimitir dacă aşa dorim! Că aşa le-a plăcut dintotdeauna! 

Beznă, noroi şi cimitir! Gabi, nu e vorba de 15 sau 3 milioane! E voba, domnule, facem sistemul? Crede 

cineva? Trebuie supravegheat! Asta vreau să spun! Părerea mea este că şi sus trebuie supravegheat! Pe 

cuvântul meu! Nu am putut să cred că există atâta ură în care să rupi şi florile, să rupi bambuşii, să îndoi 

copacii! Să rupi beţele la toboşar, să-i rupi umbrela la tanti care e lângă Mihai Viteazul!” 

 Pocol Dorin: “Şi aceea au rupt-o?” 

 Mircea Hava: “Da. O să mă întrebaţi cine păzeşte? O să facem atunci atlceva! Angajăm 700 de oameni 

care stau legaţi cu lanţurile de obiective! Duceţi-vă şi       uitaţi-vă! Poate eu am o privire oarbă! Mă uit numai 

la chestiunea aceasta! Mă uit la scrumierele care s-au pus lângă coşurile de gunoi şi toate s-au rupt! E a patra 

oară când le montăm din nou! Pe banii noştrii! Chiar suntem prieteni şi nu pot să mă duc să beau o bere cu 

cineva pentru că cineva se va uita şi va focaliza camera! Care este problema? Nu ştiu să beau bere? Sau dacă 

am băut o bere este vreo problemă? E un delict că am băut o bere? Poate e un delict că am băut o bere şi după 

aceea mă urc pe masă!” 

 Pocol Dorin: “Nici aceea nu e delict!” 

 Albani Rocchetti Simone: “Haideţi să trecem la vot!” 

 Pleşa Gabriel: “Ce votăm? Proiectul aşa cum este?” 

 Silvia Moldovan: “Da. Este un studiu de soluţie  care să dezvolte un sistem de supraveghere video.” 

 Albani Rocchetti Simone: “Acesta poate să se modifice pentru viitor dacă va trebui? Să nu depunem 

un singur proiect, adică să fie făcute mai multe soluţii!” 

 Silvia Moldovan: “În documentaţia de atribuire trebuie să ataşezi un studiu de soluţie ca principiu. 

După aceea să-ţi expui motivele şi nevoile. Vrei să fie supravegheate sau asigurate din punct de vedere al 

protecţiei toate imobilele importante, obiectele de artă, toate zonele cu risc şi aşa mai departe.” 

 Pleşa Gabriel: “Aşa da.” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: “De la acesta plecăm!” 

 Silvia Moldovan: “După aceea se desenează cablul şi se arată ecact câte camere, unde sunt, pe ce, că 

se pune pe clădire, pe stâlp sau se pune pe un alt monument sau alt tip de prindere.” 

 Albani Rocchetti Simone: “Haideţi să trecem la vot. Supun la vot proiectul de hotărâre. Cine este 

pentru?” 

 “Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 14 voturi pentru, 2 voturi împotrivă Clepan Dimitrie, 



Zdrânc Daniel şi 4 abţineri Rareş Buglea, Pleşa Gabriel, Albani Simone Rocchetti, Petric Vasile Daniel.” 

 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 279/2012. 

 

 18. Aprobarea studiului de soluţie semaforizare intersecţii Alba Iulia. 

 Se dă cuvântul doamnei Silvia Moldovan care prezintă proiectul de hotărâre precum şi raportul de 

specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din partea Comisiei 

pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

        Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în privinţa 

adoptării acestuia.” 

 Gabi Armean: „Este vorba de două intervenţii din Alba-Iulia. Una este sensul giratoriu de la 

bulevardul Revoluţiei spre bulevardul Transilvaniei unde, din cauza circulaţiei pietonilor care nu sunt 

monitorizaţi trebuie cumva adunaţi ca şi pachet  că să putem permite circulaţia rutieră a vehicolelor pe 

bulevardul Revoluţiei în mod special.” 

 Mircea Hava: „Explică! După modelul de la piaţă!” 

 Gabi Armean: „După modelul de la piaţă! Exact!” 

 Mircea Hava: „După modelele pe care nu le-am inventat noi, ci le-am preluat din Europa mare!” 

 Albani Rocchetti Simone: „Mai mult se blochează acolo! Nicicum nu ajută!” 

 Gabi Armean: „Dacă se lăsa sensul de la piaţă fără semaforul cu buton s-ar bloca la fel cum se 

blochează acum Revoluţiei cu Transilvaniei!” 

 Albani Rocchetti Simone: „S-ar putea depărta totuşi trecerea pietonală, să nu fie chiar în intersecţie, 

cum spuneţi acum, şi cred că ar fi mai uşor!” 

 Gabi Armean: „Dacă aş avea acces direct la Şcoala nr. 7 şi la piaţă!” 

 Albani Rocchetti Simone: „Eu vă rog frumos să-mi arătaţi în Europa aceasta unde aţi văzut în sensul 

giratoriu semafoare lipite unul de altul! Eu am umblat prin lumea aceasta! Dar semafoare lipite de un sens 

giratoriu niciunde! Noi vrem să fim primii! Vrem să fim unicaţi!” 

 Gabi Armean: „Nu avem cum să facem altceva! Am lăsat şi fără semafoare şi se blochează!” 

 Paul Voicu: „Atunci faceţi o propunere!” 

 Albani Rocchetti Simone: „Am o propunere! Înainte de a face investiţia aceasta, să mutăm prima dată 

trecerea pietonală, să vedem dacă e o soluţie viabilă sau nu! Şi dacă vedem în următoarele 3-4 luni de zile că 

nu se poate, atunci o să discutăm despre semafoare!” 

 Pocol Dorin: „Întrebare. Trecerea de pietoni dacă vrem să o mutăm, trebuie o nouă investiţie?” 

 Sandu Cornel Stelian: „Domnule preşedinte! Nu cred că noi trebuie să ne dăm cu părerea  unde să se 

pună semaforul, unde să se pună trecerea de pietoni! Se fac nişte studii! Sunt specialişti care îşi dau cu 

părerea! Nu, noi acum mutăm trecerea de pietoni că vrea nu ştiu cine cu 100 m! Nu merge!  Peste o lună o să o 

mutăm 200 m! Ce facem? Sunt specialişti care spun: domnule, aici trebuie să fie aşa! Deci, nu cred că noi în 

Consiliul local trebuie să stabilim şi să spunem unde trebuie să fie făcută trecerea de pietoni! Plătim un studiu 

şi ei spun: domnule, trebuie făcut aşa! Acolo este o şcoală şi noi îi ducem pe copii 200 metrii mai încolo! Sunt 

copii de 6-7 ani! Ei trec pe acolo! Nu se duc! Sunt copii de la 6 până la 14 ani!” 

 Albani Rocchetti Simone: „Pe Moţilor, acolo este un blocaj total! Dimineaţa este blocaj total! Este 

sens giratoriu cu trecerea de pietoni! Două maşini stau la coadă ca să treacă un pieton! Şi este blocaj total! 

Este atât de greu să o mutăm?” 

 Mircea Hava: „Să stea 7 maşini la coadă!” 

 Rareş Buglea: „L-aş întreba pe domnul Primar şi pe domnul Armean. De fapt, sunt foarte multe 

sesizări legate de disfuncţionalităţi de circulaţie acolo? Chiar e oportun? Eu nu am observat aşa ceva!” 

 Mircea Hava: „La patru fără un sfert, o oră şi jumătate este coada până la capăt!  Şi dimineaţa! Nu are 

nimeni nici o intenţie să pună semafoare!” 

 Rareş Buglea: „Nu le place cetăţenilor că umplem oraşul de semafoare!” 

 Mircea Hava: „Ştiţi care este treaba? Când eşti şofer treci! Primul trece frumos, al doilea trece după el, 

doi discută pe trotuar, al treilea se trezeşte să treacă! Deci, vor trece trei pietoni în 15 minute! Pui semaforul, i-

ai făcut pachet! Ei trec! A apăsat, s-a făcut verdele  pentru ei! Ştiţi care este sistemul! În momentul acela 

trebuie să treacă în câte secunde sunt pentru ei! 25-30! Pe urmă, intră verdele pentru maşini! Este mult mai 

lung timpul pentru maşini decât pentru pietoni! Şi aceasta, a rezolvat-o!  Pentru că la piaţă a funcţionat fără 

semafoare! Şi a fost o nebunie! Totul a fost blocat! Şi, iată că s-a descongestionat! Înţelegeţi? Trebuie să găsim 

o soluţie! Uitaţi-vă la nebunia din oraş! Aceeaşi nebunie avem şi în Ampoi! Dacă încercaţi să ieşiţi de pe 

Livezii, şi ştiţi că vin foarte mulţi de pe partea aceea, o să muriţi acolo stând în maşină şi o să înjuraţi de toţi 

Dumnezeii! Şi acolo, tot oamenii care se pricep au gândit un pachet de semafoare. Unul este cel de la şcoală. 

Unul mai încolo sau încoace. Nu ştiu! Acestea au fost! Sens giratoriu nu se poate face din cauza podului! 

Numai dacă mutăm podul! Plus ieşirea din cartier. Şi ştiţi ieşirea din cartier, din Livezii! Nu că e podul în 

reparaţie! Vă spun cinstit: oricând vă rugaţi la Dumnezeu ca să puteţi ieşi! Mai ales dimineaţa!” 

 Pleşa Gabriel: „Domnule preşedinte! Dar acolo în Ampoi, pentru că fac de zeci de ori pe zi drumul 



acesta! Haideţi să încercăm în primă fază doar prim marcaje! Şi de ce spun aceasta? Dacă este, s-a şi desenat 

aici în schiţă, este marcajul acesta pentru încadrare stânga pe Orizontului şi invers în stânga pe Livezii când vi 

de pe celălalt sens şi cele două benzi sunt libere, teoretic nu se parchează acolo, eu cred că s-ar fluidiza 

traficul! Chiar fără semafoare! Am putea să facem treaba aceasta prin marcaje în primă fază. Mă înţelegeţi ce 

zic? Adică, uitaţi-vă la marcaje! Sunt foarte bine făcute! Dacă nu s-ar mai parca pe dreapta, vis a vis de 

bisericuţa de lemn, eu zic că spre pod traficul ar fi ok! Pentru că acolo se întâmplă totul!  Parchează vis a vis 

de biserică şi după aceea se blochează unul pe altul! Dacă facem acea bandă ca să o luăm în stânga spre 

Orizontului, cred că cei din afară să acorde prioritate la cei din faţă nu mai au nici o problemă! La fel invers!” 

 Mircea Hava: „Eu nu v-am spus, pentru că noi lucrăm de foarte mulţi ani ca şi consultanţă. În 

Timişoara sunt specialişti în ceea ce înseamnă chestiuni de trafic şi de circulaţie! Ei ne-au făcut şi studiul de 

trafic acum câţiva ani! Ei ne-au făcut chestiile acestea! Ei au dat o soluţie! Noi am cerut: domnule, scoateţi-ne 

din impasul acesta! Şi au zis aşa! Dumneavoastră ştiţi aceasta! Facem cum ziceţi!” 

 Pleşa Gabriel: „Ei au zis şi marcaj şi semafoare! La şcoală mutăm sensul mai încolo!” 

 Mircea Hava: „Pietoni sunt numai la şcoală! Aceasta a fost o soluţie dată de cineva! Pe mine m-a 

lămurit!” 

 Pleşa Gabriel: „Îl mutăm puţim mai încolo!” 

 Albani Rocchetti Simone: „Aş avea o propunere: să mutăm trecerea pietonală. Şi dacă sunt probleme 

o să mai vedem după aceea şi să mai încercăm un alt studiu de soluţie, pentru că, din punctul meu de vedere 

este un eşec total vis a vis de sensul giratoriu! Nu ştiu cum priviţi dumneavoastră lucrurile, dar nu îşi au 

rostul!” 

 Crişan Aurel: „Dacă îmi daţi voie! Intrarea de pe Livezii sau ieşirea de pe Livezii este un chin! O ştim 

cu toţii! Dimineaţa, de pe la ora 7,15 nu se poate ieşi de pe Livezii! La amiază sau, mo rog, în jurul orei 15,00, 

acelaşi lucru se întâmplă! Mă rog  eu am luat cazul  de pe Livezii pentru că de acolo ies de fiecare dată! Deci, 

soluţia cu separarea de sensuri nu ar avea nici un rost! Cine ne garantează că maşinile sau, mă rog, colegii 

conducători auto nu-şi vor lăsa maşinile de fiecare dată  când venim? Exact cum spuneaţi, circulaţia de la 

Ambient!” Exact lucrul acesta se va întâmpla! O să vină echipajul de poliţie sau Poliţia locală de fiecare dată 

să stea acolo pentru a fluidiza traficul? Nu cred că va fi o soluţie! Până la urmă ajungem la semafoare! Va veni 

iarna şi o să fie circulaţia oricum mai dificilă  şi noi iarăşi o să stăm şi o să înjurăm!” 

 Pocol Dorin: „Nu există nici bun simţ! Vă dau un exemplu. Parcarea aceasta din Cntru este foarte 

mare şi e goală după ora 17,00! Şi totuşi, ei îşi parchează, şmecherii, maşinile tot la Antic de abia intri acolo! 

Şi parcarea e goală! E nesimţire!” 

 Crişan Aurel: „Şi la Mall dacă te duci parcarea este imensă. Maşinile nu sunt parcate acolo, că sunt 

parcate lângă uşă! Că trebuie să meargă cu maşina până la intrare, până la uşă dacă se poate!” 

 Pleşa Gabriel: „Acum este studiu de soluţie. Noi îl aprobăm. Este o sumă care mi se pare de bun simţ. 

Clar! 170000. Până la 170000. Dacă s-ar rezolva problema ar merita şi 200000!” 

 Pocol Dorin: „Mai este o intersecţie cu problemă în Alba-Iulia. Cea de la Munteanu.” 

 Albani Rocchetti Simone: „Haideţi că vreau să mai fac încă odată propunerea mea, adică cea de a face 

semafor în zona Livezii şi de a muta trecerea de pietoni în Cetate.” 

 Pleşa Gabriel: „Domnule preşedinte, ce supuneţi la vot?” 

 Albani Rocchetti Simone: „Eu am propus, dacă sunteţi de acord cu semaforizare zona Livezii şi 

mutare trecere în Cetate.” 

 Mircea Hava: „Eu vreau să vă spun un singur lucru! Că, din păcate, dumneavoastră nu prea ştiţi 

oraşul! Mă miră foarte mult! Dacă vreţi, uitaţi e domnul consilier de la şcoala de şoferi dă din cap! Spuneţi-mi 

unde mutaţi trecerea de pietoni?  Vă rog frumos să-mi spuneţi! Prin parc?” 

 Crişan Vasile: „Eu am solicitat să mi se dea cuvântul. Toată ziua umblu prin oraş. Părerea mea este că, 

la intersecţia Transilvaniei cu Revoluţiei, nu atât trecerea de pietoni încurcă, cât încurcă semaforul de la 

intersecţia cu Cloşca! Uitaţi-vă! Coloana de maşini este de la semaforul cu Cloşca până la Fortuna!  Şi atunci, 

eu zic că ar fi foarte bine dacă am încerca să rezolvăm situaţia la Cloşca! Doi! Dacă stăm să ne uităm la 

Livezii, dacă bine ne uităm sunt două benzi pe sens plus staţia de taxi. Ar fi bine să încercăm să facem şi acolo 

un sens giratoriu care ar rezolva problema mult mai bine decât semafoarele!” 

 Pleşa Gabriel: „Şi cum rămâne cu traficul greu? Aici este problema!” 

 Crişan Vasile: „Dragii mei! Nu vom muri dacă vom desfiinţa staţia de taxi şi o vom muta în altă parte! 

Se măreşte spaţiul şi atunci am putea foarte bine face un sens giratoriu! Aceasta este părerea mea! Toată ziua 

mă lovesc de problema aceasta!” 

 Albani Rocchetti Simone: „Dacă mutăm trecerea pietonală?” 

 Crişan vasile: „Facem mai rău deoarece copilul tot prin faţă pe la liceu trece! Semaforul care este 

acolo, este foarte bun!” 

 Albani Rocchetti Simone: „Şi pe Transilvaniei?” 

 Crişan Vasile: „Pe Transilvaniei, părerea mea, fără semafor! Dacă mutaţi, stricaţi spaţiul verde! Unde 

îl mutăm? Uitaţi-vă şi dumneavoastră un pic! Eu nu agreez ideea semaforului! Eu zic că nu e bine!” 

 Pocol Dorin: „Dacă vă gândiţi la următorul lucru! Intersecţia aceea de la Transilvaniei cu Revoluţiei 

este cea mai importantă din Alba-Iulia, ca şi pietoni, ca număr de pietoni care trec pe acolo.” 



 Albani Rocchetti Simone: „Supun aprobării ceea ce am cerut eu mai înainte. Ce am propus eu mai 

înainte.” 

 Domuţa Iulius Viorel: „Prima dată propuneţi spre aprobare proiectul aşa cum este!” 

 Marcel Jeler: „Ambele variante sunt corecte!” 

 Domuţa Iulius Viorel: „Mi se pare normal să supuneţi la vot proiectul iniţial!” 

 Albani Rocchetti Simone: „prima dată supun în forma actuală şi după aceea cealaltă variantă.” 

 Mircea Hava: „Dragi români! Vă rog frumos, domnule preşedinte! Domnule, haideţi să lucrăm! Nu 

putem să lucrăm că a zis unul nu ştiu ce! Dacă doriţi să facem un studiu, dăm bani pe el! Discutăm! Nu putem 

să facem o chestiune pe care vine cineva  să o spună! Vă rog frumos, vedeţi Legea nr. 215! Vin consilieri care 

să zică cutare! Daţi-i dispoziţie la doamna Moldovan să mute semaforul! Să vă pe ce bani!” 

 Domuţa Iulius Viorel: „Pe urmă îl mutăm înapoi că nu e bine!” 

 Mircea Hava: „Nu vă supăraţi! Degeaba faceţi chestiuni din aceastea! Dacă doriţi un studiu, luăm o 

firmă pe licitaţie! Sunt firme în Bucureşti şi în toată ţara care să ne spună cum să rezolvăm problema aceasta!” 

 Silvia Moldovan: „Vreau să spun că noi am venit cu aceste acţiuni în dorinţa  de a răspunde unor 

doleanţe ale oamenilor. Oricum nu avem bani să le facem! Ştiţi foarte bine că bugetul nostru este, cel puţin de 

anul viitor şi de anul acesta, este angajat pe acţiunile deja începute. Dar noi trebuie să facem nişte acţiuni 

pentru a răspunde demersurilor oamenilor. Uitaţi-vă pe site-ul Primăriei, pe corespondenţa Primăriei să vedeţi 

dacă această cerinţă nu este solicitată! Noi am venit aici. Dacă dumneavoastră o aprobaţi, noi poate vom găsi o 

sursă de finanţare, să dezvoltăm aceste soluţii şi să le punem pe SEAP în vederea achiziţionării de către 

specialişti a dorinţei noastre. Sigur, că se va putea veni cu „n” variante! Îi dăm posibilitate celor cu variante 

alternative să vină cu cele mai eficiente produse la momentul la care facem achiziţia! Acum nu avem nici un 

ban! Dar avem şansa de a nominaliza aceste acţiuni într-un program  sau proiect mai amplu pe care îl vom 

putea face când avem bani.” 

 Albani Rocchetti Simone: „dacă mai sunt discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este pentru 

aprobarea acestui proiect.” 

 „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 13 voturi pentru, 4 abţineri Crişan Vasile, Clepan 

Dimitrie, Pleşa Gabriel, Zdrânc Daniel, şi 3 voturi împotrivă Albani Rocchetti Simone, Petric Vasile Daniel, 

Buglea Rareş.” 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 280/2012. 

 

19. Aprobarea studiului de soluţie pentru obiectivul „Construire reţea electrică strada Valea Popii”. 

     Se dă cuvântul doamnei Silvia Moldovan care prezintă proiectul de hotărâre precum şi raportul de 

specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din partea Comisiei 

pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

        Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în privinţa 

adoptării acestuia.” 

        Gabi Armean: „Este vorba de o reţea de distribuţie  pentru cetăţenii care locuiesc pe strada Valea Popii, 

între Parcul dendrologic şi Nazareth Illit. Noi, acolo facem reţea de iluminat public şi tragem cablurile de 

medie tensiune până la postul de la Parcul dendrologic pe acelaşi traseu ca să nu trebuiască  încă oadtă să 

facem o nouă reţea de distribuţie pentru cetăţenii care locuiesc acolo. Am solicitat la Electrica să ne facă un 

studiu de soluţie astfel încât  să pună un cablu subteran  şi 10 firide necesare pentru distribuirea energiei pe 

traseul pe care vi l-am spus. Este vorba de 930 sau 980 m.” 

          Pocol Dorin: „Cine plăteşte firidele?” 

Gabi Armean: „Toată investiţia o plăteşte municipiul.” 

          Albani Rocchetti Simone: „Mai sunt discuţii?” 

      Pocol Dorin: „Branşamentul? Chestia de branşament?” 

          Gabi Armean: „De la contor până la mobilier.” 

         Pleşa Gabriel: „Ar trebui să spunem colegilor că s-a modificat ceva în legislaţie şi că acele reţele nu le 

mai dai chir pe nimic după ce investeşti tu banii! Pentru că este important! Aceasta ne deranja! Trebuie să 

recunoaştem! De ani de zile ne deranjează! Făceam reţele electrice şi le dădeam pe gratis la nu ştiu cine şi s-a 

modificat legislativ în sensul acesta în iunie sau iulie.” 

         Mircea Hava: „Nu la nu ştiu cine! La Electrica!” 

        Pocol Dorin: „Pe banii noştrii! Le-o dăm la Electrica!” 

        Rareş Buglea: „Discutând de zona aceasta, ţineţi minte că într-o şedinţă anterioară am primit o solicitare 

cu vreo 20 de semnături ale locuitorilor de pe strada Alessandria. Nu la mare distanţă! Sunt atâţia de zeci de 

ani de când şi-au terminat casa pe organizare de şantier. Ei ne-au cerut acolo, că-i somează Electrica  că-i 

decuplează  pentru că nu au autorizaţia finală. Nu sunt nici foarte aproape, nici foarte departe! Dar sunt trei 

străzi mai încolo spre Miceşti. Nu ştiu dacă putem prelungi proiectul acesta!” 

       Pocol Dorin: „Vreau să le dau un răspuns. Să ştiţi! Adică, vă spun tuturor! Electrica are nişte modificări în 

prezent şi le prelungeşte la toate organizarea de şantier.” 



           Albani Rocchetti Simone: „Supun la vot cine este pentru?” 

          Pocol Dorin: „Numai puţin! Eu, aici am ceva de spus! Ni s-a spus pentru Valea Popii accesul din drumul 

Alba Iulia-Miceşti până la mănăstire sau după, am zis până la Parcul Dendrologic sau până unde? Trece de 

casa ta? Da?” 

           Albani Rocchetti Simone: „Corect!” 

           Pleşa Gabriel: „Şi de mănăstire trece.” 

 Albani Rocchetti Simone: „Dacă mai sunt discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este pentru aprobarea 

acestui proiect.” 

 „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru şi un vot împotrivă Pocol Dorin.” 

           Pocol Dorin: „Dacă nu mă lămuriţi, sunt împotrivă!” 

           Mircea Hava: „Cu ce? Spune, să te lămurim!” 

           Pocol Dorin: „Acum s-a votat!” 

           Pleşa Gabriel: „Sunt prea puţine firide?” 

      Pocol Dorin: „Nu sunt prea puţine firide! Firidele acelea se pun la oameni, persoane fizice! De ce să le 

plătească Primăria?” 

         Gabi Armean: „Firidele acelea sunt firide de distribuţie. În fiecare firidă vor fi cel puţin patru contoare 

până care se duce la fiecare. Nu putem să ducem la fiecare bloc!” 

          Pocol Dorin: „Vă rog frumos, îmi aprobă Primăria să-mi facă şi mie acasă aşa o firidă? Îmi aprobă? Pe 

banii Primăriei!” 

        Gabi Armean: „Aceasta noi  am prevăzut-o pentru că noi acolo avem o dezvoltare a unei reţele inclusiv 

modernizarea drumului Varese până la Parcul Dendrologic.” 

         Pocol Dorin: „Ştiu, că pe drumul acela dai în stâlpi cu maşina dacă nu eşti atent!” 

         Gabi Armean: „O să fie numai stâlpii de iluminat.” 

       Crişan Vasile: „Aici am o întrebare cu strada Alessandria. Se pune curentul sau nu? Deocamdată oamenii 

sunt tot pe organizare de şantier. Îi tot amânăm aşa şi îi lăsăm ani de zile?” 

           Mircea Hava: „Domnule consilier, dacă sunteţi atât de nervos, aveţi un ministru la economie! 

Sunaţi-l pe el şi întrebaţi-l şi pe domnul director, cum am făcut şi noi, să dea nişte bani la Electrica ca 

să putem dezvolta toată zona!” 

          Crişan Vasile: „Deocamdată oamenii care au făcut tabelul acela plătesc. Vor să li se dea aprobare! Ei 

plătesc!” 

          Mircea Hava: „Ce plătesc?” 

          Sandu Cornel Stelian: „Dar nu plătesc la noi!” 

 

S-a adoptat Hotărârea nr. 281/2012. 

 

20. Documentaţia tehnico-economica – faza Documentaţie avizare lucrări intervenţie pentru obiectivul: 

„REFUNCŢIONALIZARE ZONA CENTRALĂ MUNICIPIUL ALBA IULIA – STRADA TUDOR 

VLADIMIRESCU”. 

       Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi Raportul de specialitate. 

       Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din partea Comisiei de 

organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură. 

      Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în privinţa 

adoptării acesteia.” 

    Albani Rocchetti Simone: „Vă rog să ne explicaţi ce înseamnă această modernizare.” 

          Călin Hedviga: „Eu şi cu doamna Moldovan discutăm.” 

        Silvia Moldovan: „Despre investiţie eu discut. În luna martie aţi votat un PUZ care venea în completare 

PUZ zona centrală şi se făceau nişte propuneri legate de refuncţionalizarea spaţiului cuprins între  strada 

Ardealului şi Tudor Vladimirescu. De fapt, inclusiv pe Tudor Vladimirescu dar spre strada Oborului, 

propunându-se două giraţii în cele două intersecţii şi o reconfigurare a spaţiului de parcare, a spaţiului public 

din zona Banca Comercială, magazinul Unirea. Deci, acest proiect în fază de documentaţie de intervenţie, aşa 

cum este definit el, nu face decât să dezvolte la nivel de evaluare, de costuri şi de măsuri pentru această 

intervenţie în virtutea celor aprobate. Această documentaţie a fost avizată de comisia de specialitate. Au fost şi 

unele comentarii. Sunt consilieri care au făcut aceste comentarii şi vor să le susţină în continuare. Este vorba 

despre o propunere de a se anula parcarea în lung. Aceasta este cea mai bună imagine. De aceea v-o arătăm. 

Eu aşa am înţeles că este vorba despre sugerarea renunţării la parcarea în lung din faţa zonei CEC-ului şi fosta 

piaţă veche sau piaţa Sifor şi realizarea unei treceri de pietoni în dreptul CEC-ului şi renunţarea la trecerea de 

pietoni din zona Băncii Comerciale. Vreau să vă spun că, în două intersecţii atât de importante nu poate fi 

realizată o trecere de pietoni din punct devedere al siguranţei circulaţiei. Şi este obligatorie trecerea de pietoni  

în acele intersecţii. Deci, nu putem înfiinţa una între ele! Iar această modificare, de anulare a parcării în lung ar 

conduce la o reanalizare a PUZ-ului  şi o rediscutare.  Trebuie să vă spun că, faţă de acest comentariu din 

comisia de specialitate proiectantul a întocmit o notă de susţinere a proiectuluo dânsului, amintind aici regulile 



de circulaţie care se impun, standardele şi prevederile din PUZ şi avizarea în unanimitate a propunerii făcute în 

PUZ de comisia de urbanism.” 

 Pocol Dorin: „Dar ca principu, orice PUZ poate fi modificat! Corect?” 

          Silvia Moldovan: „Ok.” 

          Pleşa Gabriel: „Mi-aduc aminte când am votat! De fapt, eu m-am abţinut la acel PUZ! De ce? Discutam 

atunci de zonele verzi! Vreau să-mi nuanţez puţin poziţia acum! Dacă va arăta aşa este ok. Este suficientă 

zonă verde, chiar mai multă decât există acum! Bănuiesc, după cum văd schiţa! Acei arbuşti, sunt vreo 20-25 

de pini. Ce se va întâmpla cu ei?” 

         Mircea Hava: „Ce sunt?” 

         Pleşa Gabriel: „Pini. Cei care există acum!” 

         Mircea Hava: „Nu ştiu!” 

         Pleşa Gabriel: „Deci, încercăm să-i menţinem acolo unde sunt, doamna Silvia?” 

         Silvia Moldovan: „Dacă se încadrează în geometria nouă.  Cei care se încadrează în zonele nou 

create şi au o stare de vegetaţie corespunzătoare, vor fi menţinuţi aşa cum am făcut şi până acum.” 

         Zdrânc Daniel: „Am şi eu o întrebare legată de trecerea din faţa CEC-ului. Acolo ştiţi că este o 

problemă!” 

       Silvia Moldovan: „Aceasta am spus, că nu se poate realiza încă o trecere de pietoni în faţa CEC-ului. Nu 

se justifică!” 

          Petric Vasile: „Eu atât am vrut să întreb. Rolul parcajului lateral? Nu-i vedeam sensul atâta vreme  cât 

avem o parcare foarte mare pe două sensuri!” 

          Silvia Moldovan: „Acest parcaj lateral nu face decât,  nu e avizat să se poată spună că e un parcaj pentru 

a se staţiona permanent acolo. Este un parcaj sau o zonă de oprire şi de relaţionare a incintelor care sunt acolo, 

şi nu puţine cu drumul. Şi este obligatoriu acest spaţiu de staţionare, de relaţionare, de stocare sau cum vreţi 

să-i spuneţi!” 

           Călin Hedviga: „Aş vrea să vin cu o intervenţie strict urbanistică. Şi, vă rog să o judecaţi! Propunerea 

aceasta este făcută special pentru a delimita circulaţia pietonală care se dezvoltă de la bancă înspre Unirea de 

circulaţia carosabilă pe patru benzi. Eu zic că e chiar un plus pentru că atunci când vi de aici şi intri în parcaj 

nu te intersectezi cu circulaţia pietonală! Cu atât mai mult, nu se justifică, nici legislativ nu se poate, nu se 

justifică o trecere pietonală între cele două intersecţii. Vă rog să vă gâdiţi la acest aspect! Mi se pare soluţia 

urbanistică tocmai în favoarea circulaţiei şi separarea celor două carosabile de pietonal.” 

     Rareş Buglea: „Trotuarul pietonal va rămâne doar în imediata vecinătate a clădirilor, deci lângă clădiri. 

Avem o bandă verde acolo, avem parcare, altă bandă verde şi apoi benzile de trafic. Da?” 

       Călin Hedviga: „Mai există un rând de parcare acolo. Sunt două rânduri de parcări. Uitaţi că se vede! Sunt 

două rânduri de parcări!  Sunt 90 de maşini care pot staţiona! Deci, şi pe o parte şi pe alta!” 

 Paul Voicu: „Aici se vede foarte bine!” 

 Pocol Dorin: „Parcajele laterale vor lua din trotuar?” 

 Rareş Buglea: „Da.” 

         Călin Hedviga: „Un pic diminuează trotuarul transformându-se într-o amenajare, eu zic foarte frumoasă. 

Este o amenajare de zonă verde cu planurile acestea înclinate. Le vedeţi?” 

Pocol Dorin: „Pe partea cealaltă, zic!” 

           Călin Hedviga: „Acolo se anulează complet circulaţia pietonală. Eşti pieton, intri pe lângă construcţie, 

eşti auto, te bagi în parcare şi ieşi!” 

 Rareş Buglea: „Înseamnă că nu vom putea salva nici un pin existent acum! Pentru că    acea parcare va 

fi exact pe spaţiul verde de acum.” 

 Pocol Dorin: „Lasă că se plantează alţii! Nu aia e problema! Partea cu CEC-ul dispare de tot?” 

 Rareş Buglea: „Cum să dispară? Că nu discutăm de partea cu CEC-ul!” 

 Pocol Dorin: „Rămâne trotuar cu CEC-ul?” 

 Silvia Moldovan: „Rămâne trotuarul şi lângă el se face o parcare în lung  şi un spaţiu în lung pe o 

lăţime de 2,5 metrii ca un refugiu, să te poţi opri să intri la piaţă, să te poţi opri pentru că avem patru benzi cu 

sens de înainte. Mă rog, două înainte, două pe celălalt sens.” 

 Zdrânc Daniel: „Având în vedere parcarea pe lung, rămân două benzi acolo?” 

 Silvia Moldovan: „Da. Rămân două benzi acolo.” 

 Zdrânc Daniel: „Chiar dacă sunt maşini în parcare?” 

 Călin Hedviga: „Uitaţi-vă că se vede foarte bine. Sunt patru dungi gri la care se mai adaugă un desen 

cu alb cu parcări longitudinale.” 

 Albani Rocchetti Simone: „Domnul Pocol, parcă mai erau două menţiuni! Nu le spuneţi, vă rog!” 

 Marius Presecan: „Mai era. S-a propus un spaţiu  pe mijloc, acolo între benzi.” 

 Albani Rocchetti Simone: „Mai sunt două propuneri!” 

 Marius Presecan: „Era o menţiune pe care am discutat-o, cu spaţiul pe mijloc, cu zonă verde. Cu 

insulă verde şi renunţăm la parcări. Dacă nu se poate renunţa la parcarea de acolo? Să se renunţe, să se facă 

insulă. Să se renunţe la parcarea în lung.” 

 Albani Rocchetti Simone: „Ideal ar fi să avem culoar în mijloc, între cele două benzi cu copaci.” 



 Sandu Cornel Stelian: „Eu zic să facem o pasarelă!” 

 Rareş Buglea: „Să discutăm tot aici de nişte sensuri giratorii care apar. Unul la BCR şi unul la 

intersecţia cu Unirea.” 

 Pleşa Gabriel: „Sunt două sensuri giratorii acolo.” 

 Pocol Dorin: „Arată foarte bine acolo!” 

 Călin Hedviga: „Documentaţia aceasta rezolvă mutarea staţiei de autobuz din faţa vechiului CEC unde 

chiar în intersecţie este înghesuială. Rezolvă nişte parcaje în faţa unui spaţiu comercial. Este soluţia unei 

îndelungi gândiri urbanistice. Daţi votul şi încrederea cum dăm şi noi executivul specialiştilor care 

proiectează! Iar în ceea ce priveşte pomii, pot fi ori mutaţi ori replantaţi! Nu cred că un pom ar fi neapărat un 

impediment care să rezolve o zonă calitativ!” 

 Pleşa Gabriel: „Semafoarele vor dispărea dacă facem sens giratoriu?” 

 Călin Hedviga: „Eu cred că da!” 

 Sandu Cornel Stelian: „Haideţi să votăm!” 

 Albani Rocchetti Simone: „Dacă mai aveţi şi alte discuţii? Dacă nu, supun la vot  proiectul de 

hotărâre. Cine este pentru?” 

 „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru şi o abţinere Buglea Rareş.” 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 282/2012. 

 

         21. Redistribuirea pe obiective de investiţii a creditului bancar în valoare totală de 42.000.000 lei şi 

modificarea anexei la Hotărârea nr. 25/2012 a Consiliului local a municipiului Alba Iulia  

 Se dă cuvântul doamnei Silvia Moldovan care prezintă proiectul de hotărâre precum şi raportul de 

specialitate.  

 Se dă cuvântul d-lui consilier Sandu Cornel Stelian care prezintă raportul de avizare din partea 

Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe, servicii publice şi comerţ. 

 Sandu Cornel Stelian: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în 

privinţa adoptării acestuia." 

 Albani Rocchetti Simone: „Discuţii dacă sunt? Nu sunt aşadar supun la vot cine este pentru.” 

 „Fiind supus la vot acesta  a fost votat cu 19 voturi pentru şi o abţinere Pocol Dorin.” 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 283/2012. 

 

 

 22. Desemnarea reprezentantului municipiului Alba Iulia în Adunarea Generala a Acţionarilor la 

Societatea Comerciala „Apa-CTTA” SA. 

     Se dă cuvântul doamnei Georgeta Rânghet care prezintă proiectul de hotărâre precum şi raportul de 

specialitate. 

        Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă raportul de avizare din partea 

Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică şi disciplină, relaţii cu publicul, 

probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

         Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în 

privinţa adoptării acestuia." 

          Albani Rocchetti Simone: „Vă rog să faceţi propuneri.” 

     Marius Adrian Costinaş: „Îl propun pe domnul consilier Raul Sebastian Tudoraşcu.” 

         Petric Vasile Daniel: „Am şi eu o propunere: pe domnul Gabriel Pleşa.” 

         Jidveian Ovidiu Viorel: „Îl propun pe domnul consilier Medrea Bogdan.” 

         Raul Sebastian Tudoraşcu: „Fac şi eu o propunere prin care vă spun că nu poate fi un consilier local în 

consiliul de administraţie! Trebuie o persoană care nu face parte din Consiliul local!” 

         Pleşa Gabriel: „Atenţie! Este AGA! Nu este consiliul de administraţie! Cred că nu facem asemenea 

confuzii! Mulţumim! AGA trebuie să fie reprezentată având în vedere că Consiliul local Alba-Iulia este 

acţionar în APA CTTA!” 

     Albani Rocchetti Simone: „Au fost trei propuneri: Raul Sebastian Tudoraşcu, Medrea Bogdan şi Pleşa 

Gabriel.” 

      Raul Sebastian Tudoraşcu: „Eu nu pot  fi acolo! Eu sunt angajat! Îl propun pe domnul Ştefănoiu Costel. 

Este din Alba-Iulia, are 46  de ani, este inginer, fost ofiţer.” 

         Jidveian Ovidiu Viorel: „Eu îl retrag pe domnul Medrea Bogdan.” 

      Pleşa Gabriel: „Nu ar trebui să vină domnul Ştefănoiu să-l cunoaştem?  Aşa îl putem propune pe domnul 

Popescu Georgel şi el nu există! Măcar un buletin să avem de la dânsul! Să vedem că există fizic!” 

        Marcel Jeler: „Deci câte propuneri avem?” 

        Albani Rocchetti Simone: „Două. Domnul Pleşa şi domnul Ştefănoiu.” 

        Jidveian Ovidiu Viorel: „Cine îl cunoaşte pe domnul Ştefănoiu?” 

      Raul Sebastian Tudoraşcu: „Este inginer. Locuieşte în Alba-Iulia, strada Andrei Mureşanu, nr. 83.” 



         Pleşa Gabriel: „Domnul secretar! Categoric, mă opun să votăm o persoană care nu este aici şi nu o 

cunoaştem! Mai ales că se face vot secret! Să vină aici să-l cunoaştem! Există fizic? Veniţi şi faceţi o 

propunere pentru cineva pe care noi nu-l vedem fizic! Poate dânsul nu vrea! Există şi nu vrea! Nu mi se pare 

corect un asemenea vot! E absurd! Domnul secretar, mă opun clar aici!  Nu este procedural! Deci, nu poate 

exista o propunere a unui om care nu este aici să-l vedem fizic! Dacă era consilier, coleg! Dorim să-l vedem!” 

 Mircea Hava: „Nu poate fi consilier!” 

 Pleşa Gabriel: „Ba da poate pentru că e AGA! Nu e consiliu de administraţie! Am mai discutat 

aspectul acesta mai devreme!” 

 Popa Pavel: „Ce ziceţi, domnul secretar?” 

 Marcel Jeler: „Eu zic că poate fi! Dacă era în consiliu de administraţie era o problemă!” 

 Mircea Hava: „Eu vă zic o treabă! Dacă poate să fie un consilier local, votaţi un consilier local! 

Dumneavoastră hotărâţi! Eu atât vă spun! Şi de acum încolo o să vedem!” 

 Pleşa Gabriel: „Şi decide ANI!” 

 Mircea Hava: „Şi de aici încolo ştiţi bine ce se întâmplă! Dacă aveţi vreun interes  ca un consilier să 

plece din Consiliul local!” 

 Pleşa Gabriel: „Nu e vorba de interes!” 

 Mircea Hava: „Vorbeam de Consiliul local!” 

 Pleşa Gabriel: „Dar a propus pe un domn pe care nu-l cunoaştem!” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: „Îmi cer scuze! Neştiind că e necesară prezenţa dumnealui putem amâna 

un sfert de oră şi trecem la următoarele puncte? Şi domnul va fi aici în sală.” 

 Marcel Jeler: „Putem amâna fără discuţii!” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: „Să trecem mai departe!” 

 

 

 23. Desemnarea reprezentanţilor Consiliului local al municipiului Alba Iulia în consiliile de 

administraţie ale unităţilor de învăţământ preuniversitar cu personalitate juridică din municipiul Alba Iulia. 

  Se dă cuvântul doamnei Georgeta Rânghet care prezintă proiectul de hotărâre precum şi raportul de 

specialitate. 

        Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă raportul de avizare din partea 

Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică şi disciplină, relaţii cu publicul, 

probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti. 

         Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în 

privinţa adoptării acestuia." 

 Sandu Cornel Stelian: „Ce vreau să spun! Ştiu că la comisia juridică s-a făcut o propunere. Am primit 

şi un tabel să se treacă fiecare unde vrea. Chestiunea este că, în ceea ce daţi dumneavoastră acolo nu este 

invocată deloc legea învăţământului. În legea învăţământului, şi aşa se rezolvă, că am văzut că sunt 

suprapuneri. Sunt care vor mai mult. Este posibil. A existat la un moment dat propunerea să nu poată fi 

consilieri. Dar poate fi în consiliile de administraţie! În Legea Învăţământului nr. 1/2011 zice aşa: că, în cazul 

unităţilor de învăţământ de nivel gimnazial cu un singur rând de clase, consiliul de administraţie e format din 

şapte membrii, dintre care un reprezentant al Consiliului local. În cazul în care consiliul de administraţie este 

format din 9 membrii, sunt doi din partea Consiliului local. Şi în cazul în care consiliul de administraţie este 

format din 13 membrii, sunt trei din partea Consiliului local. Aşa că, locuri vor fi foarte multe!” 

 Georgeta Rânghet: „Tocmai pe Legea Învăţământului am trimis la Inspectorat să ni se comunice care 

au 7, care au 9, care au 13 membrii. De la Inspectorat le-a spus: la şcoli trimiteţi pe Ordinul 3653/2011 care 

zice că până va apărea un ordin care să înlocuiască regulamentul vechi din 2010, se aplică cel vechi. Acesta a 

fost răspunsul Inspectoratului. Şi rămân pe unu. Dacă apare ordinul ministrului pentru aplicarea pe noua lege a 

învăţământului, vom completa consiliile de administraţie cu câte un membru.” 

 Mircea Hava: „Unu, doi sau trei, cât va fi nevoie!” 

 Sandu Cornel Stelian: „Aceasta era discuţia!” 

 Rareş Buglea: „Mergem pe vechea reglementare. Vom avea o problemă atunci când aplicăm Ordinul 

pe 2011 pentru că sunt colegi consilieri care nu vor să facă parte din consiliile de administraţie ale şcolilor şi 

ne va fi greu să înlocuim! Noi nu acoperim acum cu unu!” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: „Haideţi să vedem cum stăm!” 

 Rareş Buglea: „Păi la comisie s-a făcut o listă preliminară dând fiecare telefoane la colegii noştrii. Am 

înţeles că sunt discuţii acum pe câteva licee disputate! Cu toate că, cred că înţelegem cu toţii, făcând parte din 

consiliul de administraţie, mergeţi la şedinţe acolo, directorul şcolii îţi trasează sarcini. Adică te roagă să-l 

ajuţi cu una cu alta şi nu prea poţi! Şi sunt sarcini în plus! Dar aceasta este! Sunt colegi care doresc să facă 

parte dintr-un anumit colegiu! Avem la comisie câteva propuneri.” 

 Zdrânc Daniel: „Sunt propuneri pentru fiecare în parte, nu?” 

 Rareş Buglea: „Da.” 

 Zdrânc Daniel:  

 „La Naţional Colegiul Horea, Cloşca şi Crişan – Pocol Dorin  



 La Colegiul Economic Dionisie Pop Marţian – Crişan Vasile 

 La Colegiul Tehnic Alexandru Domşa – Domuţa Iulius Viorel 

 La Colegiul tehnic Apulum – Sandu Cornel Stelian 

 La Liceul cu program sportiv – Petric Vasile 

 La Liceul de Arte –  Dragomir Andrei” 

 Sandu Cornel Stelian: „Dacă poate să vină aici! Să vină aici să-l vedem!” 

 Rareş Buglea: „Să facem menţiunea că sunt neremunerate posturile!” 

 Albani Rocchetti Simone: „Continuaţi vă rog, domnul Zdrânc.” 

 Zdrânc Daniel:  

 „La Colegiul Tehnic Dorin Pavel – Rareş Buglea 

 La Seminarul Teologic Ortodox Şerdean Dorin Pavel 

 La Liceul Romano-Catolic – Cimpoeş Cornel Pavel 

 La Şcoala Postliceală Sanitară – Ludoşan Mircea 

 La Şcoala cu clasele I – VIII Vasile Goldiş – Raul Sebastian Tudoraşcu  

 La Şcoala cu clasele I – VIII Avram Iancu - Pleşa Gabriel 

 La Şcoala cu clasele I – VIII Ion Agârbiceanu – este liber 

 La Grădiniţa cu Program Prelungit nr. 12 – Zdrânc Daniel Liviu  

 La Grădiniţa cu Program Prelungit Scufiţa Roşie – Medrea Bogdan 

 La Grădiniţa cu Program Prelungit nr. 11 – Popa Pavel 

 

 Sandu Cornel Stelian: „Eu am altă propunere. Aşa cum aţi zis, toţi colegii vor dori să facă parte din 

consiliile de administraţie. Şi atunci vă sună: veniţi mâine la orele 10,00 că avem consiliu de administraţie. 

Cam de două ori pe lună. Mai sunt şi neremunerate Şi atunci, interesul nostru ar fi ca acei care se duc  acolo, 

într-adevăr să fie interesaţi să participe la acele consilii de administraţie! Şi propunerea mea este, chiar  dacă 

va trebui să amânăm, să lăsăm o listă pentru ca fiecare să se înscrie unde doreşte iar dacă sunt câteva situaţii 

cu discuţii unde doresc să se înscrie doi colegi.” 

 Zdrânc Daniel: „Numai la Liceul Economic.” 

 Sandu Cornel Stelian: „Şi la Liceul Economic şi parcă am văzut şi la Liceul Horea, Cloşca şi Crişan!” 

 Rareş Buglea: „Şi la Liceul Horea, Cloşca şi Crişan!” 

 Zdrânc Daniel: „La Liceul Horea, Cloşca şi Crişan s-a rezolvat.” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: „Şi la Şcoala Vasile Goldiş.” 

 Sandu Cornel Stelian: „Şi la Liceul de Muzică.” 

 Popa Pavel: „E domnul Mârza Traian.” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: „La Şcoala Vasile Goldiş, cred că şi colegul Clepan Dimitrie  s-a înscris 

din aceleaşi motive ca şi mine! Că avem copiii acolo! Dar nu e nici o problemă!” 

 Sandu Cornel Stelian: „Deci, să dăm prioritatea aceasta colegilor care vor să se înscrie. Domnul Pleşa 

ştie că aşa am făcut în fiecare an.” 

 Zdrânc Daniel: „Dar nu avem problemă decât la Liceul Economic. Atât!” 

 Ioan Bogăţan: „Dar lista aceea care a circulat pe aici, ce rost are?” 

 Zdrânc Daniel: „Mai este una!” 

 Ioan Bogăţan: „La catolici este domnul Cimpoeş! M-am înscris acolo că a trecut pe la mine şi era 

gol!” 

 Sandu Cornel Stelian: „Pe locurile care rămân, să găsim nişte propuneri cu care să fim de acord!” 

 Pleşa Gabriel: „Nu putem cădea de acord acum?” 

 Jidveian Ovidiu Viorel: „Nu avem propuneri la toate azi!” 

 Mârza Traian: „Eu doresc la Liceul de Muzică şi Arte Plastice. Am făcut parte din consiliul de 

administraţie al liceului. Am ajutat Primăria şi Consiliul local prin parteneriatele pe care le-am avut!  M-am 

ocupat de decorarea leagănului de copii! Am fost implicat în proiecte cu secţia de oncologie. Am experienţă în 

parteneriatul cu Consiliul local şi cu Primăria! Eu aş solicita consiliului să fac parte în continuare din consiliul 

de administraţie al Liceului de Muzică şi Arte Plastice.” 

 Rareş Buglea: „Domnul profesor! Mai există în acest consiliu o poziţie numită reprezentantul 

Primarului! Puteţi ocupa această poziţie, dacă e necesar!” 

 Mircea Hava: „Mulţumesc frumos că vă ocupaţi de treburile acestea! De ele mă ocup eu!” 

 Rareş Buglea: „În fiecare consiliu de administraţie, pe lângă consilieri locali există poziţia numită 

reprezentantul Primarului. Domnul Primar, nu e deloc o delegare de sarcini! Dar am spus-o şi eu pur şi 

simplu! 

 Sandu Cornel Stelian: „Domnul Mârza vrea la Liceul de Arte!” 

 Pleşa Gabriel: „Stimaţi colegi! Suntem 21 de consilieri şi sunt 21 de poziţii! Mergem fiecare la o 

instituţie! La Liceul Horea, Cloşca şi Crişan e domnul Pocol Dorin. E cineva împotrivă? Haideţi să o luăm aşa 

şi terminăm în cinci minute! Care este problema? Ce să o mai amânăm? E o chestie onorifică! Trebuie să ne 

facă plăcere să ne ducem, indiferent la ce instituţie! Practic, e o datorie morală a noastră de consilier!” 

 Domuţa Iulius Viorel: „După lege, trebuie să votăm secret!” 



 Pleşa Gabriel: „De ce să votăm secret?  Că nu există nici un balotaj!” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: „Haideţi să lămurim!” 

 Pleşa Gabriel: „Da. Suntem 21 pe 21 de instituţii!” 

 Albani Rocchetti Simone: „Haideţi să trecem la vot! Eu propun să amânăm!” 

 Domuţa Iulius Viorel: „De ce să o amânăm?” 

 Jidveian Ovidiu Viorel: „Pentru că nu avem oameni!” 

 Rareş Buglea: „Dar consiliile poate trebuie să se întrunească luna aceasta! Şi nu o să poată din cauza 

noastră!” 

 Pleşa Gabriel: „Haideţi să o batem acum în cuie! Eu, dacă vreţi renunţ şi mă duc unde vreţi 

dumneavoastră!” 

 Vasile Crişan: „Se pune problema la Liceul Economic unde l-am văzut şi pe domnul Costinaş! Am 

gândit, fiind profesor la Liceul Economic, că pot să reprezint toate interesele liceului cât şi ale Consiliului 

local! Dacă nu trebuie, pot să renunţ şi nu-mi mai trebuie dacă nu e bine aşa!” 

 Pleşa Gabriel: „Vedeţi că ne putem înţelege!” 

 Popa Pavel: „Domnul Pleşa, să luăm în considerare, dacă am fost, cel care am fost să rămână în 

continuare!” 

 Vasile Crişan: „Dacă nu e bine, atunci nu mă duc la nici o comisie! A fost domnul Rotar! Vă spun de 

anul trecut că am fost profesor  acolo şi nu l-a prea văzut nimeni la nici o şedinţă!” 

 Pleşa Gabriel: „Ţin să vă spun că de foarte multe ori la deschidere de an şcolar nu poate merge un 

reprezentant al Primăriei peste tot. E firesc pentru că e deschiderea la aceeaşi oră! Şi atunci, merge cel din 

consiliu de administraţie  care poate spune un cuvânt din partea Consiliului local! Trebuie să înţelegem 

lucrurile! Nu neapărat că e în fişa postului, dar e în atribuţiunea noastră!” 

 Rareş Buglea: „Nu-şi pot ţine şedinţa din cauza noastră!” 

 Sandu Cornel Stelian: „Ei pot funcţiona cu majoritate! Acestea sunt poveştile lor, că lipseşte unul!” 

 Pleşa Gabriel: „Sunteţi de acord să rezolvăm acum? Haideţi să nu o mai lungim!” 

 Albani Rocchetti Simone: „Eu vă propun amânare! Cine este pentru amânare?” 

 „Fiind supusă la vot, propunerea de amânare a fost votată cu 3 voturi pentru amânare Sandu Cornel 

Stelian, Clepan Dimitrie, Jidveian Ovidiu Viorel şi 17 voturi împotriva amânării.” 

 Rareş Buglea: „Domnule preşedinte! Oricum ne cam obligă Prefectura să facem buletin acolo unde 

este vot secret! Haideţi să facem numai unde avem doi pe poziţie şi restul le desemnăm!” 

 Albani Rocchetti Simone: „La Colegiul Horea, Cloşca şi Crişan sunt două propuneri: domnul Pocol 

Dorin şi domnul Jidveian Ovidiu.” 

 Domuţa Iulius Viorel: „Domnul Pocol, nu vă înţelegeţi cu domnul Jidveian?” 

 Jidveian Ovidiu Viorel: „Eu vreau să reprezint Liceul Horea, Cloşca şi Crişan unde am terminat şi ştiu 

problemele!” 

 Albani Rocchetti Simone: „La Liceul Economic domnul Crişan Vasile şi domnul Marius Adrian 

Costinaş. La Liceul de Muzică şi Arte Plastice domnul Dragomir Andrei şi domnul Mârza Traian.” 

 Sandu Cornel Stelian: „Domnul Dragomir Andrei  nu poate intra în discuţie pentru că nu e prezent în 

Consiliul local! Să păstrăm aceeaşi unitate de măsură!” 

 Pleşa Gabriel: „Da. Am înţeles! E domnul Mârza. Am înţeles!” 

 Albani Rocchetti Simone: „Vreţi să mai aşteptăm să vină domnul Dragomir?” 

 Pleşa Gabriel: „Da.” 

 Albani Rocchetti Simone: „Reluăm propunerile.” 

       „La Naţional Colegiul Horea, Cloşca şi Crişan – Pocol Dorin şi Jidveian Ovidiu Viorel 

 La Colegiul Economic Dionisie Pop Marţian – Crişan Vasile şi Marius Adrian Costinaş 

 La Colegiul Tehnic Alexandru Domşa – Domuţa Iulius Viorel 

 La Colegiul tehnic Apulum – Sandu Cornel Stelian 

 La Liceul cu program sportiv – Petric Vasile 

 La Liceul de Arte –  Mârza Traian şi Dragomir Andrei 

 La Colegiul Tehnic Dorin Pavel – Rareş Buglea 

 La Seminarul Teologic Ortodox  - Şerdean Dorin Pavel 

 La Liceul Romano-Catolic – Cimpoeş Cornel Pavel şi Bogăţan Ioan 

 La Şcoala Postliceală Sanitară – Ludoşan Mircea 

 La Şcoala cu clasele I – VIII Vasile Goldiş – Raul Sebastian Tudoraşcu şi Clepan Dimitrie 

 La Şcoala cu clasele I – VIII Avram Iancu - Pleşa Gabriel 

 La Şcoala cu clasele I – VIII Ion Agârbiceanu – este liber 

 La Grădiniţa cu Program Prelungit nr. 12 – Zdrânc Daniel Liviu şi Presecan Marius 

 La Grădiniţa cu Program Prelungit Scufiţa Roşie – Medrea Bogdan 

 La Grădiniţa cu Program Prelungit nr. 11 – Popa Pavel 

 Albani Rocchetti Simone: „Cine e la Grădiniţa nr. 13?” 

 Rareş Buglea: „Nu avem om!” 

 Mircea Hava: „Nu vrea nimeni?” 



 Georgeta Rânghet: „Cine nu a fost nominalizat până acum!” 

 Popa Pavel: „Domnul Crişan Aurel.” 

 Crişan Aurel: „Eu nu am fost nominalizat, dar nu vrea!” 

 Rareş Buglea: „La grădiniţe sunt cele mai puţine probleme şi şedinţe!” 

 Popa Pavel: „La Grădiniţa nr. 11 merg eu.” 

 Rareş Buglea: „La Grădiniţa Dumbrava Minunată e descoperit!” 

 Pleşa Gabriel: „Numai puţin! Putem să luăm două consilii? Atunci, vă rog să mă treceţi pe mine! La 

Grădiniţa cu Program Prelungit. Ce a mai rămas descoperit?  Trei grădiniţe? Haideţi să depăşim! Sunt trei 

instituţii neocupate. Sunteţi de acord şi fac o propunere, unde sunt balotaje, cei care pierd să treacă la 

grădiniţe? E de acord toată lumea?” 

 Rareş Buglea: „Da.” 

  

 

 Albani Rocchetti Simone: „Revenim la proiectul nr. 22. A venit domnul Ştefănoiu.” 

 Mircea Hava: „Domnul Ştefănoiu Costel.” 

 Albani Rocchetti Simone: „Este domnul Pleşa Gabriel şi domnul Ştefănoiu Costel. Domnul Ştefănoiu, 

vă rog să vă prezentaţi!” 

 Ştefănoiu Costel: „Bună ziua. Mă numesc Ştefănoiu Costel. Am fost ofiţer în armata română. În 

prezent lucrez într-o firmă de montaj. Sunt căsătorit. Am un copil. În anul 2003 am terminat Facultatea de 

Inginerie Universitatea Tehnică din Cluj Napoca.” 

 Albani Rocchetti Simone: „Aţi avut o colaborare cu cei de la APA CTTA?” 

 Ştefănoiu Costel: „Nu.” 

 Albani Rocchetti Simone: „Şi atunci cum credeţi că ne puteţi reprezenta?” 

 Ştefănoiu Costel: „Din cunoştinţele pe care le posed până în momentul de faţă, cred că pot să 

reprezint.” 

 Albani Rocchetti Simone: „Ce cunoştinţe?” 

 Ştefănoiu Costel: „Având în vedere că sunt inginer. Am făcut Facultatea de Inginerie din Cluj 

Napoca.” 

 Albani Rocchetti Simone: „Inginer mecanic?” 

 Ştefănoiu Costel: „Da.” 

 Sandu Cornel Stelian: „Da. Problema era să-l vedem. Să mergem mai departe! Să se tipărească 

buletinele de vot!” 

 Albani Rocchetti Simone: „Sunt două propuneri: domnul Pleşa şi domnul Ştefănoiu. Trecem mai 

departe, până se tipăresc buletinele de vot, la proiectul nr. 24.”  

  

 

 

24. Atribuirea denumirii unor strazi.  

         Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă proiectul precum şi Raportul de specialitate. 

       Se dă cuvântul d-lui consilier Domuţa Iulius Viorel care prezintă raportul de avizare din partea Comisiei 

Consiliului Local pentru activităţi ştiinţifice, învăţământ, cultură, sănătate, protecţie socială, culte, sport, 

agrement, turism şi protecţia copilului. 

         Domuţa Iulius Viorel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în 

privinţa adoptării acestuia." 

        Călin Hedviga: „Avem patru atribuiri de denumire. Toate au fost avizate favorabil de Prefectură. Dacă 

aveţi discuţii?” 

         Popa Pavel: „Şi cu botezarea acestor patru străzi, dacă ştiţi câte străzi avem în municipiul Alba-Iulia? 

623 de străzi.” 

          Albani Rocchetti Simone: „Discuţii dacă mai sunt? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este pentru?” 

          „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

  

   

  S-a adoptat Hotărârea nr. 286/2012. 

  

 

25. Aprobarea şi avizarea unor documentaţii de urbanism (PUD, PUZ):  

 Art.1: Avizează Planul Urbanistic Zonal „CONSTRUIRE LOCUINTE INDIVIDUALE, STR. 

VICTORIEI, OARDA DE SUS, solicitant ANGHEL RAZVAN CLAUDIU”. 

          Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi Raportul de specialitate. 

       Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din partea Comisiei de 

organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură. 



      Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în privinţa 

adoptării acesteia.” 

        Călin Hedviga: „Este vorba de avizare între Oarda de Jos şi Oarda de Sus.” 

        Albani Rocchetti Simone: „Care sunt condiţiile?” 

        Marius Adrian Costinaş: „La articolul 1?” 

        Călin Hedviga: „A fost avizat fără condiţii.” 

       Albani Rocchetti Simone: „Discuţii dacă mai sunt la acest articol? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este 

pentru?” 

        „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

  Art.2: Avizează Planul Urbanistic Zonal „CONSTRUIRE LOCUINTA UNIFAMILIALA, STR. 

LACRAMIOAREI, OARDA DE JOS, solicitant BARBU RAZVAN GEORGE ». 

       Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi Raportul de specialitate. 

       Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din partea Comisiei de 

organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură. 

      Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în privinţa 

adoptării acesteia.” 

        Călin Hedviga: „Avizat fără condiţii în Oarda de Jos.” 

      Albani Rocchetti Simone: „Discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este pentru?” 

        „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 Albani Rocchetti Simone: „Am o întrebare. Sunt puncte care au condiţii sau nu?” 

 Călin Hedviga: „Da. Sunt articole care au condiţii şi sunt trecute toate în proiect.” 

 

 Art.3: Avizează Planul Urbanistic Zonal „AMENAJARE SI CONSTRUIRE ATELIERE 

EDUCATIONALE DE DEZVOLTARE PERSONALA A COPIILOR SI TINERILOR IN RISC DE 

ABANDON SI ESEC SCOLAR CARACTER PROVIZORIU 10ANI, ALBA IULIA, EXTRAVILAN STR. 

VALEA POPII, solicitant FILANTROPIA ORTODOXA” cu menţiunea stabilirii în contractul de parteneriat a 

tuturor condiţiilor de funcţionare precum şi a detaliilor de utilizare a terenului. 

       Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi Raportul de specialitate. 

       Călin Hedviga: „Este vorba de amenajarea atelierelor educaţionale  pe Valea Popii. Acesta are o condiţie. 

O menţiune, de fapt. Stabilirea în contractul de parteneriat a tuturor condiţiilor de funcţionare precum şi a 

relaţiilor de utilizare a terenului. Este vorba de condiţia pe care dumneavoastră, comisia, aţi solicitat-o. Este 

vorba despre continuare Valea Popii pe acest teren iar atelierul este pentru fundaţia Filantropia.” 

        Pocol Dorin: „Am înţeles că e pentru ceva copii.” 

    Pleşa Gabriel: „Abandon, cerşetor şcolar. E vorba de zona cuprinsă în parcul dendrologic?” 

        Albani Rocchetti Simone: „Nu, nu. Lângă!” 

       Inurean Ioan: „E în parteneriat cu Primăria.” 

       Călin Hedviga: „Domnul Pleşa! Uitaţi! Aici e parcul dendrologic, domnul Pleşa, şi peste drum!” 

        Pleşa Gabriel: „Mulţumesc!” 

     Albani Rocchetti Simone: „Discuţii dacă mai aveţi? Nu sunt, atunci supun la vot cine este pentru cu 

condiţia impusă de comisie?” 

        „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 

      Art.4: Avizează Planul Urbanistic Zonal „MODIFICARE REGLEMENTARI PUZ aprobat cu HCL 

Nr.191/2011 pentru UTR – ZONA MIXTA, STR. LALELELOR intersectie cu STR. ION LANCRANJAN, 

ALBA IULIA, solicitant COSER NICOLAE, COSER ANA MONICA, GRECU MARIA MIHAELA”. 

     Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi Raportul de specialitate. 

     Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din partea Comisiei de 

organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură. 

    Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în privinţa 

adoptării acesteia.” 

      Călin Hedviga: „Să vă spun. Este un complex comercial la intersecţia între strada Lalelelor şi bulevardul 

Victoriei. Propunerea este aceasta. S-a avizat fără condiţii.” 

     Albani Rocchetti Simone: „Discuţii dacă sunt? Nu sunt, atunci supun la vot cine este pentru?” 

        „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 

      Art.5: Avizează Planul Urbanistic Zonal „MODIFICARE UTR DIN ZONA AGRO-INDUSTRIALA IN 



ZONA LOCUINTE, OARDA DE JOS, STR. GAROAFELOR – 2C solicitant DREGHICI AVRAM”. 

      Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi Raportul de specialitate. 

     Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din partea Comisiei de 

organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură. 

    Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în privinţa 

adoptării acesteia.” 

      Călin Hedviga: „Oarda de Jos. Extinderea zonei de locuinţe prin modificare UTR din zonă agro-industrială 

pentru realizarea unei locuinţe.” 

     Albani Rocchetti Simone: „Discuţii dacă sunt? Nu sunt, atunci supun la vot cine este pentru?” 

        „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

          Pleşa Gabriel: „Numai puţin că între timp am primit buletinele. Să ne spună cum votăm.” 

          Georgeta Rânghet: „X la da, X la nu.” 

          Pleşa Gabriel: „Mulţumesc.” 

 

 Art.6: Avizează Planul Urbanistic Zonal „MODIFICARE UNITATE TERITORIALĂ DE 

REFERINTĂ DIN ZONA DE GRĂDINĂRIT IN ZONA LOCUINTE FAMILIALE CUPLATE, ALBA 

IULIA, STR. TURNĂTORIEI, FN solicitant DRĂGAN SIMION, BITOLEANU MARIN”. 

      Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi Raportul de specialitate. 

     Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din partea Comisiei de 

organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură. 

    Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în privinţa 

adoptării acesteia.” 

      Călin Hedviga: „Suntem în Bărăbanţ. Modificarea unităţii teritoriale de referinţă pentru zonă de locuinţe.  

Soluţia pe care o propuneţi este aceasta. Favorabil, fără condiţii.” 

     Albani Rocchetti Simone: „Discuţii dacă sunt? Nu sunt, atunci supun la vot cine este pentru?” 

        „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 

 Art.7: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „MODIFICARE PUD aprobat cu HCL 420/2005, ART.3, 

STR. PONOR, MICESTI, ALBA IULIA, solicitant FLOREA IOAN si ELENA”. 

         Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi Raportul de specialitate. 

      Călin Hedviga: „Aici este cu aprobare. Modificare PUD strada Ponor, Miceşti. Modificarea presupune de 

fapt, modificarea accesului la stradă. Aici s-a dat aviz favorabil cu condiţii. Şi condiţia a fost introdusă. Vă arăt 

condiţia introdusă. Cea cu alveola de întoarcere. Condiţia a fost introdusă.” 

      Albani Rocchetti Simone: „Discuţii dacă sunt? Nu sunt, atunci supun la vot cine este pentru aprobare?” 

        „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 Art.8: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „MODIFICARE TRASEU STRAZI din PUZ aprobat cu 

HCL 108/2008, ALBA MICESTI, STR. MIHAIL SADOVEANU, solicitant LAZAR GABRIELA”, conform 

planului de situaţie anexat, cu condiţia rezolvării până la autorizare a situaţiei  juridice a terenurilor 

reglementate ca stradă prin parcelare şi înscrierea în Cartea Funciară a categoriei de folosinţă - drum. 

        Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi Raportul de specialitate. 

      Călin Hedviga: „Translatarea unei străzi din Alba-Iulia Miceşti sub această formă. Este vorba de 

translatarea acestei străzi ca să fie toată parcela construibilă. Aici, avizul a fost favorabil cu o condiţie pe care 

vreau să o menţinem pentru că este vorba de reglementarea juridică a străzii, în cazul în care ea se va realiza.” 

      Albani Rocchetti Simone: „Discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este pentru aprobare cu condiţia 

impusă de comisie?” 

        „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 Art.9: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „REALIZARE ACCES PT. CONSTRUIRE LOCUINTE 

INDIVIDUALE, ALBA MICESTI, STR. ALCALA DE HENARES, solicitant MANICA ILUZIA 

PETRONELA”, conform planului de situatie anexat, cu conditia rezolvarii, pana la autorizare, a situatiei 

juridice a terenurilor reglementate ca strada prin parcelare si inscrierea in Cartea Funciara a categoriei de 

folosinta – drum. 

      Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi Raportul de specialitate. 

      Călin Hedviga: „Tot modificare PUZ Alba Iulia-Miceşti. Este vorba de realizarea unei noi străzi interioare. 

Aceasta, în condiţiile în care  bine ştiţi, canalul de la Kaufland nu este practicabil pentru o stradă. Condiţia 

impusă la articolul 9 este normal să se menţină.” 

      Albani Rocchetti Simone: „Discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este pentru aprobare cu condiţia 



impusă cu condiţia impusă de comisie?” 

        „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 

 Albani Rocchetti Simone: „Am eu o întrebare. Nu faceţi buletinele de vot pentru domnul Dragomir? E 

aici în dreapta.” 

 Zdrânc Daniel: „A venit între timp.” 

 

  Art.10: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „AMENAJARE BAZA SPORTIVA CETATEA ALBA 

CAROLINA – RAVELINUL CAPISTRANO; -MODIFICARE PUD, BASTIONUL SF.ELISABETA-

RAVELINUL SF. CAPISTRANO, solicitant CLUB SPORTIV MOVA ALBA IULIA”, conform planului de 

situatie anexat. 

          Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi Raportul de specialitate. 

      Călin Hedviga: „Amenajare bază sportivă în Cetate unde sunt terenurile de tenis. Aceasta era zona anterior 

concesionată. Între timp, propunerea a fost modificată  prin crearea şi avizarea skate parcului. Ca să se mai 

poată realiza încă odată, aici se demolează  Postul Trafo 13 pe care dumneavoastră îl ştiţi.” 

        Rareş Buglea: „Acesta este nefuncţional acum? E dezafectat?” 

       Călin Hedviga: „Da. Se va dezafecta. Am şi semnat deja autorizaţia de demolare.” 

        Rareş Buglea: „Mai apare un nou teren de tenis. Sunt două acolo.” 

        Călin Hedviga: „Acum sunt trei.” 

        Albani Rocchetti Simone: „Avizul comisiei?” 

       Călin Hedviga: „Exista o condiţie care a fost introdusă deoarece s-a primit între timp avizul de la cultură. 

Şi avizul este favorabil.” 

      Albani Rocchetti Simone: „Discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este pentru aprobare?” 

        „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

  

 Art.11: Nu aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „SCHIMB DESTINATIE DIN CENTRALA 

TERMICA CT7 IN TIPOGRAFIE SI ATELIER LUMANARI, STR. GLADIOLELOR FN, solicitant 

ARHIEPISCOPIA ORTODOXA ROMANA ALBA IULIA”. 

           Călin Hedviga: “Beneficiarul a retras această documentaţie. Vă rog să notaţi juridicul!” 

 

 

  Art.12: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „CONSTRUIRE CENTRU CULTURAL MISIONAR 

“SFANTUL LAZAR”, STR. FRANCISCA NR.1, solicitant ARHIEPISCOPIA ORTODOXA ROMANA 

ALBA IULIA”. 

         Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi Raportul de specialitate. 

       Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din partea Comisiei de 

organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură. 

    Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării 

acesteia.” 

      Călin Hedviga: „Se referă la ansamblul Centrul Cultural Misionar Sfântul Lazăr de pe strada Francisca. E 

zona Schitului, ştrand, Terasa Viilor. Iar ansamblul a fost structurat după cum ştiţi şi în comisii pentru a realiza 

ceva de acest gen.” 

      Albani Rocchetti Simone: „Discuţii dacă sunt? Nu sunt, atunci supun la vot cine este pentru?” 

        „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

  Art.13: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „CONSTRUIRE PENSIUNE TURISTICA, 

STR.LALELELOR, NR.37, ALBA IULIA, solicitant SC ALBA CHIM COLOR SRL” conform planului de 

situaţie anexat, cu condiţia rezolvării până la autorizare a situaţiei  juridice a terenurilor reglementate ca stradă 

prin parcelare şi înscrierea în Cartea Funciară a categoriei de folosinţă - drum . 

  Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi Raportul de specialitate. 

       Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din partea Comisiei de 

organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură. 

    Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării 

acesteia.” 

      Călin Hedviga: „Strada Lalelelor intersecţie cu Crizantemelor. Este o zonă pe colţ pentru care se solicită 

următoarea funcţiune. Avizul comisiilor este favorabil cu condiţia care trebuie menţinută deoarece terenul este 

afectat de modernizarea străzii pe această porţiune. Aşa că se impune menţinerea condiţiei.” 

      Albani Rocchetti Simone: „Discuţii dacă sunt? Nu sunt, atunci supun la vot cine este pentru cu condiţia 

impusă de comisie?” 



        „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 

 Art.14: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „CONSTRUIRE LOCUINTA FAMILIALA – A 3-A 

CONSTRUCTIE PE PARCELA, STR. VASILE ALECSANDRI, NR.27, ALBA IULIA, solicitant ADAM 

EUGENIA”. 

        Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi Raportul de specialitate. 

       Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din partea Comisiei de 

organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură. 

    Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în privinţa 

adoptării acesteia.” 

      Călin Hedviga: „Este vorba de realizarea celei de-a treia construcţii pe parcelă. Soluţia propusă este 

aceasta.” 

      Albani Rocchetti Simone: „Discuţii dacă sunt? Nu sunt, atunci supun la vot cine este pentru aprobare?” 

        „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 

 Art.15: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „CONSTRUIRE LOCUINTA UNIFAMILIALA, ALBA 

IULIA, STR. LILIACULUI, NR.4, solicitant MATEI LILIANA”. 

           Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi Raportul de specialitate. 

      Călin Hedviga: „Suntem pe strada Liliacului în zona Partoş sau cum să zic.  Din cauza  acestei apropieri 

foarte mari a construcţiei am solicitat documentaţie de urbanism. Aviz favorabil cu condiţii. Condiţia a fost 

introdusă. A fost prezentat acordul legalizat al vecinului direct pentru apropierea aceasta.” 

      Albani Rocchetti Simone: „Discuţii dacă sunt? Nu sunt, atunci supun la vot cine este pentru aprobare?” 

        „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

  

  Art.16: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „CONSTRUIRE LOCUINTE INSIRUITE, ALBA 

IULIA, STR. FERDINAND I – NR. 52, solicitant VADAN GIGEL”. 

        Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi Raportul de specialitate. 

       Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din partea Comisiei de 

organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură. 

     Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil cu condiţia realizării a patru module de locuinţe înşiruite în loc de 

5 module.” 

      Călin Hedviga: „Pe bulevardul Ferdinand, mai aproape de gară, pe o parcelă aflată între Ferdinand şi 

strada Traian au fost propuse cinci locuinţe înşiruite. În urma discuţiilor din comisie s-au redus la patru. Aici, 

trebuie să vă spun că, în etapa de consultare a populaţiei am făcut o notificare şi am primit o reclamaţie cu                    

nr. 66601/13. 09. 2012 a domnului Franchini Sperandus, pe care vi le-am pus în mapă. Avem şi 

reprezentantul. Aş vrea să-i dăm cuvântul.” 

         Franchini Sperandus: „Locuiesc în casa care este singură afectată în dreptul parcării. Propriu zis, vedeţi 

bine până în dreptul terasei noastre. Vecinul din partea cealaltă spre strada Ferdinand are un calcan acolo. Nu 

are nici o legătură. E un zid efectiv. Iar ceilalţi au fundul grădinii. Pe ei nu-i afectează deloc. La noi este 

grădina. Acum, este mai bine că au redus o casă. Dar restul nu. Sunt patru locuinţe. Uitaţi-vă şi 

dumneavoastră la densitatea ce este acolo! Mai vin încă patru case! Patru familii cu copii! Ce se întâmplă 

acolo? Aceasta este problema! Propriu-zis, toată grădina noastră, tot ceea ce înseamnă viaţa noastră acolo este 

în totalitate afectată! De doi ani de zile sau de trei ani de zile  de când au cumpărat acest teren nu au fost în 

stare să facă gardul dinspre noi! Sunt bălării acolo! Este mizerie! Şi acum dintr-o dată vor să facă ...” 

      Pleşa Gabriel: „Dacă îmi permiteţi! Totuşi, cei care vor să construiască ar trebui să ia acordul vecinilor!” 

       Franchini Sperandus: „Ei au venit în ultima zi cu o hârtie. Eu am făcut o notificare la Primărie şi au venit 

cu o zi înainte să le trec acordul pe o hârtie.” 

        Pleşa Gabriel: „Dar nu le-aţi dat acordul?” 

      Franchini Sperandus: „Nu le-am dat acordul! Am avut o discuţie telefonică prin care le-am comunicat  că 

nu sunt de acord pentru că au venit în timp scurt  şi oricum nu aveau acordul meu pentru acest lucru.” 

        Călin Hedviga: „Domnul consilier! Prin lege este obligatoriu să faci la aprobarea PUD-urilor, PUZ-urilor 

consultarea populaţiei dacă funcţiunea este alta decât funcţiunea imediat învecinată. La autorizare este nevoie 

de acordul legalizat al vecinului direct. Noi acum vorbim de consultarea populaţiei!” 

 Pleşa Gabriel: „Mulţumesc mult de precizări!” 

 Albani Rocchetti Simone: „Mai sunt alte discuţii?” 

 Pocol Dorin: „În concluzie, vă afectează direct grădina?” 

 Franchini Sperandus: „Şi grădina şi zona în care avem terasa! În spate! Noi acolo avem terasa! Este 

partea însorită! De acolo vine soarele! De unde vor fi casele! Tot timpul, toată ziua acolo stăm!” 



 Pocol Dorin: „Care este casa dumneavoastră?” 

 Franchini Sperandus: „P + 1. Ceilalţi nu au decât fundul grădinii şi un calcan. Deci, aici este fostul 

Ceragem, acum, mă rog va deveni altceva plus spaţiu comercial. Acolo e închiriat. E un calcan, un zid! Atât! 

Care este chiar pe limita de proprietate!” 

 Pocol Dorin: „Şi acolo în stânga, doamna Hedviga, acolo este spaţiu verde?” 

 Franchini Sperandus: „E curtea.” 

 Călin Hedviga: „Aici ziceţi?” 

 Pocol Dorin: „Da.” 

 Călin Hedviga: „Să vă spun. Iniţial a fost varianta cu cinci module. Şi, în condiţiile în care zici că sunt 

nici 2 metrii la colţul clădirii...” 

 Pocol Dorin: „Era cam mult!” 

 Călin Hedviga: „Şi atunci beneficiarul cu proiectantul a venit cu varianta de patru.” 

 Pleşa Gabriel: „Nu avea şi o variantă cu trei?” 

 Călin Hedviga: „Putem solicita!” 

 Pocol Dorin: „Dacă ei ar muta puţin tot ansamblul, toată clădirea puţin mai sus, ar mai afecta pe 

cineva?” 

 Călin Hedviga: „Să vedem ce zice consultarea populaţiei la noua variantă! Putem încerca aceasta în 

şedinţa viitoare.” 

 Franchini Sperandus: „Să-l mutăm pe partea cealaltă!” 

 Domuţa Iulius Viorel: „Să-l muţi la ceilalţi!” 

 Franchini Sperandus: „Să-l mute la calcan.” 

 Marius Adrian Costinaş: „Ce e acolo? Ce e în partea aceea?” 

 Franschini Sperandus: „E un zid. Atât. Deşi se poate muta pe zona cealaltă! Ei stau la zona teritorială 

cu noi, la limita de proprietate a noastră. Să se mute pe partea cealaltă! 

 Marius Adrian Costinaş: „La ce distanţă faţă de limita de proprietate?” 

 Franchini Sperandus: „La doi metrii. Cât este impus!” 

 Călin Hedviga: „Vă spun imediat detaliile acestea. Nu se vede, dar mărim ca să vedem! Aici este 

vorba de 1,50 metrii pe partea aceasta. Şi dincoace este vorba de trei metrii.” 

 Franchini Sperandus: „Ei au în total 14,5 metrii. Este lăţimea la parcela lor!” 

 Pocol Dorin: „În  spate acolo 10 metrii? Aşa e?” 

 Călin Hedviga: „Da.” 

 Sandu Cornel Stelian: „Deci, până la urmă pe suprafaţa aceea a fost o casă şi acum vor să se 

construiască patru!” 

 Franchini Sperandus: „Pe locul parcării a fost vechea casă, care era pe limita de proprietate construită. 

800 de metrii pătraţi.” 

 Călin Hedviga: „949 de metrii este cea din raportul meu.” 

 Franchini Sperandus: „Aproximativ 800.” 

 Călin Hedviga: „949 este în actul de proprietate.” 

 Domuţa Iulius Viorel: „200 şi ceva pentru o casă!” 

 Călin Hedviga: „Când erau cinci module, procentul de ocupare era 40%, maxim admis din 

regulamentul de urbanism. Acum, cu patru module s-a mai redus.” 

 Franchini Sperandus: „Întreb. Mutarea pe partea cealaltă afectează pe cineva?” 

 Călin Hedviga: „Să întrebăm vecinii sau consultarea populaţiei!” 

 Domuţa Iulius Viorel: „Vin ceilalţi după aceea în şedinţa viitoare!” 

 Albani Rocchetti Simone: „Propun amânarea şi reluarea votului.” 

 Pleşa Gabriel: „Se face consultarea populaţiei în timpul acesta?” 

 Călin Hedviga: „Da. Consultarea populaţiei s-a făcut. Aveţi raportul acolo şi notificarea domnului. 

Dacă modificăm soluţia şi facem o consultare a populaţiei, de fapt a vecinilor direcţi.” 

 Pocol Dorin: „Restul au fost de acord?” 

 Călin Hedviga: „Da.” 

 Franchini Sperandus: „Cu fundul grădinii şi cu un zid nu au de ce să fie afectaţi!  Singurii suntem noi, 

acolo!  Toată zona de soare, tot ceea ce înseamnă după masă!” 

 Călin Hedviga: „Călin Hedviga: „Domnul Frankini vrea să vă spun cu alte cuvinte că, casa dânsului  

este expusă direct la viaţa din parcela învecinată, spre deosebire de ceilalţi care au doar calcanul şi doar 

spatele la parcelă! Aceasta am înţeles eu!” 

 Franchini Sperandus: „Şi nu o să mai poată circula.” 

 Popa Pavel: „Nu au decât să respecte legea!” 

 Albani Rocchetti Simone: „Propun amânare. Cine este pentru amânare.” 

 Călin Hedviga: „Amânare şi modificarea soluţiei.” 

 Albani Rocchetti Simone: „Supun la vot cine este pentru amânarea acestui articol şi modificarea 

soluţiei.” 

 „Fiind supus la vot, propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru amânare.” 



          

               

 

        Art.17: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „MANSARDARE SI AMENAJARE APARTAMENTE DE 

LOCUIT SI SPATII COMERCIALE IN CLADIRE CAMIN NEFAMILISTI, STR. LIVEZII, NR.48, solicitant 

SC CDS ROMANIA SRL”. 

         Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi Raportul de specialitate. 

       Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din partea Comisiei de 

organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură. 

     Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în privinţa 

adoptării acesteia.” 

      Călin Hedviga: „Amenajare  şi mansardare apartament plus spaţii comerciale  într-un bloc pe care 

dumneavoastră îl ştiţi. Este pe strada Livezii. Are forma aceasta destructurată. Aşa arată şi aşa se propune. 

Beneficiarul este CDS România SRL. Planul de situaţie ne arată  că în imediata vecinătate există posibilitatea 

amenajării unor parcaje. Ele chiar au fost amenajate pe bani publici. Problema pe care v-o ridic eu 

dumneavoastră. Doru, să fi atent! Apartamentele îşi închiriază sau nu  parcaje după realizarea acestei 

investiţii? Eu sunt o susţinătoare a acestei investiţii.” 

      Albani Rocchetti Simone: „Discuţii dacă sunt? Nu sunt, atunci supun la vot cine este pentru aprobare?” 

        „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

  Art.18: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „CONSTRUIRE CLINICA MEDICALA SI LOCUINTE 

DE SERVICIU, B-DUL REVOLUTIEI 1989, NR.2F, solicitant SC OPTIC MEDICAL LINE SRL-D”. 

     Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi Raportul de specialitate. 

      Călin Hedviga: „O investiţie, făcută de asemenea pe bulevardul Revoluţiei aproape de strada Lalelelor  

unde se propune următorul obiectiv, dacă sunteţi de acord. Aici a fost o condiţie. Condiţia a rezultat din 

numărul redus de parcaje. Condiţia a fost introdusă. S-a mărit numărul de parcaje de la 5 la 7.” 

      Albani Rocchetti Simone: „Discuţii dacă sunt? Nu sunt, atunci supun la vot cine este pentru aprobare?” 

        „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

  

  Art.19: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „STATIE DE EPURARE, ALBA IULIA STR. 

ROGOZULUI, solicitant APA CTTA”. 

        Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi Raportul de specialitate. 

     Călin Hedviga: „Modernizare staţie epurare. Am cerut documentaţie de urbanism  să instituim zona de 

protecţie sanitară de 300 metrii de jur-împrejur. Şi cu această ocazie am reglementat puţin accesul la zona 

staţiei de epurare. Culoarea ţiclam este ce dă domeniul privat domeniului public pentru a realiza o stradă de cel 

puţin 7 metrii lăţime. Condiţiile au fost introduse, mai puţin condiţia elaborării studiului de impact până la 

autorizare .” 

      Albani Rocchetti Simone: „Discuţii dacă mai sunt? Nu sunt, atunci supun la vot cine este pentru aprobare 

cu condiţia elaborării studiului de impact până la autorizare.” 

        „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 

 Art.20: Aprobă Planul Urbanistic Zonal „CONSTRUIRE BIROURI SI HALA INDUSTRIALA,STR. 

FABRICILOR, ALBA IULIA, solicitant SPATACEAN IOAN”. 

          Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi Raportul de specialitate. 

        Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din partea Comisiei de 

organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură. 

     Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în privinţa 

adoptării acesteia.” 

        Călin Hedviga: „Este vorba de această parcelă a cărei reglementare  presupune realizarea unei zone 

industriale şi a unei hale de producţie lângă calea ferată. Acest beneficiar ne-a făcut parcelă distinctă şi a 

încheiat declaraţia pentru servitute de utilitate publică ca să putem face strada când se va potrivi ca buget.” 

      Albani Rocchetti Simone: „Discuţii dacă mai sunt? Nu sunt, atunci supun la vot cine este pentru 

aprobare?” 

        „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

         Art.21: Aprobă Planul Urbanistic Zonal „CONSTRUIRE  LOCUINŢE UNIFAMILIALE, STR. 

GAROAFELOR, NR.6A, OARDA DE JOS, solicitant TOMA PETRONELA OFELIA, SULEA MIRCEA”. 

         Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi Raportul de specialitate. 

        Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din partea Comisiei de 



organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură. 

      Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil  acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în privinţa 

adoptării acesteia.” 

        Călin Hedviga: „Suntem în Oarda de Jos. Avem un plan urbanistic să se realizeze o stradă interioară între 

clădiri şi o parcelă pentru locuinţe individuale.” 

      Albani Rocchetti Simone: „Discuţii dacă mai sunt? Nu sunt, atunci supun la vot cine este pentru 

aprobare?” 

        „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 Art.22: Aprobă Planul Urbanistic Zonal „CONSTRUIRE LOCUINTE INDIVIDUALE IN REGIM 

INSIRUIT, CUPLAT, IZOLAT, STR. GRIGORE VIERU, solicitant MOGA TRAIAN DANIEL, NISTOR 

DORIN, SUTEU ALEXANDRU”. 

           Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi Raportul de specialitate. 

        Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din partea Comisiei de 

organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură. 

      Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil  acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în privinţa 

adoptării acesteia.” 

        Călin Hedviga: „Suntem pe strada Grigore Vieru care o ia din Lalelelor. Duce, la staţia de pompe din 

Cetate. Într-un loc vitregit de reţele tehnico edilitare, mai este loc pentru realizarea acestor locuinţe, motiv 

pentru care am solicitat plan urbanistic zonal.” 

        Albani Rocchetti Simone: „Discuţii aveţi? Nu sunt, atunci supun la vot cine este pentru aprobare?” 

        „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

  

 Art.23: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „MODIFICARE PUD aprobat cu HCL 18/01.2007, 

ART.2, CONSTRUIRE LOCUINTE FAMILIALE, STR. CORNELIU BABA, solicitant BOLOG 

GHEORGHE” 

          Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi Raportul de specialitate. 

        Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din partea Comisiei de 

organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură. 

      Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil  acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în privinţa 

adoptării acesteia.” 

        Călin Hedviga: „Este o modificare de plan urbanistic de detaliu pe Valea Popii care a rezultat din 

existenţa unor reţele tehnico-edilitare şi a unei parcelări făcutî sub această formă.” 

        Albani Rocchetti Simone: „Discuţii aveţi? Nu sunt, atunci supun la vot cine este pentru aprobare?” 

        „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 

 Art. 24. Se stabileşte pentru documentaţiile de urbanism PUD de la art. 10, art. 14, art. 15, art. 17, 

art. 18 perioada de valabilitate de 3 ani. 

 Art. 25. Se stabileşte pentru documentaţia de urbanism PUD de la art. 7, art. 8, art. 9, art. 12, art. 

13, art. 19, art. 23 şi PUZ dela la art. 20, art. 21, art. 22, perioada de valabilitate până la aprobarea noului PUG 

al municipiului Alba-Iulia. 

 

  

 S-a adoptat Hotărârea nr. 287/2012 

 

       26. Încheierea unui act adiţional la contractul de închiriere nr. 57594/2011   încheiat între Consiliul local 

al municipiului Alba Iulia şi Ţălnar Ilinca Alexandra. 

     Se dă cuvântul d-lui Inurean Ioan care prezintă proiectul de hotărâre precum şi raportul de specialitate.  

       Inurean Ioan: „În comisie s-a dat aviz favorabil doar până la sfârşitul anului 2012.” 

        Albani Rocchetti Simone: „Discuţii? Trebuie să fim atenţi!” 

      Rareş Buglea: „Rog comisia să fie mereu atentă când este vorba de astfel de solicitări. Agentul comercial 

respectiv este la a treia sau a patra solicitare de când sunt eu în Consiliul local. Are deja o practică. Odată cu 

scutirea de la taxe şi impozite  că i s-a îngrădit accesul cu lucrările din Cetate, amânare! Ok. Este un agent 

economic activ dar ...” 

          Inurean Ioan: „Nu este a patra.” 

          Pleşa Gabriel: „Au mai avut în iarnă.” 

     Inurean Ioan: „Da. Este vorba de altceva. Fiica dumnealui a câştigat la licitaţie publică amenajarea unui 



spaţiu pentru fitnes şi acolo a solicitat ea prelungirea respectivă. Amânare la plată. Ei au cerut şase luni pentru 

că i-au blocat cei cu gazul. Nu pot da drumul la activitate. În comisie s-a discutat. S-a propus avizarea doar 

până la sfârşitul anului 2012.” 

         Zdrânc Daniel Liviu: „Nu au mai avut, deci, o prelungire de şase luni?” 

          Inurean Ioan: „Ba da!” 

          Zdrânc Daniel Liviu: „Mi se pare exagerat!” 

          Ioan Bogăţan: „Trebuie să ţineţi cont şi de cauzele obiective!” 

          Zdrânc Daniel Liviu: „În şase luni nu s-au putut rezolva problemele de gaz?” 

          Rareş Buglea: „Au făcut dovada aceasta?” 

          Inurean Ioan: „Sunt în materialele de şedinţă.” 

         Albani Rocchetti Simone: „Supun la vot cine este pentru aprobarea acestui proiect?” 

          Pocol Dorin: „Pentru ce?” 

          Inurean Ioan: „Pentru scutirea până la sfârşitul anului.” 

        „Fiind supus la vot proiectul de hotărâre cu propunerea de scutire până la sfârşitul anului a fost votat cu 

19 voturi pentru şi o abţinere Zdrânc Daniel Liviu.”            

        Inurean Ioan: „Scutirea până la sfârşitul anului. Ei trebuiau să înceapă luna viitoare plata la respectivul 

contract şi au solicitat până la sfârşitul anului.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 288/2012 

 

       27. Închirierea prin licitaţie publică a unor terenuri situat în municipiul Alba Iulia în vederea amplasării de 

panouri publicitare. 

      Se dă cuvântul d-lui Inurean Ioan care prezintă proiectul de hotărâre precum şi raportul de specialitate.  

         Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din partea Comisiei pentru 

administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

      Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre cu propunerea de  100 euro/panou." 

        Ioan Inurean: „Aţi aprobat PUD-ul în şedinţa precedentă. Noi propunem perioada de cinci ani iar preţul 

de strigare pe panou pe locaţie este de 100 euro/lună. Este propunerea comisiei.” 

        Pleşa Gabriel: „Pe perioada de cinci ani?” 

         Inurean Ioan: „Da. Propunerea comisiei pe fiecare panou în parte.” 

         Pocol Dorin: „E vreun panou cum e cel de la OMW?” 

         Inurean Ioan: „Sunt patru locaţii. Le-aţi aprobat!” 

         Pocol Dorin: „A! Sunt ale Primăriei!” 

       Pleşa Gabriel: „Va fi licitaţie la o firmă care ocupă spaţiile acelea cu caietul acesta de sarcini.” 

         Inurean Ioan: „S-au propus  mai multe locaţii să le scoatem la licitaţie. Vor fi mai multe firme care vor 

veni.” 

         Pocol Dorin: „Preţul de strigare cât e?” 

         Inurean Ioan: „100 euro/lună pe fiecare panou publicitar. Cum sunt cele din faţă de la Unirea.” 

 

 

 Sandu Cornel Stelian: „Haideţi să vă anunţ rezultatul votului la proiectul nr. 22. 10 la 10! Trebuie să 

refacem votul!” 

           Pocol Dorin: „Lipseşte un consilier şi atunci?” 

           Pleşa Gabriel: „Aşa zice doamna juristă! Refacem votul! Nu?” 

  Georgeta Rânghet: „Da.” 

 Pleşa Gabriel: „Refacem votul acum sau data viitoare?” 

 Georgeta Rânghet: „Acum, dacă e balotaj!” 

 Albani Rocchetti Simone: „Eu propun amânare. Nu putem amâna?” 

 Georgeta Rânghet: „Nu.” 

 Rareş Buglea: „Nu putem vota un consilier local?” 

 Pocol Dorin: „Dacă vreţi să scăpaţi de el!” 

 Sandu Cornel Stelian: „Refaceţi buletinele?” 

 Georgeta Rânghet: „Da.” 

 Albani Rocchetti Simone: „Refacem încă odată votul!” 

 Sandu Cornel Stelian: „Eu propun să ne înţelegem cumva, că pierdem vremea aici!” 

 Albani Rocchetti Simone: „Eu, totuşi propun să amânăm pentru şedinţa viitoare. Dacă sunteţi de 

acord!” 

 Paul Voicu: „Dar e procedura începută! Dacă vreţi să stăm până la ora 21,00! Trebuie să terminăm!” 

 Pleşa Gabriel: „Dar e număr par, din păcate! Nu suntem număr impar!” 

 Paul Voicu: „Vedem!” 

 Pleşa Gabriel: „A! Vedem? Bine!” 

 



 

 Albani Rocchetti Simone: „Reluăm votul la proiectul nr. 27.” 

 Rareş Buglea: „Domnul Inurean, cu panourile?” 

 Inurean Ioan: „Da.” 

 Rareş Buglea: „Şi cu menţiunea făcută de comisie!” 

 Inurean Ioan: „Noi am propus 50 de euro. Comisia a ridicat preţul la 100 euro/panou. Cu 100 

euro/panou mergem pe cinci ani.” 

 Albani Rocchetti Simone: „Discuţii dacă mai sunt. Nu sunt, aşadar supun la vot cine este pentru 

aprobarea acestui proiect cu amendamentul comisiei.” 

 „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

               

  S-a adoptat Hotărârea nr. 289/2012 

 

 

28. Vânzarea prin licitaţie publică a unui imobil (teren) situat în Alba Iulia – Oarda, DN1, FN. 

      Se dă cuvântul d-lui Inurean Ioan care prezintă proiectul de hotărâre precum şi Raportul de specialitate.  

        Inurean Ioan: „Este vorba de solicitarea firmei Satex la Oarda. În ultima şedinţă aţi propus să reparcelăm. 

Am procedat ca atare. Licitaţie publică  cu pornire de la preţul de 13 euro/mp plus TVA pentru terenul liber. 

Le-am reparcelat. Am refăcut expertizele.” 

          Pleşa Gabriel: „Şi plata se face conform articolului 2? Nu?” 

         Inurean Ioan: „Da. Acum, raportat la plată. S-a cerut plata în rate. În comisie au votat 2 pentru, doi 

împotrivă.” 

       Pleşa Gabriel: „Dacă îmi permiteţi. Dar cred că domnul Bogăţan este mai în măsură  să ne prezinte pentru 

că este preşedinte de comisie. Au fost patru inşi din cinci. Au fost doi la doi. Dacă îmi permiteţi, domnule 

preşedinte, în calitate de consilier local, de membru al comisiei eu susţin din nou plata aşa cum este aici: 15% 

şi 48 de rate având în vedere că este o sumă mare pentru care municipiul Alba-Iulia o va încasa  şi se va 

reglementa intarea în oraş care arată jalnic. Trebuie să recunoaştem!” 

            Ioan Bogăţan: „Atunci trebuie să menţinem condiţia din comisie.” 

            Inurean Ioan: „Comisia este consultativă. Dumneavoastră prin vot aprobaţi!” 

            Albani Rocchetti Simone: „Mai sunt discuţii?” 

            Rareş Buglea: „Atunci nu supunem  în forma aceasta cu 15%?” 

           Pleşa Gabriel: „Normal ar fi să o supunem la vot  şi după aceea cealaltă formă dacă nu.” 

Albani Rocchetti Simone: „Supun la vot proiectul cu propunerea de 15% din preţul de vânzare înainte 

de semnarea contractului de vânzare-cumpărare  şi restul în 48 de rate lunare egale. Cine este pentru?” 

„Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu  8 voturi pentru Petric Vasile Daniel, Pleşa Gabriel, 

Albani Rocchetti Simone, Rareş Buglea, Zdrânc Daniel, Jidveian Ovidiu Viorel, Clepan Dimitrie, Crişan 

Vasile, 4 abţineri Popa Pavel, Sandu Cornel Stelian, Crişan Aurel, Ludoşan Mircea şi 8 voturi împotrivă Paul 

Voicu, Sandu Cornel Stelian, Bogăţan Ioan, Domuţa Iulius Viorel, Raul Sebastian Tudoraşcu, Marius Adrian 

Costinaş.” 

Marcel Jeler: „Nicicum!” 

Inurean Ioan: „Dacă nu s-a aprobat forma cu rate rămâne vânzarea validă în forma fără rate. 

Bănuiesc!” 

Jidveian Ovidiu Viorel: „Trebuie supus la vot.” 

Inurean Ioan: „E vorba despre o vânzare la Oarda la Satex. Luna trecută am revenit cu reparcelarea. 

Cel liber de sarcini  se vinde prin licitaţie publică, celălalt prin negociere directă. S-a pus problema ratelor. În 

comisie, din cei patru membrii, doi au propus pentru rate, cum au cerut ei 15% avans şi 48 de rate. Alţi doi 

membrii au spus toţi banii odată. Acum să supuneţi la vot ce vreţi!” 

Pleşa Gabriel: „Haideţi să supunem la vot plata directă. Aţi votat în forma propusă cu rate şi 15% 

avans.” 

Inurean Ioan: „Şi nu a trecut!” 

Marcel Jeler: „Supuneţi la vot cealaltă variantă!” 

Inurean Ioan: „Supuneţi atunci varianta fără rate!” 

Marcel Jeler: „Dacă ar fi trecut, nu mai trebuia!” 

Mircea Hava: Ce scrie în proiect?” 

Inurean Ioan: „În proiect scrie plata preţului se va face fie integral înainte, după semnarea contractului 

de vânzare cumpărare, fie în rate după cum urmează. Sunt două variante!” 

Mircea Hava: „Fie, fie! Votaţi fie, fie, dacă aşa scrie în proiect!” 

Pocol Dorin: „Păi cum să îţi dea cineva banii înainte de semnarea contractului?” 

Inurean Ioan: „Toată lumea dă aşa!” 

 Marius Adrian Costinaş: „Atunci votăm fie, fie!” 

 Mircea Hava: „Dumneavoastră hotărâţi cu rate sau fără rate!” 



 Pleşa Gabriel: „Păi aceasta s-a votat! Haideţi să votăm!” 

 Mircea Hava: „Votaţi fără rate dacă aşa aţi scris în contract!” 

 Albani Rocchetti Simone: „Aţi scris în proiect dobânda de 5,25%/an.” 

 Inurean Ioan: „Este dobânda de referinţă a Băncii Naţionale a României.” 

 Albani Rocchetti Simone: „Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot cine este pentru aprobarea 

proiectului cu plata integrală înainte de semnarea contractului.” 

 „Fiind supusă la vot, propunearea a fost votată cu 12 voturi pentru Paul Voicu, Bogăţan Ioan, Şerdean 

Dorin Pavel, Sandu Cornel Stelian, Pocol Dorin, Marius Adrian Costinaş, Popa Pavel, Domuţa Iulius Viorel, 

Raul Sebastian Tudoraşcu, Presecan Mircea, Ludoşan Mircea, Crişan Aurel şi 8 abţineri Pleşa Gabriel, Albani 

Rocchetti Simone, Rareş Buglea, Petric Vasile Daniel, Clepan Dimitrie, Crişan Vasile, Jidveian Ovidiu Viorel, 

Zdrânc Daniel Liviu. 

 Marcel Jeler: „Sunt 12 voturi pentru. A trecut proiectul cu plata integrală.” 

 

 S-a adopta Hotărârea nr. 290/2012. 

 

 

 Albani Roccheti Simone: „Vă rog să fiţi de acord să discutăm proiectul nr. 31 după proiectul nr. 28. 

 

           31. Vânzarea prin negociere directă a unui imobil (teren) situat în Alba Iulia – Oarda, DN1, FN. 

         Se dă cuvântul d-lui Inurean Ioan care prezintă proiectul de hotărâre precum şi Raportul de specialitate.  

       Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din partea Comisiei pentru 

administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

        Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat  parţial favorabil acest proiect de hotărâre." 

          Inurean Ioan: „Propun să discutăm proiectul nr. 31 deoarece este legat de aceeaşi problemă. Vânzarea 

celeilalte parcele dacă sunteţi de acord. Terenul din şedinţa precedentă s-a împărţit în două. Acela l-aţi aprobat 

înainte  de vânzare prin licitaţie publică, aceasta este vânzare prin negociere directă, cu construcţiile pe el. 

Preţul de pornire este 12 euro/mp cu TVA-ul aferent.” 

          Pocol Dorin: „Acum se vinde un teren de sub o clădire?” 

          Mircea Hava: „Da. Sunt clădirile pe care le-au cumpărat, care au fost construite cu bună credinţă ca să 

fim în lege. Cine le-a construit a avut documentele. Terenul se vândut prin negociere directă  cu cel care este 

proprietarul clădirilor. Celălalt teren din jur, liber, nu la un metru de casă. Deci curte şi alte chestiuni, acareturi 

care nu sunt ocupate de clădiri se vând la licitaţie. Aţi votat licitaţia şi acum este vorba de terenurile de 

dedesubt care se negociază numai şi numai cu proprietarul clădirii.” 

           Paul Voicu: „Negociază proprietarul cu comisia.” 

           Albani Rocchetti Simone: „Mai sunt discuţii? Nu sunt, atunci supun la vot cine este pentru.” 

           Domuţa Iulius Viorel: „Pentru ce? Pantru plata în rate?” 

           Pocol Dorin: „Banii jos şi ochii la uşă!” 

           Albani Rocchetti Simone: „Supun la vot cine este pentru plata în rate?” 

        „Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu  8 voturi pentru Pleşa Gabriel, Albani Rocchetti Simone, 

Rareş Buglea, Zdrânc Daniel, Jidveian Ovidiu Viorel, Clepan Dimitrie, Crişan Vasile, Petric Vasile şi 12 

abţineri Popa Pavel, Sandu Cornel Stelian, Crişan Aurel, Ludoşan Mircea, Paul Voicu, Sandu Cornel Stelian, 

Bogăţan Ioan, Domuţa Iulius Viorel, Raul Sebastian Tudoraşcu, Marius Adrian Costinaş, Pocol Dorin, Şerdean 

Dorin Pavel Pleşa Gabriel, Albani Rocchetti Simone, Rareş Buglea, Zdrânc Daniel, Jidveian Ovidiu Viorel, 

Clepan Dimitrie, Crişan Vasile, Petric Vasile.” 

              Marcel Jeler: „Proiectul nu a trecut.” 

 

             Albani Rocchetti Simone: „Supun la vot cine este pentru plata integrală.” 

             „Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 12 voturi pentru  Popa Pavel, Sandu Cornel Stelian, 

Crişan Aurel, Ludoşan Mircea, Paul Voicu, Sandu Cornel Stelian, Bogăţan Ioan, Domuţa Iulius Viorel, Raul 

Sebastian Tudoraşcu, Marius Adrian Costinaş, Pocol Dorin, Şerdean Dorin Pavel şi 8 abţineri  Pleşa Gabriel, 

Albani Rocchetti Simone, Rareş Buglea, Zdrânc Daniel, Jidveian Ovidiu Viorel, Clepan Dimitrie, Crişan 

Vasile, Petric Vasile.” 

 

             Marcel Jeler: „Proiectul a trecut.” 

 

  S-a adoptat Hotărârea nr. 293/2012 

          

            

         29. Darea în administrarea Tribunalului Alba a imobilului Centrală Termică, nr. 24. 

       Se dă cuvântul d-lui Inurean Ioan care prezintă proiectul de hotărâre precum şi Raportul de specialitate.  

       Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din partea Comisiei pentru 

administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 



        Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în privinţa 

adoptării acestuia." 

          Inurean Ioan: „Propunem darea în administrare Tribunalului Alba a imobilului CT nr. 24 pe o perioadă 

de 30 de ani. Suprafaţa este de 259 mp.” 

          Mihai Pripon: „Haideţi să vă spun amănunte.Această centrală  până anul acesta a funcţionat în 

administrarea Dalkia. Dalkia, încetându-şi activitatea, nu mai administrează nimeni această centrală termică. 

Dacă nu o vom  transmite în administrare tribunalului, clădirea tribunalului  o să rămână fără căldură la iarnă 

şi nu o să-şi poată desfăşura activitatea. 

          Pocol Dorin: „E funcţională?” 

         Mihai Pripon: „Da. E funcţională şi nu deserveşte decât clădirea care adăposteşte Tribunalul, Judecătoria 

şi Parchetul.” 

       Mircea Hava: „La tribunal le-am făcut o mulţime de adrese prin care i-am rugat să se debranşeze. Centrala 

termică este de treizeci de ori mai puternică decât ceea ce are nevoie tribunalul. Tribunalul se va trezi într-un 

sistem  de genul în care facem o cafea  din aceea mică într-o oală de 10 litrii. E problema lor! Le-am transmis-

o! Dacă dumneavoastră aprobaţi, să-şi plătească toate cheltuielile!” 

           Pleşa Gabriel: „Şi pentru întreţinere tot dânşii?” 

           Marius Adrian Costinaş: „E al lor. Ei îşi angajează un specialist. Treaba lor!” 

          Mircea Hava: „Putem da, de la Consiliul local la instituţiile publice  de stat sau judeţene, putem să 

transmitem la cererea lor în proprietate ce avem în administrare.” 

         Albani Rocchetti Simone: „Am o întrebare. În cazul în care ei îşi vor schimba ideea şi o să se ocupe de ei 

altă centrală termică?” 

           Mihai Pripon: „O luăm înapoi cu toate investiţiile pe care le realizează ei. Reparaţii, amenajări şi aşa 

mai departe.” 

            Pleşa Gabriel: „Având în vedere sentinţele pe care le dau, am putea să-i lăsăm în frig măcar o iarnă!” 

            Albani Roccheti Simone: „Alte discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot cine esre pentru?” 

           „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 291/2012. 

 

30. Prelungirea termenului de execuţie a lucrărilor de amenjare a imobilului Centrala Termică nr. 10, 

conform contractului de comodat nr. 65044/2010 

      Se dă cuvântul d-lui Inurean Ioan care prezintă proiectul de hotărâre precum şi Raportul de specialitate.  

       Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din partea Comisiei pentru 

administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

     Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat nefavorabil acest proiect de hotărâre şi avem obiecţiuni în privinţa 

adoptării acestuia." 

         Inurean Ioan: „Aviz negativ. Aici avem aviz negativ.” 

        Ioan Bogăţan: „Am dat aviz negativ. Propunem să revină în patrimoniul Primăriei şi să îi dăm altă 

destinaţie. Poate ar fi bine o creşă.” 

         Inurean Ioan: „La licitaţie.” 

         Mircea Hava: „În regulă.” 

      Rareş Buglea: „Preşedintele Pakiv, Gruia Bumb a fost într-o şedinţă aici şi susţinea că a făcut ceva 

investiţii acolo.” 

         Paul Voicu: „Nu a făcut nimic. A fost anulată licitaţia.” 

         Marius Adrian Costinaş: „Şi cât să-l mai ţinem acolo?” 

         Inurean Ioan: „Domnul Buglea! A făcut un proiect dar a pierdut finanţarea, banii cu care ei trebuiau să 

facă această lucrare! Şi, la această oră, ei încearcă să atragă alte fonduri.” 

         Sandu Cornel Stelian: „Numai dacă se obţine un alt proiect!” 

         Albani Rocchetti Simone: „Cine este pentru?” 

         Zdrânc Daniel: „Dar ce votăm?” 

         Domuţa Iulius Viorel: „Să o luăm înapoi.” 

         Zdrânc Daniel: „Deci, votăm ce a cerut comisia.” 

         Pocol Dorin: „Dar în articolul 1 scrie „aprobă prelungirea cu doi ani!” 

         Inurean Ioan: „Dar comisia a propus respingerea proiectului!” 

        Albani Rocchetti Simone: „Supun la vot cine este pentru respingerea proiectului.” 

        „Fiind supusă s-a vot, propunerea a fost votată cu 19 voturi pentru respingere şi o abţinere Rareş Buglea.” 

 

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 292/2012. 

 

 



32. Însuşirea expertizei tehnice de parcelare a unui apartament situat în Alba Iulia, strada Gladiolelor, 

bl. VG1. 

      Se dă cuvântul d-nei Marcela Avram care prezintă proiectul de hotărâre precum şi Raportul de specialitate.  

       Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din partea Comisiei pentru 

administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

        Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în privinţa 

adoptării acestuia." 

         Marcela  Avram: „Proprietarii apartamentului dezmembrat, prin documentaţie tehnică doresc să 

efectueze un schimb de sub apartament cu alt proprietar. Dat fiind că pe cota de teren aferent apartamentului 

este Statul Român, o însuşim în Consiliul local.” 

        Albani Rocchetti Simone: „Supun la vot cine este pentru însuşire.” 

        „Fiind supusă s-a vot, propunerea a fost votată cu 20 voturi însuşire.” 

 

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 294/2012. 

 

 

       33. Parcelarea unui imobil (teren) cu nr. topografic 1230/1/1/12/2/1 situat în Alba Iulia, strada Bucureşti, 

nr. 30 

         Se dă cuvântul d-nei Marcela Avram care prezintă proiectul de hotărâre precum şi Raportul de 

specialitate.  

        Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din partea Comisiei pentru 

administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

         Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în privinţa 

adoptării acestuia." 

          Marcela  Avram: „La solicitarea unui cetăţean care ocupă în plus  de pe terenul Statului Român o 

suprafaţă de 82 mp, noi am parcelat din acea parcelă, în total 622 mp, parcela de 82 mp. Atât. Acea parcelă 

urmează să o cumpere apoi cetăţeanul respectiv. Dar noi numai parcelăm.” 

           Albani Rocchetti Simone: „Discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este pentru aprobare?” 

            „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 295/2012. 

 

34. Rectificarea suprafeţei imobilului (teren) situat în Alba Iulia, strada Gladiolelor, nr. 7B, înscris în CF 

nr. 77159 Alba Iulia. 

        Se dă cuvântul d-nei Marcela Avram care prezintă proiectul de hotărâre precum şi Raportul de 

specialitate.  

        Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din partea Comisiei pentru 

administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

        Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în privinţa 

adoptării acestuia." 

        Albani Rocchetti Simone: „Discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este pentru aprobare?” 

         „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 296/2012. 

 

 

35. Însuşirea documentaţiei extrajudiciare, întocmită în Dosar nr. 3822/176/2012 aflat pe rol la 

Judecătoria Alba Iulia. 

        Se dă cuvântul d-nei Marcela Avram care prezintă proiectul de hotărâre precum şi Raportul de 

specialitate.  

       Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din partea Comisiei pentru 

administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

        Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în privinţa 

adoptării acestuia." 

        Albani Rocchetti Simone: „Discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este pentru însuşire?” 

         „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 297/2012. 



 

36. Însuşirea expertizei extrajudiciare, întocmită în Dosar nr. 5237/176/2012 aflat pe rol la Judecătoria 

Alba Iulia. 

      Se dă cuvântul d-nei Marcela Avram care prezintă proiectul de hotărâre precum şi Raportul de specialitate.  

       Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din partea Comisiei pentru 

administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

        Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în privinţa 

adoptării acestuia." 

        Albani Rocchetti Simone: „Discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este pentru însuşire?” 

         „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 298/2012. 

 

 

37. Însuşirea documentaţiei de parcelare a unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, B-dul Revoluţiei, 

lângă bl. A13. 

       Se dă cuvântul d-nei Marcela Avram care prezintă proiectul de hotărâre precum şi Raportul de 

specialitate.  

       Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din partea Comisiei pentru 

administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

        Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem obiecţiuni în privinţa 

adoptării acestuia." 

        Albani Rocchetti Simone: „Discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot cine este pentru însuşire?” 

         „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 299/2012. 

 

 Sandu Cornel Stelian: „Avem rezultatul votului la proiectul nr. 22. 12 la 8.  

          Rareş Buglea: „Cu grădiniţele ce facem?” 

          Raul Sebastian Tudoraşcu: „Acum votăm.” 

          Rareş Buglea: „12 la 8 în favoarea cui?” 

       Sandu Cornel Stelian: „Deci, oamenii s-au gândit la sfatul dumneavoastră şi nu l-au votat pe domnul 

Pleşa. Şi 8 l-au votat pe domnul Pleşa şi 12 nu l-au votat. 12 l-au votat pe domnul Ştefănoiu.” 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 284/2012. 

  38. Achiziţionarea serviciilor juridice de consultanţă, asistenţă şi reprezentare a Consiliului local al 

municipiului Alba Iulia în fata instanţelor de judecată. 

 Albani Rocchetti Simone: „Proiectul este retras de pe ordinea de zi.” 

 

         39. Proiect de hotărâre privind aprobarea cesionării de către SC Grup Corint SA  a contractului de 

asociere nr. 7798/2006 către SC Corint SRL. 

 Se dă cuvântul domnului Inurean Ioan care prezintă proiectul de hotărâre precum şi raportul de 

specialitate. 

 Inurean Ioan: „Înainte de a discuta proiectul, aş vrea să vă prezint plângerea prealabilă cu nr. 

64031/03. 09. 2012.” 

 Pocol Dorin: „O plângere prealabilă?” 

 Inurean Ioan: „O aveţi şi dumneavoastră. Societatea Corint a depus o plângere prealabilă  pentru 

nerăspunderea în termen a Consiliului local  la solicitarea dumnealor de cesiune  a contractului în cauză. În 

contextul dat, am considerat să reintroduc  materialul prezentat în şedinţa precedentă privind cesionarea de 

către SC Corint SA către SC Corint SRL a contractului de asociere nr. 7798/2006.” 

 Pocol Dorin: „Ei în ce bază au făcut o plângere? În baza cărei legi? În bază la ce lege?” 

 Inurean Ioan: „Conform legii contenciosului.” 

 Pocol Dorin: „Sper că nu trebuie să mergem la tribunal că le-am dat acum centrala termică!” 

 Mircea Hava: „Vezi! Ca să-ţi fie cald!” 

 Inurean Ioan: „Propuneri de vot pentru proiect!” 

 Albani Rocchetti Simone: „Discuţii?” 

 Pocol Dorin: „Sunt! Cred!” 

 Albani Rocchetti Simone: „Eu, cel puţin  din ceea ce citesc aici, nici acum nu am înţeles  de ce a 



trebuit să treacă din SA în SRL?” 

 Pocol Dorin: „E mai mic capitalul social.” 

 Albani Rocchetti Simone: „Aceasta în primul rând. Adică nu e normal, pentru că o să avem numai de 

pierdut cu SRL! E problema noastră! El dacă vrea, mâine dimineaţă bagă banii în SRL şi ...” 

 Mircea Hava: „Te rog frumos, să discutăm serios! Şi noi confiscăm tot ce a construit acolo! Citiţi 

contractul! Nu e un contract de vândut mere şi pere! În momentul în care nu ne plăteşte nu ştiu câte luni, noi 

confiscăm tot ce a făcut acolo! Nu cred că există undeva, că eu nu sunt nici pentru nici contra!  Eu am discutat 

cu tot soiul de jurişti şi avocaţi de mă doare capul şi m-a durut capul de la chestia aceasta! Cum nu şi-a plătit 

dările către noi, care sunt în contractul acela, noi îi confiscăm totul! Dintr-un punct de vedere eu zic să dea 

Dumnezeu să se întâmple chestia aceasta să ne facem proprietari pe tot ce a făcut! N-ar fi o chestie corectă! 

Da. Peste 49 de ani. Sper să apucăm să vedem ce frumos este! Şi peste 49 de ani, dacă acel consiliu va spune 

dacă mai prelungeşte sau nu! Dar nu aceasta este discuţia! Că o să fim şi nu o să fim! În momentul în care el 

nu-şi plăteşte taxa către Consiliul local stabilită prin contract, după un anumit timp este executat. Este vorba 

de un imobil pentru care cineva a făcut o investiţie. Într-un parteneriat cu noi! Aceasta este toată discuţia!” 

 Albani Rocchetti Simone: „Şi de ce se face trecerea de la SA la SRL? Care este motivul pentru care 

vrea să treacă?” 

 Zdrânc Daniel Liviu: „Care este motivul pentru care vrea să treacă de la SA la SRL?” 

 Paul Voicu: „Eu cred că colegii din comisia juridică ar putea să vă explice mai bine pentru că dânşii au 

dat avizul.” 

 Mircea Hava: „Nu mă întrebaţi pe mine!” 

 Jidveian Ovidiu Viorel: „Împreună cu comisia, cu colegul Tudoraşcu am studiat problema. Permite 

contractul această formă de gestiune. Deci, este în limitele legale şi limitele contractuale! Din punct de vedere 

juridic avem ok, să zicem aşa! Noi am dat ok în comisia juridică!” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: „Noi am dat ok şi data trecută când am fost întrebaţi. Ei spun aşa. Actele 

sunt depuse la fiecare. SC Corint SA împreună cu grupul de societăţi acţionare îşi propune să restructureze 

activităţile comerciale pe societăţi cu obiecte distincte de activitate, cum ar fi de exemplu: SC Grup Corint SA 

doar pe construcţii şi lucrări de restaurare iar SC Corint SRL pe turism şi servicii aferente. În aceeaşi hârtie 

mai scrie undeva că Primăria se duce să verifice actele contabile.” 

 Mircea Hava: „Aceasta este treaba noastră şi nu trebuie să aibă grijă cineva!” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: „Ei spun că pentru uşurarea gestiunii.” 

 Pocol Dorin: „Pentru contabilitate! Hai măi lasă-mă! Sunt firme cu 50 de activităţi diferite  şi au un 

contabil, doi! Acesta nu este un motiv!” 

 Mircea Hava: „De aceea am şi spus!” 

 Pocol Dorin: „Să spună ei un motiv serios pentru care vor să cesioneze contractul!” 

 Albani Rocchetti Simone: „Mai am o întrebare. Este vorba despre cesionare de contract. Grup Corint 

este proprietar conform contractului pe care îl are.” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: „O să devenim noi proprietari în momentul în care nu mai poate plăti.”  

 Mircea Hava: „Nu este proprietar! Noi suntem proprietari, domnule!” 

 Albani Rocchetti Simone: „O să devenim proprietari! Dumneavoastră aşa aţi spus mai devreme, că o 

să devenim proprietari mai devreme!” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: „Pe toate investiţiile făcute!” 

  Albani Rocchetti Simone: „Cum poate să transmită o firmă de la alta o investiţie care s-a făcut? Sunt 

separate între ele! Un SRL şi un SA! Eu dacă am un bun şi am făcut o investiţie într-un bun, îl las tot la o 

firmă! Nu îl trec în altă firmă!” 

 Mircea Hava: „Nu mă întrebaţi pe mine chestiuni din acestea! V-au explicat colegii jurişti şi vă explică 

colegii jurişti! Eu întreb partea juridică: cum se face, ce se face? Din câte ştiu, se fac lucruri de genul acesta în 

care firmele îşi transferă dintr-o parte în alta, fiind acelaşi proprietar. Nu am făcut, nu ştiu, habar nu am! Iar 

intenţia Grup Corint de ce vrea să facă, este problema lui personală!” 

 Pocol Dorin: „Dar mai bine nu băga motivul că e grea contabilitatea! Mai bine zicea: aşa vreau eu!” 

 Mircea Hava: „Pe mine nu mă interesează chestia aceasta!” 

 Pocol Dorin: „Nu interesează!” 

 Mihai Pripon: „Eu aş face două precizări la ceea ce s-a spus aici. Mai întâi, bunurile care fac obiectul 

contractului, au fost, sunt şi rămân proprietatea municipiului Alba-Iulia! Grup Corint doar le administrează pe 

o perioadă „de”  şi le-a reparat conform unui contract şi conform proiectelor aprobate de dumneavoastră cu 

avize, cu tot ce trebuie. În al doilea rând, faptul că doreşte să transfere contractul pe un SRL, din ceea ce spun 

dânşii, rezultă din faptul că vor să-şi reorganizeze activitatea. Să aibă mai multe societăţi cu activitate distinctă 

fiecare.  De ce? Lucrul acesta îi priveşte personal! Nu cunoaştem!” 

 Pocol Dorin: „SA cu ce rămâne?” 

 Mihai Pripon: „Rămâne cu activitatea de construcţii. Mă rog, cu ce vor! Şi SRL-ul va rămâne strict pe 

activitatea de turism şi alimentaţie publică şi aşa mai departe.” 

 Albani Rocchetti Simone: „Aş vrea să întreb pe doamna contabilă juristă. Vă rog frumos să-mi 

explicaţi şi nu mă mir că alţii ştiu. Eu, sigur nu ştiu! Cum se pot transfera nişte investiţii făcute pe SA?” 



 Georgeta Rânghet: „Nu sunt contabilă.” 

 Albani Rocchetti Simone: „Dar a fost doamna contabilă aici!” 

 Pocol Dorin: „Doamna contabilă a plecat!” 

 Mircea Hava: „Domnul consilier! Nici o contabilă de la noi nu se ocupă cu treburi din  acestea!” 

 Albani Rocchetti Simone: „Dar să ni se spună!” 

 Mircea Hava: „Păi dacă nu facem chestii din acestea! Să vă spună oamenii de afaceri care sunteţi 

dumneavoastră, care faceţi chestii din acestea!” 

 Albani Rocchetti Simone: „În mod normal nu se poate! Eu nu pot să fac! Poate dânsul, că eu nu ştiu!” 

 Pocol Dorin: „Ba poţi!” 

 Popa Pavel: „E bine că gândim pentru viitorul municipiului şi pentru apărarea noastră din punct de 

vedere legal. Sincer vă spun, am toată încrederea ca să ne elucideze odată, nu zic chiar pentru todeauna, dar 

pentru patru ani de zile, domnul secretar, sunteţi cel mai competent din partea  mea să ne lămuriţi cu această 

problemă!” 

 Marcel Jeler: „Deja v-a răspuns şi domnul avocat! Din punct de vedere legal, cesionarea se poate face. 

Motivaţia pentru care o fac are altă natură pentru care nu pot să vă răspund eu. Acesta este răspunsul meu!” 

 Pocol Dorin: „Foarte corect!” 

 Domuţa Iulius Viorel: „E legal sau nu, domnul secretar?” 

 Marcel Jeler: „Da.” 

 Domuţa Iulius Viorel: „Atunci ce o mai tot dăm la întors!” 

 Popa Pavel: „Ce a spus domnul secretar, eu lucrul acela îl fac. Supuneţi la vot, domnule preşedinte!” 

 Albani Rocchetti Simone: „Supun la vot cine este pentru aprobarea acestui proiect de hotărâre.” 

 „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 13 voturi pentru şi 7 abţineri Albani Rocchetti Simone, 

Pleşa Gabriel, Pocol Dorin, Buglea Rareş, Zdrânc Daniel Liviu, Petric Vasile, Marius Adrian Costinaş.” 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 300/2012 

 

 40. Proiect de hotărâre privind deplasarea unei delegaţii a municipiului Alba-Iulia la Chişinău în 

Republica Moldova în perioada 13 – 15 octombrie 2012." 

 Se dă cuvântul domnului Mihai Belală care prezintă proiectul de hotărâre precum şi raportul de 

specialitate. 

 Albani Rocchetti Simone: „Discuţii?” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: „Îl propun pe domnul Pocol Dorin.” 

 Mihai Belală: „Primarul general al municipiului Chişinău i-a adresat invitaţia domnului Primar Mircea 

Hava să participe la sărbătorirea hramului oraşului Chişinău în perioada prezentată.” 

 Albani Rocchetti Simone: „Vă rog, dacă sunteţi de acord să stabilim componenţa delegaţiei! Sunt 

propuneri!” 

 Domuţa Iulius Viorel: „Cu vot secret, nu?” 

 Mircea Hava: „Vrei să mergi, domnul Pocol?” 

 Pocol Dorin: „Da. Cu cine?” 

 Paul Voicu: „Îţi dăm noi dacă nu ai cu cine!” 

 Marius Adrian Costinaş: „Noi îţi dăm şofer!” 

 Mircea Hava: „Eu nu o să vin în delegaţie. Nu o să merg. E treaba mea! Eu am altă relaţie cu 

primarul! Şi o să avem şi alte oraşe! O să aflaţi acolo! Pentru că o să fie conferinţă de presă ce face Alba-Iulia, 

nu numai municipiul pentru Chişinău.” 

 Marius Adrian Costinaş: „Eu îl propun pe domnul Tudoraşcu să meargă în delegaţie.” 

 Sandu Cornel Stelian: „Rezultatul la numărătoarea cu grădiniţele o avem.” 

 Albani Rocchetti Simone: „Votăm proiectul şi după aceea ne spuneţi rezultatele votului.” 

 Mihai Belală: „Domnilor consilieri, vreau să vă informez conform ordonanţei de urgenţă  nr. 26/2012  

primarii şi viceprimarii, pe perioada deplasărilor în străinătate, pot fi însoţiţi de cel mult două persoane.” 

 Domuţa Iulius Viorel: „Trebuie să supunem la vot!” 

 Pleşa Gabriel: „M-am înscris eu! Îmi pare rău!” 

 Mircea Hava: „Ştiţi care este treaba! O s-o reglez! Pentru că nu o să ne întindem! Pentru că nu o să 



mai plec în delegaţie! Nu am nevoie de 14 dolari diurnă pe două zile! O să vedeţi! Chiar vă rog frumos, când o 

să primiţi decontul să-l arătaţi colegilor! Pentru trei zile sau câte vot fi! Singura chestie, va trebui să conduceţi 

unul dintre voi!” 

 Albani Rocchetti Simone: „Revenim asupra componenţei delegaţiei.” 

 Pleşa Gabriel: „Suntem trei. Trebuie să renunţăm unul dintre noi?” 

 Paul Voicu: „Foarte bine! Trei!” 

 Popa Pavel: „Domnul Primar şi doi consilieri!” 

 Paul Voicu: „Domnul Primar nu e consilier!” 

 Pleşa Gabriel: „Aceasta poate doar domnul Primar să hotărască!” 

 Mircea Hava: „Eu o să încerc să plec altfel. Pe voi vă las cu o singură condiţie: când veniţi, vă rog 

frumos să prezentaţi decontul! Dar, vă rog frumos să-l arătaţi!” 

 Paul Voicu: „3000 de euro!” 

 Mircea Hava: „Conform legii! Şi pe lângă tot, acei 14 dolari sau câţi sunt?” 

 Mihai Belală: „17,5.” 

 Mircea Hava: „Mă scuzaţi că 3,5 vi i-am luat! Şi din ei, conform noii ordonanţe mi se pare că trebuie 

să tăiem 30%!” 

 Rareş Buglea: „Mă bucur că au avut efect discuţiile de la începutul şedinţei!” 

 Pleşa Gabriel: „Înainte să trecem la vot aş dori să lămurim la proiectul anterior, nr. 39. Totuşi, spuneţi-

ne, au fost 11 voturi pentru! Nu e domeniul public? Nu ar trebui două treimi?” 

 Marcel Jeler: „Nu au fost 11 voturi pentru că au fost 13. 14 plus 7!” 

 Pleşa Gabriel: „Au fost 11 pentru!” 

 Marcel Jeler: „13 + 7 fac 20! Suntem 20 de consilieri acum!” 

 Marius Adrian Costinaş: „7 abţineri.” 

 Domuţa Iulius Viorel: „Dar tu de ce te-ai abţinut?” 

 Marius Adrian Costinaş: „Am spus de la început că mă abţin!” 

 Mircea Hava: „Abţinerea e tot împotrivă contabilizată!” 

 Pleşa Gabriel: „Abţinerea e împotrivă, dar...” 

 Marius Adrian Costinaş: „Aş vrea să vă explic. Eu sunt într-un oarecare conflict, nu din alte situaţii!” 

 Pleşa Gabriel: „Dar, totuşi, nu iasă socoteala!” 

 Sandu Cornel Stelian: „Voi 5 plus 2!” 

 Pleşa Gabriel: „Nu se poate! Ceva nu e în regulă! Numai puţin! Se poate întoarce de la Prefectură! 

Haideţi să lămurim acum cu cât trece pentru că e vorba de cesionarea unui contract unde sunt obiecte, clădiri 

de patrimoniu! E patrimoniu, e domeniul public? Trebuie să vedem ce e aici? Eu am întrebat ca să fim 

lămuriţi!” 

 Albani Rocchetti Simone: „Revenim la proiectul nr. 40. Supun la vot cine este pentru aprobarea 

acestui proiect cu delegaţia propusă?” 

  „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 19 voturi pentru şi o abţinere Rareş Buglea.” 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 301/2012.  

 

  

          DIVERSE: 

 

 

 1. Hârceagă Ţîr Ciprian Laurenţiu: „Este un interogatoriu solicitat Consiliului local. Interogatoriul, 

în procesul civil are rolul unei declaraţii de martor, ca să spun aşa, luat părţii. În această cauză, solicitantul SC 

Euro Deli a solicitat interogatoriul Consiliului local, Primarului, pentru că şi primarul este parte precum şi 

celor doi pârâţi din aparatul propriu al Primăriei.” 



 Mircea Hava: „Spune, domnul avocat, ce este?” 

 Hârceagă Ţîr Ciprian Laurenţiu: „Sunt cele şase puncte din interogatoriu.” 

 Marius Adrian Costinaş: „Dar noi nu putem răspunde la interogatoriu ca şi Consiliu local!” 

 Hârceagă Ţîr Ciprian Laurenţiu: „Dacă nu vreţi să răspundeţi rămâne pe 225!” 

 Marius Adrian Costinaş: „Ce 225? Eu pot răspunde ca şi Consiliu local?” 

 Rareş Buglea: „Hotărârea de care este vorba s-a dat?” 

 Hârceagă Ţîr Ciprian Laurenţiu: „Da. E mai mult un fel de istoric pentru că tot ceea ce este în 

întrebări, eu v-am depus în mapă.” 

 Marius Adrian Costinaş: „Cine a înfiinţat interogatoriul?” 

 Hârceagă Ţîr Ciprian Laurenţiu: „Instanţa.” 

  Marius adrian Costinaş: „Cum o cheamă?” 

 Pocol Dorin: „Cine este acea Euro Deli SRL?” 

 Hârceagă Ţîr Ciprian Laurenţiu: „A solicitat emiterea unei autorizaţii. În acea documentaţie prin care a 

solicitat emiterea autorizaţiei erau lipsă trei puncte. Ulterior, a dat în judecată Primarul, Primăria, Consiliul 

local, municipiul şi doi angajaţi. Şi, probaţiunea a solicitat interogatoriu, luarea unui interogatoriu. Nişte 

întrebări.” 

 Pocol Dorin: „Mă scuzaţi că vă întreb! Şi eu acum ce trebuie să fac? Că eu habar nu am de ce a fost în 

anul 2006!” 

 Hârceagă Ţîr Ciprian Laurenţiu: „Eu v-am ataşat în copie.” 

 Pocol Dorin: „Eu cum să recunosc ceva din 2006? Nu mă înţelegeţi? Eu nu eram în Consiliul local!” 

 Mircea Hava: „Ne întreabă acum dacă îl aprobăm ce ai  în faţă! Ce dumnezeu!” 

 Paul Voicu: „Numai puţin! Dânsul reprezintă Consiliul local! Nu-l zăpăciţi pe el, că dânsul face ce a 

spus instanţa! Aceea face!” 

 Pocol Dorin: „Eu nu-l zăpăcesc! Dar nu recunosc nimic! Să răspundă cine a fost atunci!” 

 Mircea Hava: „Doamna arhitect a spus că Eurodeli ne-a dat în judecată pentru că nu am emis 

autorizaţia.” 

 Călin Hedviga: „Nu am emis autorizaţie! De ce? Deoarece dosarul era incomplet şi nu prezenta actul 

de bază. Art. 1 din Legea 50, actul de proprietate asupra terenului.” 

 Hârceagă Ţîr Ciprian Laurenţiu: „Acordul legalizat al vecinilor.” 

 Călin Hedviga: „De acesta nu mai zic! Dar articolul 1 din legea noastră de bază. Din acest motiv, de 

anul trecut din noiembrie până în prezent suntem în proces cu această societate şi nu se mai termină.” 

 Mircea Hava: „Dacă nu facem ceea ce cere domnul avocat o să pierdem pe 200 şi nu ştiu cât! Şi o să 

pierdem cu succes şi o vom da autorizaţia că nu avem ce face şi pe urmă o să ne întrebe toată lumea că de ce 

am construit hidoşenia aceea sau nu ştiu ce! Nu avem ce face!” 

 Pocol Dorin: „31 D. Acesta este un bloc.” 

 Hârceagă Ţîr Ciprian Laurenţiu: „Nu aţi citit materialul pe care vi l-am dat!” 

 Pocol Dorin: „Bineînţeles că nu l-am citit! Am citit ce m-a interesat pe mine! Care este spaţiul?” 

 Hârceagă Ţîr Ciprian Laurenţiu: „Este spaţiul între Petromul vechi şi Direcţia de Venituri pe care vor 

să-l amenajeze!” 

 Călin Hedviga: „Dar ca să-l amenajeze trebuie să fie proprietari de drept înscrişi, unicii 

proprietariînscrişi în CF!” 

 Albani Rocchetti Simone: „Supun la vot!” 

 Popa Pavel: „Dar nu  e proiect! Nu putem vota!” 

 Pleşa Gabriel: „Pentru însuşirea înterogatoriului trebuie să votăm!” 

 Hârceagă Ţîr Ciprian Laurenţiu:  

 „1. Recunoaşteţi că prin Hotărârea nr. 159/30 mai 2006 a fost aprobat Planul Urbanistic de Detaliu şi 

s-a dispus în art. 17 din această hotărâre astfel: „Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „amenajare sediu firmă 

şi realizare acces în Alba-Iulia Piaţa Iuliu Maniu, bl. 31 D, solicitant SC Euro Deli SRL, conform planului de 

situaţie anexat? 

 2. Recunoasteti ca, in planul de situatie care a fost anexat la proiectul prementionat a fost prevazut 

accesul la imobilul in discutie din domeniul public ? 

 3. Recunoasteti ca, in baza Hotararii nr. 159/2006, a fost incheiat contractul de inchiriere nr. 748/2008, 

urmare a caruia s-a predat SUBSCRISEI spre folosinta suprafata de teren din domeniul public necesara 

realizarii accesului la imobilul in litigiu, aflat la mezaninul blocului nr. 31D si s-a incheiat Procesul verbal de 

predare-primire, la data de 15.02.2008 ? 

 4. Recunoasteti ca la contractul de inchiriere nr. 748/2008 au fost incheiate acte aditionale prin care s-

a prelungit termenul de valabilitate a contractului pana la data de 15.02.2010 si ca subscrisa am achitat la zi 

contravaloarea chiriei aferente anului 2011 si anului 2012 iar institutia dvs. mi-a eliberat chitante justificative 

in acest sens, incasand ca urmare pretul chiriei, inclusiv pentru anul 2011 si anul 2012 la zi ? 

 5. Recunoasteti ca, desi contractul de inchiriere nu a fost reziliat si terenul in discutie se afla si la acest 

moment in folosinta subscrisei si am achitat la zi pretul chiriei, ati refuzat sa incheiati actele aditionale 

aferente anului 2011 si anului 2012, cu toate ca este operent principiul "tacita relocatiune", pretul chiriei fiind 



incasat de catre institutia dvs. ? 

 6. Sunteti de acord sa procedati la intocmirea actelor aditionale prementionate si care au format 

obiectul cererii inregistrate de catre subscrisa la institutia dvs. sub nr. 36291/12.05.2011?” 

 

 Marcel Jeler: „Deci sunteţi de acord cu punctele interogatoriului?” 

 „Fiind supusă la vot, această propunere a fost votată cu 20 voturi pentru însuşirea interogatoriului.” 

 

 

 2. Rareş Buglea: „Domnule preşedinte! Dacă îmi permiteţi înainte de a trece la următorul punct. De 

la începutul şedinţei stau aici. Au fost patru la început! Au rămas doar două! Stau de şase ore aici! Sunt trecute 

pe lista de aşteptare a locuinţelor ANL! Aşteaptă un răspuns de foarte mult timp! Un răspuns clar! O 

comunicare mai transparentă între instituţie şi cetăţeni! Pentru că nici în cele mai groaznice prognoze nu se 

aşteptau  să intre în iarna aceasta fără repartiţie în ANL! Dacă cineva din serviciul de specialitate  mai este aici 

şi poate să le explice! Cred că a plecat doamna!” 

 Mircea Hava: „Sunteţi pe listă?” 

 Doamna din sală: „Da.” 

 Mircea Hava: „Deci, vreţi să ştiţi când se face repartiţia!” 

 Doamna din sală: „Da. Nu vroiam să vorbesc în Consiliul local! Nici pe departe! Vă mulţumesc că ne 

ascultaţi! De ce am venit la Consiliul local? Din mai primim acelaşi  răspuns! Că recepţia se va face imediat! 

Aş fi vrut să spună cineva, măi oameni buni, urmează în februarie, martie!” 

 Mircea Hava: „Aceasta încercam să vă spun! Pentru că am discutat cu directorul adjunct de la ANL! 

Vă spun numele, Drăgan şi aş vrea să ştie toată lumea cum se fac acestea! Nu le facem noi, din păcate! Este 

agenţia naţională de centralizat a şpăgii! Şi poate să mă audă oricine! Şi ANL-ul şi cealaltă ANI! Nu le facem 

noi! Pentru că dacă le-am fi făcut noi, vă garantez că erau gata şi cu bani mai puţini! Este o singură problemă 

pe care nu au rezolvat-o şi au vrut să ne-o bage pe gât! Este legată de avizul tehnic, distribuţie gaze. Nu putem 

să preluăm aşa ceva în care să vă mutaţi dumneavoastră şi pe urmă să fâsâie gazele şi să săriţi în aer! Ne-au 

promis că o să rezolve! Noi abia aşteptăm să vi le dăm! Ştiţi de ce? Pentru că le păzim la ora actuală! Noi abia 

aşteptăm să le terminăm! Acesta este răspunsul oficial! Vreau să vă spun că au fost foarte multe probleme cu 

firma cu care am lucrat!” 

 Doamna din sală: „Vă mulţumesc foarte mult!” 

 Paul Voicu: „Pentru toate blocurile ANL care s-au construit, s-au făcut în finl probe la rece şi la cald. 

Acestea au avut numai probe la rece. Mă înţelegeţi? S-au făcut numai probe hidraulice la rece! Pe partea de 

gaz, la aragaz la bucătărie s-a probat cu aer, nu s-a introdus gaz! Partea de centrală s-a făcut numai probă 

hidraulică, cu apă sub presiune! Niciodată nu a mers gazul acolo! Şi se fac probe la cald! Nu se poate prelua 

aşa!” 

 Pleşa Gabriel: „Doamne fereşte de alte probleme!” 

 Paul Voicu: „Sigur! Poate este vreo ţeavă spartă!” 

 Mircea Hava: „Nu pot să-mi trimit comisia şi să acceptăm! Şi m-am lămurit cu directorul de acolo şi i-

am spus: domnule, nu putem să facem chestia aceasta pentru că după aceea intrăm unde nu trebuie!” 

 

 3. Călin Hedviga: „Domnul Barna Marian prin cererea nr. 65564/10. 05. 2012, solicită Consiliului 

local şi eu am fost obligată să vă prezint, reducerea unui profil de stradă. Suntem între Alba Iulia – Kaufland şi 

drumul spre Miceşti.” 

 Marcel Jeler: „Chiar au o situaţie încurcată acolo pe strada Sliven!” 

 Călin Hedviga: „După ce o luăm spre Valea Popii se face o stradă paralelă cu Calea moţilor, strada 

Sliven pe unde trece conducta magistrală de gaz. Domnul Barna deţine proprietatea aici. De aici, de la Valea 

Popii o luăm pe Sliven paralel cu Moţilor şi deţine această proprietate. Dânsul vă solicită dumneavoastră 

reducerea profilului de stradă de la 12,5 metrii.” 

 Mircea Hava: „Care este proprietatea dânsului? Cea cu maro?” 

 Călin Hedviga: „Proprietatea dumnealui este cea cu verde. Aici se vede proprietatea cu topografici. 

Strada se dezvoltă de la linia aceasta roşie până la linia aceasta. Are 12,5 metrii. Terenul dumnealui este cam 

cu 3,50 metrii pe proprietate. Dar numai al dânsului! Al tuturor vecinilor!” 

 Mircea Hava: „A tuturor!” 

 Călin Hedviga: „Vă solicită reducerea profilului de stradă de la 12,5 m la 4 m.” 

 Paul Voicu: „La 4 m!” 

 Marcel Jeler: „Dânsul se leagă de faptul că pe partea opusă cei de la Electrica au pus fără autorizare, 

mă rog aşa  au considerat dânşii, o grămadă de stâlpi.” 

 Paul Voicu: „Sunt pe organizare de şantier!” 

 Marcel Jeler: „Da. Şi că ar ajunge până la 80 cm stâlpul de curent de acolo.” 

 Călin Hedviga: „Vreau să vă mai spun următorul aspect. Avizul Trangaz, conducta magistrală de gaz 

nu poate rămâne pe o proprietate deoarece, vă rog ajutaţi-mă domnule consilier, ea trebuie aşezată din punct 

de vedere tehnic la un km.” 



 Marcel Jeler: „Dânsul nu înţelege, că tot aşa îi spunea doamna arhitect, de ce se prevede acolo un 

drum de 12 metrii. E mare, ce să zic, dar doamna Hedviga ar putea să-i răspundă mai bine!” 

 Paul Voicu: „Strada e foarte lungă. E paralelă cu Moţilor dintr-o parte în alta.” 

 Mircea Hava: „E o stradă lungă care este paralelă cu Moţilor. Să vă spun şi va fi o stradă, şi vă spun să 

ştiţi cei care nu ştiţi încă, va fi şi o stradă care va descărca trafic în viitor. Că nu va putea să se ducă toată 

lumea, să se ducă pe Moţilor toate găurelele acelea de străzi, că se sufocă! De aceasta sunte prevăzute: ca să 

descarce!  Va fi un fel de Moţilor mai mic! Când va fi! Aceasta trebuie gândită chestia!” 

 Călin Hedviga: „Şi ca principiu. Există un mare conflict între proprietatea privată şi interesul nostru 

public. O stradă, dacă e lungă trebuie să aibă un carosabil cu două benzi, trotuar, rigole!” 

 

 

 Paul Voicu: „Balotaj! Super! Încă odată!” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: „Mai avem un balotaj. 10 la 10.” 

  

 Marcel Jeler: „Şi dânsul dacă nu şi-ar reduce, lucru ce e greu de acceptat, iasă cu construcţia gardului 

în drum! Practic, nu-şi poate face gardul! Deci, sunteţi de acord cu menţinerea planului urbanistic sau cu 

modificarea lui?” 

 Pocol Dorin: „Strada aceea, pe toată lungimea ei are 12 metrii? Doar acest cetăţean are de suferit?” 

 Marcel Jeler: „Nu, domnul Pocol! Acolo este o chestie pe toată lungimea străzii. E dată peste cap. 

Acum am văzut şi eu. M-am convins.” 

 Pocol Dorin: „Aceasta ce stradă e?” 

 Marcel Jeler: „Strada Sliven.” 

 Călin Hedviga: „Dacă v-aţi duce pe această stradă, strada este deocamdată îngustă dar gardurile sunt 

autorizate. Deci, noi nu autorizăm decât în spiritul reglementărilor în vigoare, în ideea că o stradă cu un 

anumit profil transversal ar fi normal să se poată realiza la un moment dat. Şi vreau să vă mai spun că 

reducerea profilului de stradă cu orice mic centimetru, metru, presupune o altă documentaţie de urbanism 

conform legii.” 

 Pocol Dorin: „Un alt PUZ.” 

 Călin Hedviga: „Corect!” 

 Marcel Jeler: „De aceea ei cer, mă rog, cu alte cuvinte refacerea planului urbanistic.” 

 Paul Voicu: „PUZ-ul Alba Iulia-Miceşti.” 

 Călin Hedviga: „O porţiune.” 

 Pocol Dorin: „Dar dacă faceţi doar pentru drum, nu pentru toată zona?” 

 Călin Hedviga: „Nu noi facem! Noi putem da o comandă pentru prestare serviciu pe licitaţie publică 

sau atribuire directă în funcţie de costuri.” 

 Pocol Dorin: „Atunci să facă ei!” 

 Mircea Hava: „Dânşii ne cer să o facem noi! Pentru că dacă o facem noi, normal că nu, ne facem de 

lucru  şi o aprobăm! Ar fi culmea! Nu poţi să faci aşa ceva! Ei aceasta cer! Eu nu am nimic împotriva lor! Eu 

nu am discutat cu dânşii însă vă spun...” 

 Călin Hedviga: „De aceea are 12 metrii pentru că e o zonă alocată magistralei de gaz, care e culoar pe 

zonă verde de-a lungul magistralei de gaz. De aceea e mai lată decât străzile pe care le-am aprobat.” 

 Pocol Dorin: „A! Deci, asta e!” 

 Paul Voicu: „E magistrala de gaz!” 

 Marcel Jeler: „Şi dacă ei şi-ar face gardul unde ar trebui acum şi-ar pune gardul exact peste conducta 

de gaz, lucru ce nu i l-ar permite nimeni!” 

 Pocol Dorin: „Dar aceea nu e perfect dreaptă!” 

 Marcel Jeler: „Nu, nu!” 

 Rareş Buglea: „Şi pe ei nu i-ar ajuta numai dacă reducem de la 12 la cât?” 

 Paul Voicu: „La 4 metrii.” 

 Pocol Dorin: „Nu se poate la patru metrii!” 

 Mircea Hava: „Toate cărările care s-au aprobat, s-au aprobat tot aici! Şi vă spun! Niciodată nu am fost 

de acord! Şi tot cu presiuni şi cu chestii din acestea! Şi tot înţelegându-se colegii între ei!” 

 Marcel Jeler: „Diminuarea ar fi cu trei metrii. Aşa zic ei.” 

 Călin Hedviga: „Linia roşie e traseul magistralei de gaz.” 

 Mircea Hava: „Şi strada Sliven e călare pe magistrala de gaz!” 

 Sandu Cornel Stelian: „De ce şi-au luat acolo teren când ştiau că e magistrala de gaz? Că e mai ieftin!” 

 Rareş Buglea: „Imobiliarele nu le-au zis!” 

 Călin Hedviga: „Dacă ar trebui să vă spun că, din punct de vedere tehnic această stradă s-ar putea 

reduce de aici încolo ci nu de acolo încolo, cum vrea solicitantul nostru!” 

 Pocol Dorin: „Magistrala e pe partea lui, nu?” 

 Călin Hedviga: „Da.” 

 Sandu Cornel Stelian: „Nu se poate! Zi rezultatele la vot!” 



 Marcel Jeler: „Haideţi să votăm!” 

 Marius Adrian Costinaş: „Dar nu avem proiect!” 

 Marcel Jeler: „Nu pot să-i dau răspunsul dacă dumneavoastră nu spuneţi ce!” 

 Mircea Hava: „Ca să ştie şi domnul secretar! Din punct de vedere juridic, puteţi să-i spuneţi dacă 

sunteţi de acord sau nu sunteţi de acord! Dar dacă sunteţi de acord, vă spun sincer, nu are nici o acoperire 

decât dacă va face cineva proiect!” 

 Marius Adrian Costinaş: „Dar nu putem să-i spunem nimic!” 

 Marcel Jeler: „Urmează plăngerea prealabilă a domnului Albani. Acolo cum procedaţi? Nu vă 

pronunţaţi ce faceţi în cazul lui?” 

 Marius Adrian Costinaş: „Ba da!” 

 Marcel Jeler: „Bineînţeles că vă pronunţaţi! Aşa şi aici! Spuneţi că vă meţineţi planul urbanistic! Eu ce 

să zic?” 

 Paul Voicu: „Aşa e şi corect!” 

 Marius Adrian Costinaş: „Menţinerea planului urbanistic!” 

 Sandu Cornel Stelian: „Menţinem planul urbanistic!” 

 Albani Rocchetti Simone: „Supun la vot cine este pentru menţinerea planului urbanistic.” 

 „Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru menţinere.” 

 

 

 Sandu Cornel Stelian: „Spune rezultatele la vot, domnul Tudoraşcu la proiectul nr. 23!” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: „Nu vă spun decât unde a fost balotaj. La Şcoala nr. 1 Pocol Dorin – 

Jidveian Ovidiu. 15 voturi domnul Pocol Dorin, 4 voturi Jidveian Ovidiu, 1 vot anulat. 

 Crişan Vasile – Marius Adrian Costinaş. 8 voturi Crişan Vasile, 12 voturi Marius Adrian Costinaş. 

 La Liceul de Muzică şi Arte Plastice: Dragomir – Mârza: 10 la 10. Balotaj.” 

 Sandu Cornel Stelian: „Domnul Pleşa, aici nu aţi spus că îl retrageţi pe domnul acela pentru că nu îl 

cunoaştem? Nu ştim cine e!” 

 Pleşa Gabriel: „A fost aici!” 

 Sandu Cornel Stelian: „A venit?” 

 Pleşa Gabriel: „A stat săracu un ceas şi ceva!” 

 Marius Adrian Costinaş: „Dar nu ni l-aţi prezentat!” 

 Pleşa Gabriel: „S-a ridicat în picioare dar nu aţi fost voi atenţi!” 

  Raul Sebastian Tudoraşcu: „Mai avem într-un loc unde sunt 11 la 9. Acum, eu vă rog frumos ca la 

votul Dragomir-Mârza  să fiţi de acord să facem un vot deschis pentru că e lung timpul. Dacă domnul 

preşedinte este de acord să nu mai stăm încă odată să scriem buletinele.” 

 Georgeta Rânghet: „Nu mai avem buletine!” 

 Rareş Buglea: „Domnilor colegi, domnule Primar! De ce nu vreţi să rezolvăm situaţia aceasta? 

Domnul Dragomir din partea Consiliului local şi domnul Mârza reprezentantul Primarului. De ce nu vreţi să 

rezolvăm aşa?” 

 Marius Adrian Costinaş: „Dar de ce nu invers?” 

 Sandu Cornel Stelian: „De ce să-l obligăm pe domnul Primar să numească un anumit domn? Poate 

dumnealui vrea să mă numească pe mine! Nu? Nu e corect!” 

 Raul Sebastian Tudoraşcu: „Deci mergem aşa cu vot rapid?” 

 Albani Rocchetti Simone: „Da.” 

 Marius Adrian Costinaş: „Cine l-a propus pe domnul Mârza?” 

 Sandu Cornel Stelian: „Păi domnul Mârza s-a propus el!” 

 Pleşa Gabriel: „Şi pe domnul Dragomir l-am propus eu. E şeful de catedră de la pian.” 

 Marius Adrian Costinaş: „Şi nu îl retrageţi?” 

 Pleşa Gabriel: „Nu. E şeful de catedră de la pian. De la instrumentul pian!” 

 Popa Pavel: „Domnul Mârza din partea Primarului şi domnul Dragomir din partea Consiliului local.” 

 Jidveian Ovidiu: „Supuneţi la vot modalitatea de vot! Haideţi să nu mai pierdem timpul! S-a făcut o 

propunere!” 

 Albani Rocchetti Simone: „Supun la vot propunerea de vot deschis pentru situaţiile care au rămas 

neclarificate. Despre cine este vorba?” 

 Sandu Cornel Stelian: „Sunt două. La balotaj. Dragomir şi Mârza.” 

 Albani Rocchetti Simone: „Supun la vot cine este pentru domnul Dragomir.” 

 „Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu  5 voturi pentru Albani Rocchetti Simone, Pleşa 

Gabriel, Rareş Buglea, Petric Vasiel, Zdrânc Daniel şi 15 voturi împotrivă.” 

 

 Albani Rocchetti Simone: „Supun la vot cine este pentru domnul Mârza.” 

 „Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu  15 voturi pentru  şi 5 voturi împotrivă Albani 

Rocchetti Simone, Pleşa Gabriel, Rareş Buglea, Petric Vasiel, Zdrânc Daniel.” 

 



 

 Albani Rocchetti Simone: „Ce a mai rămas?” 

 Pleşa Gabriel: „Numai puţin. Să mai stăm un minut dar să lămurim!” 

 Georgeta Rânghet: ”Grădiniţele trebuie să le lămurim.” 

 Marius Adrian Costinaş: „Grădiniţa nr. 13, Grădiniţa nr. 16 şi Grădiniţa Dumnbrava Minunată.” 

 Pleşa Gabriel: „Daţi-mi voie să mai întrebăm din colegi dacă nu vor să meargă  unde a rămas 

neocupat.” 

 Paul Voicu: „Eu merg la Grădiniţa Dumbrava Minunată.” 

 Pleşa Gabriel: „Mai este cineva?” 

 Paul Voicu: „Ce grădiniţe mai avem?” 

 Marius Adrian Costinaş: „Grădiniţa nr. 13 şi Grădiniţa nr. 16.” 

 Mircea Hava: „Treceţi-l pe domnul secretar la o grădiniţă. Care vine!” 

 Marcel Jeler: „Treceţi-mă pe mine la o grădiniţă!” 

 Georgeta Rânghet: „Grădiniţa nr. 13, în Centru. Mai trebuie Grădiniţa  nr. 16.” 

 Paul Voicu: „Scrie-mă pe mine la Grădiniţa nr. 16. Mai este alta?” 

 Albani Rocchetti Simone: „În urma numărătorii voturilor de către comisia de validare, au fost aleşi 

următorii membrii în Consiliile de administraţie ale şcolilor cu următorul număr de voturi, după cum urmează: 

Colegiul Naţional „Horea, Cloşca şi Crişan” – Pocol Dorin Iustin cu 15 voturi pentru, 4 voturi 

împotrivă şi un vot nul 

Colegiul Economic „Dionisie Pop Marţian” – Costinaş Marius Adrian cu 12 voturi pentru şi 8 voturi 

împotrivă 

Colegiul Tehnic „Alexandru Domşa” – Domuţa Iulius Viorel cu 18 voturi pentru şi 2 voturi nule  

Colegiul tehnic „Apulum” – Sandu Cornel Stelian cu 17 voturi pentru, un vot împotrivă şi 2 voturi 

nule 

Liceul cu program sportiv – Petric Vasile Daniel cu cu 17 voturi pentru şi 3 voturi nule 

Liceul de Arte -  Mârza Traian cu 15 voturi pentru şi 5 voturi împotrivă 

Colegiul Tehnic „Dorin Pavel” – Rareş Buglea cu 17 voturi pentru, un vot împotrivă şi 2 voturi nule 

Seminarul Teologic Ortodox „Mitropolit Simion Ştefan” – Şerdean Pavel Dorin cu 18 voturi pentru şi 

2 voturi nule 

Liceul teologic Romano-Catolic „Grof Majlath Gusztav Karoly” – Bogăţan Ioan cu 18 voturi pentru şi 

2 voturi nule 

Şcoala Postliceala Sanitara – Ludoşan Mircea Ioan cu 18 voturi pentru şi 2 voturi nule 

Scoala cu clasele I-VIII „Vasile Goldiş” – Clepan Dimitrie Horaţiu cu 18 voturi pentru şi 2 voturi nule 

Scoala cu clasele I-VIII „Avram Iancu” – Pleşa Gabriel Codru cu 18 voturi pentru şi 2 voturi nule 

Scoala cu clasele I-VIII „Ion Agârbiceanu” – Tudoraşcu Raul Sebastian cu 18 voturi pentru şi 2 voturi 

nule 

Scoala cu clasele I-VIII „Mihai Eminescu” – Albani Rocchetti Simone cu 17 voturi pentru, un vot 

împotrivă şi 2 voturi nule 

Grădiniţa cu Program Prelungit nr. 12 – Zdrânc Daniel Liviu cu 11 voturi pentru, 3 voturi împotrivă şi 

6 voturi nule 

Grădiniţa cu Program Prelungit „Scufiţa Roşie” – Medrea Bogdan cu 17 voturi pentru şi 3 voturi nule 

Grădiniţa cu Program Prelungit nr. 13 – Jeler Marcel Valerian cu 20 voturi pentru 

Grădiniţa cu Program Prelungit nr. 11 – Popa Pavel cu 18 voturi pentru şi 2 voturi nule 

Grădiniţa cu Program Normal nr. 16 –Paul Voicu cu 20 voturi pentru 

Grădiniţa cu Program Normal „Dumbrava Minunata” – Paul Voicu cu 20 voturi pentru 

Grădiniţa cu Program Prelungit nr. 8 - Pleşa Gabriel Codru” cu 17 voturi pentru, un vot împotrivă şi 2 

voturi nule 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 285/2012.  

 

 

 4. Marcel Jeler: "Avem nevoie de votul dumneavoastră la plângerea prealabilă cu nr. 59055/09. 08. 2012 

a domnului Albani Rocchetti Simone cu privire la revocarea Hotărârilor Consiliului Local al municipiului 

Alba-Iulia nr. 231/2012 şi nr. 232/2012. Ştiţi foarte bine despre ce este vorba. Va trebui să supunem la vot 

dacă ne menţinem hotărârile sau dacă le revocăm." 

 Pleşa Gabriel: "Atunci, supunem la vot menţinerea sau revocarea hotărârilor." 

 Pocol Dorin: "E vot secret?" 

 Marcel Jeler: "Nu." 

 Sandu Cornel Stelian: "Supuneţi la vot!" 

 Marcel Jeler: "Supun la vot menţinerea Hotărârilor Consiliului local al municipiului    Alba- 

 

 



 

 

Iulia  nr. 231/2012 şi nr. 232/2012. Cine este pentru menţinere?" 

       "Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 12 voturi pentru menţinerea hotărârilor şi 8 abţineri 

Albani Rocchetti Simone, Pleşa Gabriel, Zdrânc Daniel, Buglea Rareş, Jidveian Ovidiu Viorel, Clepan 

Dimitrie, Crişan Vasile, Petric Vasile Daniel." 

 

 

 5. Marcel Jeler: „Avem aici o petiţie cu nr. 58830/08. 08. 2012 a unui grup de cetăţeni care vă atrag 

atenţia asupra problemei expusă mai jos. Să nu se servească produse clienţilor pe terasele sezoniere după ora 

23,00 şi să prelungiţi orarul de funcţionare al teraselor până la ora 24,00. 

        Mircea Hava: „Vrea să stea la terase până la ora 24,00 sau ce Dumnezeu?” 

 Marcel Jeler: „Soluţia pe care eu am găsit-o era  cu prelungirea orarului până la ora 24,00. Dacă 

sunteţi de acord!” 

 Mircea Hava: „În Cetate ştiţi ce probleme avem! Pe bulevard după ora 22,00 era dată muzica! Puteau 

să bea o bere că nu le făcea nimeni nimic! Dar ştiţi ce se întâmplă! Vor oamenii, ştiţi, cât de cât un pic de 

linişte!” 

 Albani Rocchetti Simone: „Cine este de acord cu propunerea de prelungire a programului până la ora 

24,00.” 

 Domuţa Iulius Viorel: „Ce să votăm?” 

 Marius Adrian Costinaş: „Păi nu avem proiect!” 

 Pleşa Gabriel: „Eu sunt de acord! Ce e atât de rău?” 

 Zdrânc Daniel: „Şi eu sunt de acord.” 

 „Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 2 voturi pentru Pleşa Gabriel, Zdrânc Daniel şi 18 

voturi împotrivă.” 

 

      6. Inurean Ioan: „Mai sunt solicitările domnului Anghel Florin cu nr. 64528/4. 09. 2012 şi a domnului 

Fara Daniel cu nr. 64529/4. 09. 2012 care au proprietate între albia râului şi digul râului. Şi, ne propun să 

cumpărăm terenul de la ei.” 

        Mircea Hava: „Spune că e vorba de râul Ampoi, că nu e pe malul Mureşului! Spune-le şi tu să citească! 

Te rog frumos! Este vorba de posibilitatea de a crea acolo o zonă de agrement. Oamenii vor să vândă terenul. 

Lăsaţi-i să discute!” 

 Domuţa Iulius Viorel: „E foarte bine acolo!” 

 Călin Hedviga: „Este vorba de valea Ampoiului. Dar pentru aceasta trebuie să cumpărăm!” 

 Mihaela Petcu: „Şi eu ce să le răspund? 

 Marcel Jeler: „Răspunsul este să vină la negociere.” 

  

 

 III. Stabilirea datei şedinţei Consiliului local al municipiului Alba-Iulia pe luna octombrie 2012. 

 

        Albani Rocchetti Simone: "Propun ca şedinţa pentru luna octombrie 2012 să aibă loc în data de  23 

octombrie 2012." 

         "Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru." 

 Albani Rocchetti Simone: „Alte discuţii dacă mai sunt? Dacă nu mai sunt şi alte discuţii  declar 

şedinţa închisă.”  

 

  Alba Iulia, 25 septembrie 2012 
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